
G L A V A  I 

KONCEPCIJA SUSTAVA SAMOREGULACIJE POLJA I POVIJEST NJENOG 
RAZVOJA 

 "Jedan redovnik,  koji je tijekom deset godina  

       neprekidno molio Boga za dar iscjeljenja, dobi  

       ga, i dođe svom starcu i reče mu o tome, a ovaj  

       mu naredi da ide moliti Boga da mu oduzme taj  

       dar i da mu daruje viđenje grijehova " 

 Rezultati mojih istraživanja u području bioenergetike baziraju se na dvadeset godina 
rada u ovom području, na filozofskom osmišljavanju  svijeta te uvjerljivom potvrdom 
praktičnog rada na osnovnim filozofskim i teoretskim pretpostavkama. 

 O čemu je ova knjiga ? Danas pred čovječanstvom stoje vrlo ozbiljni problemi, i od 
toga da li će ih ono riješiti ili ne ovisi naša budućnost. Smatra se da su osnovni problemi 
nastali zbog nezadovoljavajućeg stanja ekologije, ugroženosti od nuklearnog rata i desetaka 
drugih vanjskih razloga. U stvari, glavni razlog nezadovoljstva leži u samom čovjeku, jer da 
bi se promijenio svijet prvo se moramo promijeniti mi. Promijeniti sebe puno je teže nego 
svijet koji nas okružuje: u ovome trenutku mi nemamo ni poluga, ni sredstava, ni sustava za 
radikalnu promjenu svog mišljenja, ni pogleda na svijet, ni vlastite duhovnosti. Putevi koje 
nude sadašnji filozofi i Učitelji, u najboljem su slučaju pokušaji drugačijeg tumačenja prtljage 
nakupljenog znanja, dok bi glavne snage trebalo usmjeriti na poimanje svijeta, na traženje 
puteva samorazvoja. Da bi se promijenio svijet, da bi se na njega moglo djelovati, treba ga 
razumjeti, jer razumijevanje svijeta jest početak njegove promjene. Mi se često koristimo 
iskrivljenima predodžbama o svijetu i naslijepo ga pokušavamo pokoriti, a u suštini zapravo 
uništiti, uništavajući pri tome i sebe. Trebamo spoznati stupanj naše ovisnosti o svijetu i veze 
s njime, poznavati zakone po kojima svijet živi i razvija se. Istraživanja koja provodim u 
prvom su redu usmjerena na razumijevanje toga što su to čovjek, svijest, podsvijest i 
Univerzum. Vrijeme je da se odstupi od primitivne materijalističke predodžbe o tome kako 
čovjek počinje i završava fizičkim tijelom. Čovjek je vrlo složen informacijsko-energetski 
sustav, koji se sastoji iz samo nekoliko postotaka fizičkog tijela i svijesti, i od 95-98% 
informacijsko-energetskih slojeva podsvijesti, nama također poznatih kao Univerzum. 

 Baveći se pitanjima zdravlja čovjeka i preventivom bolesti u prvom redu tražim 
razloge nastanka bolesti, i svaki se put uvjeravam u neophodnosti duhovnog i intelektualnog 
usavršavanja čovjeka. Nažalost, u današnje vrijeme ne postoji jedinstven sustav znanja koji bi 
omogućio otvaranje bioenergetskih mogućnosti čovjeka bez štete za čovjeka. Mogućnosti su 
bioenergetike toliko velike da ulaz u ovo područje mora biti vrlo oprezan, postupan, i mora 
početi od razvoja etike čovjeka. Etika i poimanje svijeta su najviši sustav zaštite, ali baš ovim 
znanjem mi vladamo jako slabo. Bilo koji ozbiljan proces mora biti dobro pripremljen, jer 
zanemarivanje može umjesto duhovnog razvoja i zadovoljavajuće promjene može dovesti do 
izrođenje i izazvati pogibelj, a ove tendencije i ovaj proces su nažalost već začeti. 

 Pokušat ću razotkriti razloge nezavidnog fizičkog stanja ljudi, pokazati mogućnosti i 



načine promjene tog stanja preko korekcija finih struktura polja, odrediti što je znalački odnos 
prema bioenergetici, prema razvoju čovjekovih mogućnosti. Razumijevanje svijeta oko nas i 
najviša samodisciplina moraju biti u osnovi promjene našega duha, duše; sada je to obavezan 
uvjet održanja života. U knjizi je data informacija neophodna za spoznaju složenosti problema 
koji su danas ispred svakoga čovjeka, jer su se u zadnje dvije-tri godine naglo pooštrili 
energetski procesi na Zemlji, i sada ono što se u bioenergetici zove karma, zakon odmazde, 
radi desetke puta brže nego prije. 

Moj izlazak u novo poimanje svijeta trajao je tijekom cijelog mog života. Od djetinjstva sam 
u sebi ćutio velike sposobnosti, ali sam intuitivno usmjeravao svoju snagu ne na njihovo 
pojačavanje, već na osmišljavanje svijeta, jer sam uvijek osjećao da je razumijevanje važnije 
od nakupljanja i razvoja sposobnosti. 

 Puno puta sam čuo o snazi prokletstva, da se ono može prenositi u obitelji po 
nasljedstvu. U književnosti se može sresti puno sličnih primjera. Velik utisak je ostavio na 
mene slučaj koji je opisala  E.P. Blavatska u knjizi "Iz pećina i prašuma Indostana", koju sam 
pročitao sedamdesetih godina. 

 U jednom od naselja u Indiji, Blavatska je razgovarala s potomkom nekada vrlo 
moćnog indijskog cara koji joj je ispričao sljedeće. 

Za vrijeme jednog od svojih putovanja car je, kao što je bilo uobičajeno, izdašno darovao 
mudrace, ali je pri tome zaboravio jednome od prisutnih podnijeti darove. Taj je, smrtno 
uvrijeđen, prokleo cara. Užasnut, car se bacio pod njegove noge i počeo moliti za oproštaj. I 
tu se, po mom mišljenju, dogodilo najinteresantnije: mudrac je odgovorio da je već kasno. 
Prokletstvo je počelo djelovati i nije moguće zaustaviti ga: car će izgubiti prijestol, ali će 
njegov život i život potomaka mudrac pokušati sačuvati. 

 Poslije tako i bi: car izgubi prijestol, a njegovi  se potomci razbacaše po cijeloj Indiji. 

Moj put u bionergetiku prolazio je kroz upoznavanje s metodama magije, 
čarobnjaštva, s metodama  

narodnih iscjelitelja i vračeva. Puno sam putovao po zemlji proučavajući ih. 

     Analizirajući svaki puta novu informaciju, htio sam pronaći prauzrok, shvatiti što je izvor 
obiteljskih nesreća, zašto postoji izumiranje rodova, nasljedne bolesti... 

 Za mene je bilo savršeno očigledno da geni ne mogu biti izvor ove informacije: ona se 
morala sačuvati i prelaziti na potomke samo putem polja. Kada je ovo uvjerenje dostiglo  
određenu razinu, meni je ostala "sitnica" - pronaći u polju čovjeka strukture koje izvršavaju 
ovaj posao, čuvaju i prenose informaciju s pokoljenja na pokoljenje. Ove strukture, u  čije 
sam postojanje čvrsto vjerovao, nazvao sam stabilne informacijske grupacije, i od sredine 
osamdesetih godina uporno ih pokušavam pronaći u polju čovjeka. 

 Uspio sam to napraviti početkom l990. godine na sljedeći način. Jednom mi se, u 
Prvom medicinskom institutu, obratio jedan od bioenergetičara s molbom da pomognem pri 
rješavanju teškog slučaja. Bolesnik je imao razoreno energetsko polje i nakon liječenja ono se 
je kratkotrajno regeneriralo, da bi se poslije opet pojavio prekid. 



 Ono što se dogodilo dalje može se nazvati prosvjetljenjem. 

 Rahlo, "vatno" polje bolesnika koje sam uvijek doživljavao kao prazninu, neočekivano 
je postalo elastično: osjetio sam da ono reagira na moj prodor. Rukama sam osjećao snažne 
strukture koje su prolazile kroz mjesto prekida polja. 

 Istog se časa moje poimanje potpuno promijenilo: ono što sam prije poimao kao 
prekid, za mene je postala stabilna struktura koja izaziva deformaciju polja kroz koju se 
gubila energija. 

 Shvatio sam da sam u polju pronašao ono što mi zovemo bolešću, ono što određuje 
fizičko stanje čovjeka. To je bila kvalitetna promjena mog znanja, zato što je pružala 
mogućnost dijagnosticiranja bolesti prije njihovih utjelovljenja na fizičkoj  razini. 
Omogućavala je ne samo liječenje već i preventivni rad. 

 Odlučio sam da se može sastaviti grupa operatera koju bih obučio metodi i koja bi se 
počela baviti preventivnim liječenjem mnogih bolesti. Dobro je što neće biti potrebni nikakvi 
lijekovi, neophodno je samo dobro baratanje metodom. "Blažen onaj koji vjeruje"... 

 Tako sam liječio tijekom godine dana i smatrao da strukture određuju samo stanje 
tijela. Ali postupno su se počele nakupljati činjenice koje se nisu uklapale u ovu predodžbu. U 
procesu liječenja se je kod ljudi primjetno mijenjao karakter, čak i sudbina. Analizirajući ove 
promjene primjetio sam da su karakter, sudbina i bolest na neki način uzajamno povezani, ali 
da ta povezanost ima više varijanti. Praćene deformacije struktura polja realiziraju se različito: 
to mogu biti različite bolesti, psihička odstupanja, patološka deformacija karaktera, životne 
nedaće. Kada sam dublje istraživao ove činjenice, došao sam do zaključka da se zdravlje, 
karakter, pa čak i sudbina čovjeka određuju karmičkim strukturama. Cijela informacija o 
čovjeku i stanju njegovog tijela kodirana je u polju, i kod toga postoji dijalektička veza 
struktura polja i fizičkih struktura, uz uzajamno djelovanje jednih na druge.  

Sudbina i karakter čovjeka također su kodirani u strukturama polja i kod djelovanja na njih 
postupno se puno toga može poboljšati. Što sam duže to istraživao, to su se pojavljivale sve 
začudnije činjenice.  

Pokušat ću razotkriti dijapazon mogućnosti metode na primjerima liječenja raznih bolesti, 
korekcije složenih životnih situacija ljudi, prikazati mogućnosti metode na primjerima 
testiranja događaja, objekata  mrtve prirode i drugih istraživanja. 

 Na početku sam radio po tradicionalnim metodama ekstrasenzornog energetskog 
djelovanja. 

 U bolnici je ležala žena s oteklinom na plućima i bila je u vrlo teškom stanju, a 
liječnici su odbijali nadu u ozdravljenje. Na molbu kćerke bolesne žene počeo sam ju liječiti 
daljinski. Neko određeno vrijeme nakon djelovanja bolesnica je mogla odbaciti pribor za 
udisanje kisika. Liječnici nisu mogli shvatiti što se događa. Ženi je postalo naočigled bolje, 
dobila je ružičastu boju, sjela je na krevet i zatražila hranu, premda  je prije toga već nekoliko 
dana odbijala jelo. 

 Drugi slučaj se dogodio s mojim bratom, kirurgom. On je operirao bolesnu ženu s vrlo 
oslabljenim organizmom i pri tome porezao ruku. Natekli su ruka i limfne žlijezde, počela je 



infekcija krvi. Stanje je bilo prilično teško, antibiotici nisu mogli skinuti infekciju. Pokušao 
sam liječiti brata. Nekoliko minuta nakon početka obrade on je osjetio nešto kao ubode 
iglama na limfnim žlijezdama, zatim se oteklina počela polako smanjivati, a za sat vremena 
temperatura je pala na normalnu: započelo je ozdravljivanje. 

 Na koji sam način počeo liječiti ljude? Otprilike deset godina bavio sam se 
istraživanjima, proučavao literaturu o istočnim tehnikama, imao sam predodžbu o načinu 
energetskog djelovanja na čovjeka. Jednom sam pokušao liječiti. A poticaj je bila zapanjujuća 
činjenica iz životopisa Rasputina. Autorica uspomena na Rasputinu došla je kod njega u 
potištenom stanju, jer je u Kijevu umirala njezina prijateljica. Kada je Rasputin saznao o 
tome, obećao ju je spasiti. On je stao usred sobe, naočigled jako problijedio, pa postao bijel 
kao vosak, stajao tako otprilike dvije minute a zatim mu se boja povratila i reče: "Sve je 
normalno, prijateljica će živjeti." Kroz nekoliko dana  stigao je telegram u kojem se potvrdilo 
da je prijateljica na putu ka ozdravljenju - lječnici su u nedoumici, ali je njezin život izvan 
opasnosti. 

 Kada se je kod mojih znanaca djevojčica razbolila prvo od ospica, a zatim započele i 
komplikacije - meningitis i upala lijevog i desnog plućnog krila - sjetio sam se priče o 
Rasputinu i odlučio pokušati primijeniti svoje djelovanje. Jako sam želio pomoći, postojala je 
ogromna želja da ispunim svoju dužnost i, ako postoji i tisućiti djelić nade, to iskoristiti. U 
ponedjeljak, oko dva sata poslije podne ja sam se skoncentrirao i prenio djevojčici moju 
iskrenu želju za ozdravljenjem. Kod toga sam fizički osjetio da se nešto promijenilo, ostvario 
sam nekakvo djelovanje. Pojavila se sigurnost da sam uspio pomoći. Kada sam u srijedu sreo 
oca, saznao  sam da je djevojčici bolje. 

 - Kada je počelo poboljšanje ? - upitah. 

 - Prije dva dana, danju, oko dva sata - bio je odgovor. 

 1988. godine obratila mi se majka djevojčice čiji se vid počeo naglo 
pogoršavati. Djevojčica je podvrgnuta liječenju u Prvom medicinskom institutu, ali bez obzira 
na sve napore liječnika nije se mogao ustanoviti razlog bolesti, a vid se pogoršavao. Nisu 
mogli pronaći infekciju, liječenje antibioticima nije dalo nikakve rezultate. Vid lijevoga oka 
bio je šest a desnoga pedeset posto, s tendencijom pogoršanja. Počeo sam raditi s djevojčicom 
na daljinu. Nakon prve seanse primjetio sam poboljšanje i predložio da se izvedu još dvije do 
tri seanse. Nakon dva tjedna djevojčica se oporavila i otpuštena je iz bolnice sa stopostotnim 
vidom. Razlog oboljenja nisam pronašao, ali sam zaustavio proces i uspio obnoviti vid. 

 Prošlo je vrijeme. Djevojčica je imala normalan vid, ali se nakon nekoliko mjeseci 
odjednom razbolila na bubrege. Sa oštrim napadajem odvezli su ju u bolnicu, počeli ju liječiti 
antibioticima - i opet nikakvog poboljšanja. Kroz neko vrijeme bila je otpuštena iz bolnice s 
vrlo lošim nalazima, bubrezi su boljeli. Sproveo sam četiri tretmana i opet je nastalo potpuno 
izlječenje. Bio sam sretan: medicina je nemoćna, ne pomažu nikakvi lijekovi, antibiotici su 
bez učinka, a ja sam pomogao. 

 Tada još nisam razumio kako su uzajamno povezani svi organi, nisam znao da se 
bolest može premještati s jednog organa na drugi, pogotovo nisam znao da se u ovom lancu 
također nalaze i karakter, sudbina, duhovnost i drugi parametri čovjeka. 

 Dakle, djevojčica je bila zdrava. Prošle su još dvije godine. Kada se je moja razina 



povećala, uvidio sam da je ljudski organizam jedinstveni sustav u kojem su zdravlje, sudbina, 
karakter i psiha - nerazdjeljivi. Kada sam sreo majku djevojke, s ogorčenjem sam saznao da 
uz izvrsno zdravlje i njen osobni dobar osjećaj ima vrlo nesretnu sudbinu. Prilikom testiranja, 
značenje parametara sudbine bilo je vrlo negativno. U pravilu, to može izazvati velike 
neprilike. 

 Tada sam shvatio da sam, misleći samo na zdravlje i orijentirajući  se samo na tijelo, 
izdvojio jedan od čvorova sustava "čovjek" i pogoršao ostale. Izliječio sam čovjeka, ali nisam 
odstranio razlog njegove bolesti i ona se premjestila na parametre sudbine. Shvatio sam da se 
treba baviti liječenjem organizma kao jedinstvenog sustava. To je omogućilo da se uvide oni 
"zapleti", istinski razlozi koji realno djeluju na sve. 

 Kako je pokazalo testiranje, razlog svih nedaća moje pacijentice bila je uvreda njene 
majke na oca za vrijeme trudnoće, što je izazvalo deformaciju struktura polja koje su 
odgovorne za zdravlje i sudbinu kćeri. 

 Tijekom nekoliko godina bavio sam se liječenjem na daljinu, radio rukama. Prvi put 
sam shvatio nesavršenost ove metode prije otprilike pet godina. Liječio sam u jednoj obitelji 
djecu, i kada sam obratio pažnju na loše stanje njihove bake, predložio sam pomoć. Baka je 
odbila. Ona je rekla da zbog njene stenokardije zovu "hitnu" pet-šest puta tjedno, ali se ona s 
time pomirila i ne vjeruje da je moguće poboljšanje. Po polju sam vidio da ona ima zdravo 
srce. Proveo sam nekoliko tretmana: svaki se put stanje žene poboljšavalo. Treći puta osjetio 
sam rukom deformaciju polja: u zoni srca postojali su osjetni poremećaji polja. Prešao sam 
nekoliko puta rukom, deformacije su nestale, polje se izravnalo. Ali kroz nekoliko dana napad 
se ponovio. Onda sam pretpostavio da je tu prisutan neki meni nepoznati mehanizam. Trebalo 
ga je shvatiti. Analizirajući stanje bolesnice osjetio sam da je ono ovisno o nekakvom 
događaja u njezinom životu. 

 - Što vam se dogodilo prije dvije godine ? -upitah. 

 - Umrla je moja sestra. 

 - Što ste tada osjetili ? 

 - Ona je bila tako zdrava i jaka, i umrla je, a ja sam bolesna - pa živim. 

 Shvatio sam što je bio razlog bolesti: u podsvjesti je ostao ogroman stres koji je 
isprovocirao napad stenokardije. Da bi se on skinuo trebalo je promijeniti svjetonazor žene, 
njezin odnos prema životu i smrti. Objasnio sam da je smrt prijelaz u drugo stanje i ne treba 
se odnositi prema njoj tako tragično. Ne smije se žaliti za prošlim, jer žaleći za prošlim, 
čovjek ga podsvjesno pokušava promijeniti, pomaknuti s mjesta nešto što se ni u kom slučaju 
ne smije. Ovo izaziva ogromnu nekontroliranu potrošnju energije. Da bi se zaustavio gubitak 
energije koji može izazvati vrlo ozbiljne posljedice, organizam spriječava takav gubitak 
bolešću na fizičkoj razini. Proveo sam sa ženom nekoliko seansi autogenog treninga i napadi 
se više nisu ponavljali. 

 Jaki stres, nesuglasje s nečim ili žaljenje za prošlim, emocionalno potkrijepljeni, 
odlažu se u podsvijesti i provociraju ozbiljna oboljenja, jer stvaraju deformacije struktura 
polja. Prilikom energetske korekcije, strukture se mogu izravnati, no ne baš uvijek. Što je 
najvažnije, sam razlog  bolesti kod toga se ne skida, i može se očitovati na drugome mjestu u 



bilo kojem trenutku. Opisani je slučaj potvrdio da je bez precizne metode dijagnostike, 
razumijevanja razloga bolesti, liječenje naslijepo besperspektivno. Ako ne mogu reći kako i 
pomoću čega liječim   - to je lutanje u tami. 

 Daljnji razvoj metode odvijao se u Prvom medicinskom institutu gdje sam liječio i 
paralelno pokušavao riješiti pitanja zaštite iscjelitelja od djelovanja negativnih polja. Radio 
sam iz mjeseca u mjesec, ali je uspjeh  bio neznatan.   

Jednom sam liječio ženu s očitim urokom, vidio sam strukturu ovog uroka u polju i shvatio da 
ako se istu skine, moći će se skinuti i urok. U to vrijeme nisam ni slutio da su to karmičke 
strukture, smatrao sam da je to rezultat negativnog djelovanja drugog čovjeka koji je unešen u 
biopolje. Sve ljude kod kojih sam vidio slične deformacije liječio sam mehaničkim 
odstranjivanjem ovih struktura, i čovjeku bi bilo bolje. Ali nakon toga su se pojavljivali 
pacijenti s deformacijom koja nije mogla biti rezultat uroka. 

 Dolazi naprimjer žena s malim djetetom. Vidim da su u njenom polju i u polju djeteta 
iste deformacije struktura, izazvane nekim konkretnim događajem u životu žene, a 
deformacije polja majke su se pojavile nekoliko godina prije. Već sam znao da su takve 
deformacije vezane uz etičke prijestupe, one se stvaraju onda kada čovjek mrzi nekoga ili je 
uvrijeđen na nekoga. Mogao sam odstraniti ove deformacije pomoću magijskih sredstava tipa 
magičnih formula, pogleda, ili rukama. Shvaćanje da sam vidio ne polje fizičkog tijela, već 
informacijsko polje, došlo je kasnije, zato je metoda liječenja ostala tradiocionalna za 
bioenergetiku: skoncentrirao sam se, napravio pokrete rukama - i deformacije su bile skinute. 

Baš tada odlučio sam ispitati svoje mogućnosti, odrediti sebi granično opterećenje. Počeo sam 
primati dnevno po trideset-četrdeset ljudi. Interesiralo me je koliko mogu izdržati. Osjećao 
sam se neobično. Kroz tjedan dana takvog rada počeo sam se umarati, dolazio kući jedva živ, 
boja moga lica postala je zelena. Zatim sam primjetio da se nešto događa s energetikom, 
pojavio se osjećaj kao da mi mozak "kipi". Ponio sam se prema sebi kao istraživač, i dok sam 
radio s maksimalnim opterećenjem, nisam prekinuo eksperiment : zanimalo me je kako će se 
organizam izvući iz ove situacije? I organizam se baš nije ponio na najbolji način... Nisam to 
odmah shvatio. 

 U ordinaciji je bila mlada žena. U dvije seanse skinuo sam njene bolesti i rekao da 
dođe još jednom, samo na kontrolu. Kada je ona sljedeći puta došla, primijetio sam na njoj 
čudne promjene: postala  je blijeda, pojavile su se alergijske reakcije i odstupanja u psihi. 
Ništa nisam mogao razumjeti, uzeo sam njezin broj telefona i pokušao sam ju liječiti na 
daljinu, preko telefona. Zamolio sam majku da zapiše šta se događa s kćeri. Bio je to potpuno 
nestandardni slučaj: prvi put poslije mog djelovanja stanje čovjeka se pogoršavalo, i to 
osjetno. Na mjestima gdje sam prolazio rukom na razmaku od dvadeset-trideset cantimetara 
iznad tijela, pojavljivao se osip, svrbež. Kada sam pročitao zapis majke spoznao sam, užasnut, 
šta se događa. Shvatio sam: ono što radim je vampirizam. Uzimao sam njezinu energiju. Kad 
sam preopteretio organizam ja sam isprovocirao sebe na podsvijesni vampirizam i počeo 
oduzimati energiju kod svojih pacijenata. Morao sam prekinuti liječenje, jer će se sada moj 
organizam u bilo kojoj kritičnoj situaciji izvlačiti baš tako - oduzimanjem energije od bilo 
koga. Budući da radim daljinski, mogu uzeti energiju od bilo kojeg čovjeka. To je bila 
bezizlazna situacija. 

 Odlučio sam zauvijek završiti s bioenergetikom, uvidio sam besperspektivnost 
daljnjega rada. Nisam odstupao od klasičnih principa rada modernih bioenergetičara, ali 



nakon što sam stvorio preopterećenje uvidio sam, nakon nekoliko dana, da su metoda davanja 
energije i beskontaktne masaže besperspektivne, da one  ne pružaju ono liječenje kojem težim 
cijeli život. Mogu liječiti snagom volje na daljinu, vladam svim vrstama akupunkturne 
masaže, dobro poznajem metode liječenja tehnikama disanja i dijetalnom prehranom. Ali 
shvatio sam da sve te metode mogu pružiti samo olakšanje, a ne izliječiti čovjeka. 

 Liječnica s kojom sam u to vrijeme radio, pokušala  me je moralno podržati, molila  da 
ne donosim ubrzane odluke, da se odmorim i da razmislim. Baš u to vrijeme dobili smo poziv 
od liječnika bolnice u naselju Voznesjenje da dođemo kod njih na odmor za Uskrs. To je bilo 
baš u pravi čas: pomislio sam da ću nakon odmora i sagledavanja situacije moći donijeti 
odluku, podsvjesno se nadajući da ću dobiti nekakav znak da li moram produžiti s radom i da 
li ću pronaći izlaz. 

 Išli smo na Onežko jezero, obišli smo sačuvanu drvenu crkvu iz 16. stoljeća. Dan je za 
Uskrs bio čudan, s brzim promjenama vremena: padao je snijeg, zatim kiša, svijetlilo je sunce, 
i odjednom, baš iznad naše glave pojavila se duga. Ja sam se okupao u jezeru i osjetio da sam 
se preporodio, pojavila se sigurnost da treba produžiti s radom, ali da treba pronaći takvu 
metodu koja će omogućiti liječiti čovjeka bez energetskog djelovanja. I počeo sam to tražiti. 

 Pokušao sam djelovati na karmičke strukture koje sam vidio, kroz samog čovjeka. 
Pronašavši razloge koji su izazivali deformaciju, objašnjavao sam ih pacijentu. Potpuno sam 
odustao od tretmana rukama. To je bilo mučno razdoblje, zato što sam slabo  vladao  
metodom, a rezultati tretiranja bili su puno slabiji u usporedbi s radom rukama. Nekoliko 
mjeseci sam utrošio na usavršavanje metode, i malo pomalo, počeli su se pojavljivati rezultati 
kakve nisam mogao postići radeći rukama. Tada sam shvatio da je budućnost u ovoj metodi, 
da prvo treba pronaći razloge karmičkih prijestupa, istražiti ih, proučiti informaciju i prenijeti 
je ljudima, jer ja mogu izliječiti stotine, a pokazati razumijevanje razloga bolesti i pronazalak 
puta izlaza iz nje - milionima. 

Od ovog momenta sam postao istraživač i samo istraživač. Pojava vampirizma tijekom 
tretiranja potaknula me je na razumijevanje toga da je stvaranje bolesti vezano uz narušavanje 
zakona etike, zato i liječenje mora biti usmjereno na uviđanje ovih narušavanja, na promjenu 
shvaćanja svijeta. Bolest je jedan od mehanizama razvoja duha. Informacija o tome nam je 
već odavna poznata, mi smo samo na neko vrijeme zaboravili na nju, ona je izložena prije 
puno stoljeća u Posvećenim Knjigama. Bitno je - razumjeti svoje greške, uvidjeti ih i kroz 
pokajanje postići harmoniju s Univerzumom, s Božanskim. 

 Kad vidim karmičke strukture čovjeka, mogu odrediti bilo koji liječnički tretman. 
Vidim kako se mijenja fizička struktura i struktura polja čovjeka prilikom uviđanja svojih 
postupaka, jer tijelo ovisi o duhu i istovremeno djeluje na duh. Liječenje zato mora djelovati i 
na tijelo i na dušu. A prvo na dušu i duh, jer su oni primarni. 

 Otklanjanje deformacija struktura polja kroz uviđanje i pokajanje daje prekrasne 
rezultate u poboljšanju zdravlja ljudi na fizičkoj razini. Budući da između stvaranja 
deformacija polja i bolesti na fizičkoj razini postoji određeni vremenski interval, za ranu 
dijagnostiku je ova metoda nezamjenjiva.  

 Svaki slučaj liječenja bio je pokušaj  prodiranja u suštinu bolesti, pokušaj postizanja 
razumijevanja onoga što je bolest, odakle se pojavila i kakvu ulogu ima u životu čovjeka. 
Istraživao sam polje rukama, rašljama, viskom.  1986. godine upoznao sam V.B. Poljakova 



koji je rukovodio laboratorijem za biodinamička mjerenja. 

Jedna je od vrlina škole Poljakova u tome da je on za medicinsku dijagnostiku uspješno 
koristio metodu ponderamotornog pisma i postigao visok stupanj preciznosti, kako u  
daljinskoj tako i u kontaktnoj ekspres-dijagnostici fizičkih polja objekata. U metodi rada 
Poljakova našao sam ono što je bilo bitno za mene: na prvom mjestu bila je dijagnostika, a 
zatim tretiranje. 

 Kad sam svladao ponderamotorno pismo još sam ipak neko vrijeme pokušavao 
istraživati samu bolest a ne razloge, i uporno sam tražio informacijska polja. Krajem l990. 
godine imao sam utisak da je razlog oboljenju narušavanje struktura polja i da treba liječiti ne 
oboljeli organ, već polje. Filozofske su doktrine Istoka pružale potvrdu tome da su fine 
strukture polja koje su vezane uz naš duh osnova; oduvijek sam to podsvjesno osjećao.  

Vidio sam deformacije polja koje djeluju na fizičko stanje čovjeka, vidio sam 
informacijske strukture koje se stvaraju kod različitih bolesti, i tretirajući ih i vršeći korekciju 
postizao sam promjene ne samo fizičkog stanja, već i drugih parametara informacijsko-
energetskog sustava čovjeka. Postupno su se formirali elementi sustava koji omogućuje jako 
djelovanje i liječenje, ne samo postojećih već i budućih bolesti, jer deformacija struktura polja 
počinje pet do deset godina prije izbijanja bolesti na fizičkoj razini. 

 Kad sam se uvjerio da deformacije polja izazivaju različita odstupanja na fizičkoj 
razini, zabranio sam sebi energetsko tretiranje. 

Moj se zadatak sastoji u preciznosti dijagnostike, vještini analiziranja situacije i pronalaženju 
prarazloga. Bolest je crveno svjetlo upozorenja da čovjek "krivo ide". Oduvijek smo je 
smatrali katastrofom, pokušavali je odstraniti, a bolest je, faktički, upozorenje na greške i 
pokušaj da nas se spasi. Čovjek u bolesti i mukama mora uvidjeti napravljene prijestupe, 
usavršavati sebe duhovno, tražiti nove puteve razvoja. To je mene potaklo na proučavanje 
parametara duhovnosti čovjeka. 

 Moja se metoda istraživanja karme može nazvati grafička vidovitost. Ja vidim ne 
toliko same događaje koliko zakone koji su narušeni, u apstraktnom obliku vidim što se 
dogodilo. Poznavajući ovisnost čovjeka o strukturama polja, analizirao sam veze između 
ponašanja, etičkih normi, zdravlja, oblika deformacija struktura i kroz uviđanje ovih 
narušavanja liječio. Koristio sam klasično poimanje karme smatrajući da je u jednom od 
prošlih života čovjek  napravio neki prijestup - i sada boluje. Budući da je pregled prošlih 
života čovjeka veoma složen, ograničio sam se na pregled jednog života, i efekt je bio bolji od 
efekta tretiranja rukama. Istina, postojale su nijanse. Kada su mi znali donijeti teško bolesno 
dijete od dva do tri mjeseca starosti, najjednostavnije je, naravno, bilo reći da je ono griješilo 
u prošlom životu i da sada za to mora platiti. Ali vidio sam da se deformacija struktura polja 
djeteta poklapa s deformacijom struktura polja majke, i zato se nametao zaključak da se 
strukture polja prenose s roditelja na djecu. 

 To je bilo otkriće novog mehanizma prijenosa nasljedne informacije. Nakon korekcije 
deformacije polja majke, djetetu je naočigled bilo bolje. Shvatio sam koliko zdravlje djeteta 
ovisi o ponašanju majke, naročito tijekom nekoliko zadnjih godina prije njegovog rođenja. 
Jaka mržnja koja je bila prisutna za vrijeme trudnoće, kao pravilo postaje razlog traume 
djeteta ili oboljenja organa glave: mogu se razviti anomalije sluha, vida. Jaka uvreda majke 
stvara od djeteta uvredljivog čovjeka. Postupci majke određuju sudbinu i zdravlje budućeg 



čovjeka. Očevoj liniji na početku nisam pridavao značenje, tek kasnije sam shvatio da su za 
tijelo i duh djeteta odgovorni i majka i otac u istoj mjeri. Roditelji prenose djeci apsolutnu 
informaciju o svom ponašanju i ponašanju svojih predaka, i od te se informacije stvara 
sudbina djeteta, njegovo tijelo, karakter i duhovnost.          

 Istraživanja kojima se bavim svakom novom činjenjicom sve očiglednije potvrđuju 
jedinstvo svijeta koji nas okružuje, žive i mrtve prirode, nižih i viših organizama. 

 Treba reći da sam to osjećao oduvijek, a sve što se uzgred događalo često je 
potvrđivalo ovo jedinstvo. 

 Djetinstvo mi je prošlo na obali Azovskoga mora. Gledao sam kako u plićacima jurca 
riblja mlađ, kako u jatima izranjaju iz vode i kako u svom plesu kližu u vertikalnom položaju, 
krajem repa, po površini vode. Tako mogu jurcati djeca razumnih bića, nama nepoznatih i 
nerazumljivih. 

 Jednom, u ribolovu, imao sam priliku vidjeti ribu - "samoubojicu". Kad sam došao na 
obalu, vidio sam blizu vode malu ribicu koja je teško disala. Htio sam je vratiti u vodu, ali ona 
je iznenada poskočila, bljesnula ljuskom i nestala u vodi. Nakon nekoliko minuta skok na 
obalu se ponovio, a zatim opet u vodu. 

 Iznenadio sam se i počeo ju pratiti. To je bila ista ta ribica koja je na takav čudan 
način nešto za sebe htjela spoznati o okolnom svijetu. 

 Ona je ustrajno skakala na obalu, zatim natrag u rijeku i radila to riskirajući život, jer 
se je moglo dogoditi da joj ponestane snage za povratzak u vodu, ili je pak mogla pogriješiti i 
skočiti na drugu stranu, no ona je ipak i dalje radila svoje skokove, bez ijedne greške. 

 A koji od nas nije naišao, barem jednom u životu, na predusretljivost životinja ? 

  Dok sam radio kao vodič na jezeru Rica, jednom sam na stazi naišao na zmiju 
izudaranu kamenjem. Sažalio sam se i stavio je u plastičnu vreću da bih je kasnije, negdje u 
šumi i dalje od ljudi, pustio. Zmija nije bila velika, imala je bjelkastu kožu i ne znam zašto, ali 
odlučio sam tada da ta zmija nije otrovna. Ona je mlitavo ležala u vreći, bez prikaza ikakve 
aktivnosti, pa sam se počeo na nju privikavati i zaboravljajući se, tu i tamo dodirivati ju 
prstom. Zmija se dugo činila ravnodušnom a zatim je, iznenada, uz lagani pokret glave 
neočekivano pregrizla plastičnu vreću. 

 Shvatio sam da je ovo upozorenje, odnio sam je dalje od staze i pustio u travu. Zmija 
se je počela lagano kretati, puzeći pod kamenje, a ja sam ju, igrajući se, pridržavao za rep. 
Ona se strpljivo okretala i čekala da je pustim. I dalje sam je držao. Odjednom, brzinom 
munje, zmija se sklupčala i njezina se glava stvorila uz moju ruku. Gledala  je u mene, ali nije 
pokušala ugristi; samo je upozoravala. 

 Kako sam se iznenadio kada su nam, nekoliko dana kasnije za vrijeme davanja uputa, 
pokazali sliku moje poznate zmije: bila je to smrtonosno otrovna riđovka Koznakova, 
stanovnica Kavkaskih planina. 

 Jedan od prvih slučajeva kada sam uspio promijeniti ne samo fizičko već i psihičko 
stanje čovjeka bio je sljedeći. Djevojka je jako voljela mladića, ali nisu mogli biti zajedno pa 



su se rastali. Nekoliko godina poslije rastanka ona je patila zbog te ljubavi, no čak ne toliko 
zbog ljubavi koliko zbog nečega nerazumljivog, vrlo mučnog. Ona je shvaćala da ne smije 
biti vezana za njega, ali privrženost je postojala i naprosto ju je uništavala. Sve je više ličilo 
na prokletstvo negoli na ljubav. Djevojka se je upoznavala s mladim ljudima u nadi da će joj 
se netko svidjeti. Ništa od toga... Analizirao sam da li u tome postoji njezina krivica. 

 - Ne, - kaže rezultat testiranja. Tko je kriv? - Žena, rođakinja, baka djevojke. 

 Na moje je čuđenje djevojka znala o čemu se radi. Njezina je baka u mladosti jako 
voljela jednog čovjeka ali se udala za drugoga, iz interesa. Baka je ubila ljubav u sebi i u 
voljenom čovjeku, a njezina je unuka trebala odraditi svojim patnjama ono što je napravila 
baka. Nakon razgovora s bakom i spoznaje da je ubila ljubav, čime je napravila prekršaj viših 
zakona, djevojka se oslobodila patnje. Shvatio sam da se ovom metodom može ne samo 
liječiti već i pomagati dušama ljudi, njihovim sudbinama. 

 Onaj tko je barem malo upoznat s ezoteričnom literaturom ili filozofijom Istoka, 
sigurno je naišao na spominjanje stotinu i osam zakona koji upravljaju Svemirom. Više puta 
sam ih pokušao pronaći u literaturi, no nažalost, u punom ih obimu do sada nisam uspio 
pronaći nigdje: možda nam nije dato da ih spoznamo u potpunosti ... 

 Moje iskustvo rada u bioenergetici govori o tome da usred mnogobrojnih prekršaja 
koje ljudi čine u ne-poletnoj, prizemnoj svakodnevnici, postoji jedan najteži - to je ubojstvo 
ljubavi u najrazličitijim oblicima. Svi su ostali prekršaji sekundarne važnosti, i posljedica su 
odsutnosti ljubavi prema Bogu kod čovjeka, prema Svemiru, prema rođacima, prema prirodi, 
prema ljudima ... 

 Drugi slučaj učvrstio je u meni uvjerenje da karmička dijagnostika omogućuje 
liječenje duša ljudi. Žena koja mi se obratila je s vremena na vrijeme patila od neobičnih 
napadaja: u nekim momentima ona je dobivala želju iskočiti kroz prozor, okončati život 
samoubojstvom, pojavljivala se neobuzdana želja za umiranjem. Znala je moliti rodbinu: 
"Svežite me uz krevet, držite me!" Napadaji su se pojačavali i ponavljali se sve češće. Žena se 
bojala da neće izdržati i da će se sve završiti otužno. Moja su istraživanja pokazala da je 
prekršaj zakona učinila njezina majka. Majku je jako volio jedan čovjek, a ona je prema 
njemu postupila s omalovažavanjem, osjećala je zadovoljstvo potpunom ovisnošću drugog 
čovjeka o njoj. Majka je ubijala život i ljubav u muškarcu, a njezine riječi, misli i postupci 
stvorili su program ubojstva koji se vratio natrag, ali sada njezinoj kćeri. 

 Povrat negativnih programa ponekad teče sporo i ne uvijek na autora, već na djecu ili 
rođake. Nakon razgovora djevojke i majke te spoznaje krivice od strane majke, napadaji su 
prestali. Shvatio sam kako je jako povezan moral naših roditelja, braće i sestara i rođaka s 
našim zdravljem, psihom i sudbinom. 

 Svaki novi slučaj komuniciranja s pacijentima približavao me je otvaranju novih 
elemenata sustava koji sada zovem sustav samoregulacije polja. 

 Sustav samoregulacije polja - to je povratna veza Svemira. Suština je u tome da se bilo 
koje djelovanje čovjeka, dobro ili loše, kroz jedinstvo informacijsko-energetskog polja 
Svemira vraća njemu natrag. 

 Mi stalno čujemo da se dobri postupci nagrađuju a zli kažnjavaju, ali zbog nečega u 



svijetu koji nas okružuje ne stvara se više dobrih ljudi, i dapače, ne smanjuje se broj zlih. 
Jednim od boljih objašnjenja ovoga smatram iskaz svetog Augustina da  Bog  uvijek kažnjava 
zlo, a budući da se ovaj proces  odvija sporo, čovjek prije dobivanja kazne stigne još dosta 
sagriješiti. Ovo objašnjenje u potpunosti odgovara principu rada mehanizma prijenosa 
informacije kroz strukture polja. 

 Za mehanizam samoregulacije polja ne postoji pojedinac, već postoji negativni proces 
koji treba zaustaviti, a mehanizam blokiranja ovog procesa uključuje se automatski. 

 Ranije se mehanizam kazne razvlačio na nekoliko generacija i manifestirao se 
bolestima i nesrećama kod unuka i praunuka ili u sljedećim životima krivca. U današnje je 
vrijeme brzina ovih procesa tako porasla da čovjek stiže platiti za svoje postupke već u ovom 
životu - i svojim, i zdravljem djece. 

 Plaćanje zdravljem djece s pozicije čovjeka izgleda besmisleno, ali na razini polja 
nema ljudi: postoje ideje. Svaki čovjek je cjelokupnost određenih programa, a mehanizam 
blokiranja radi protiv opasnih po svijet negativnih ideja i programa. Dijete pojačava sve 
programe roditelja i zato plaća jače, premda je u zadnjih pet godina naglo porasla i osobna 
odgovornost svakoga čovjeka. Razloge ove pojave ja zasada ne mogu razumjeti. 

 Djeca su povećalo nedostataka svijeta odraslih. Mnogi su primjećivali da se dijete u 
nazočnosti roditelja  ponaša znatno gore nego sa tuđim ljudima: s njima ono postaje tiho i 
poslušno. U većini slučajeva i to je rad karmičkog mehanizma. Pri komuniciranju djeteta s 
roditeljima stvara se pojačavanje i aktiviranje kako pozitivnih tako i negativnih programa, 
koje su roditelji kroz polje prenijeli djetetu. U zadnje vrijeme, prilikom istraživanja mnogih 
problema, otkrio sam da ne samo djeca nasljeđuju roditeljsku karmu, već i roditelji na razini 
polja snose odgovornost za ponašanje i postupke djece. U današnje vrijeme misli, riječi i 
ponašanje djeteta od osam i pol godina utječu na stanje polja, to jest na duh, sudbinu i 
zdravlje roditelja. Prije dvije tisuće godina ovaj je proces započinjao sa trinaest - četrnaest 
godina starosti djece. 

 Kad sam se počeo baviti proučavanjem i čišćenjem karme prestao sam biti bolestan, 
ali se stvorio drugi problem. Jako mi se pojačala energetika i snaga utjecaja, bilo mi je 
nevjerojatno teško balansirati sebe, jer je i najmanja uvreda bila štetna za zdravlje i sudbinu 
onoga čovjeka na kojeg sam se uvrijedio. 

 Nadao sam se: riješit ću ovaj problem i sve će biti sjajno. Stalnim radom na sebi 
riješio sam se uvreda, mržnje, i negativnih emocija, ali se pojavio još ozbiljnjiji problem. Sada 
moram kontrolirati okolinu, jer je i najmanja uvreda na mene počela predstavljati fizičku 
opasnost za čovjeka koji se na mene uvrijedio. 

 To me je potaklo na razumijevanje jednog od razloga tragedije naše zemlje. Čovjek sa 
čistom ili zatvorenom karmom čvrsto je povezan s Božanskim, zato agresija na njega radi 
protiv Svemira. 

 Ako čovjek napada osobno, on plaća sam, ako to čini kao predstavnik društva - plaća 
cijelo društvo. 

 Zato je uništavanje svećenstva, redovnika, rušenje crkava i samostana po nalogu 
Lenjina u dvadesetim godinama bilo jednako napadu na Svemir. Iza toga je neminovno 



morala slijediti eksplozija nasilja i ubojstava. Društvo je platilo milionima života za kršenje 
viših etičkih zakona. 

 Pamćenje pogrešaka društva čuva se u svima nama, svi grijesi i nesreće društva se 
čuvaju u podsvijesti čovjeka, u njegovoj karmi. 

 Još nismo stigli zaboraviti pjesmu "Sav svijet nasilja bit će srušen"... Eto, energetski 
ova pjesma sadrži najjači program rušenja budućnosti i Svemira. 

 Često mi se obraćaju s enurezom djece. Pojašnjavam da je enureza vrh ledenjaka. U 
pravilu, enureza se pojavljuje kao rezultat potiskivanja privrženosti i ljubavi prema muškarcu 
djetetove majke. Ako je to bilo dovoljno jako i tijekom dužeg vremena, kod žene se deformira 
struktura polja u području prve čakre. Zbog toga se kod djeteta može pojaviti ne samo enureza 
već su moguća i narušavanja i problemi u osobnom životu, oboljenja srca, bolesti koje su 
povezane sa glavom. Rezultatom enureze može biti i prekid trudnoće, jer žena u ovom slučaju 
također ubija ljubav. Ne znajući to, mame često traže pomoć psihoterapeuta ili hipnotizera, 
ovaj daje terapiju, kod djeteta se skida konkretno odstupanje, tj anureza, ali program 
uništavanja ljubavi i života ostaje, a budući da je sustav blokiranja nepravilnog ponašanja 
otklonjen, može se pretpostaviti da će on u životu realizirati program uništavanja ljubavi na 
razini široj od one njegove majke. 

 Žena se je više puta obraćala liječnicima žaleći se na loše zdravstveno stanje, ali 
pregledi nisu dali rezultata: po mišljenju liječnika razloga za loše stanje nije bilo. Posjećivanje 
"iscjeliteljica" u više navrata također nije donijelo olakšanje, vrlo jaki urok koji su one vidjele 
nisu mogle skinuti. Štoviše, čak su i same počele bolovati nakon kontaktiranja sa ženom. 
Istražujem razlog i vidim da je to "povratni urok" koji se uistinu ne može  skinuti narodnim 
činima.  

 Vi ste jako zaželili zlo svojoj suradnici, - objašnjavam ženi - to je razlog vašeg lošeg 
zdravstvenog stanja. Vaš program želje zla se vratio i jako deformirao vaše polje. Kako se 
osjeća vaša suradnica? 

 - Ona je na bolovanju, bolesno je dijete, ne ona. 

 Istražujem polje suradnice i njezinog djeteta. U njezinom i u djetetovom polju prisutan 
je program želje zla. Iz ovog  razloga bolesno je dijete, jer je slabije zaštićeno od majke. 

 - Vi ste krivi za bolest djeteta. Imate li vi djecu? 

 - Da, sina. 

 Istražujem njegovo polje: u njemu su također jake deformacije, prisutan je isti 
program želje zla. 

 To je tipični primjer kako mi, ne shvaćajući što radimo, uništavamo sebe, svoju djecu i 
ljude koji su s nama svakodnevno u dodiru. 

 Jednom, u vrijeme kada sam tek počeo prepoznavati karmičke strukture, obratila mi se 
žena. Imala je jake glavobolje, loše se osjećala. 



 - Prije pet dana poželjeli ste zlo svome mužu, i to vrlo jako. 

 - To se nikako nije moglo dogoditi, ja jako volim muža i ne bih mu mogla poželjeti 
zlo. 

 Inzistiram na svojoj tvrdnji: 

 - Vi ste mu poželjeli zlo. Postoji vrlo velika želja zla, prije pet dana, navečer. 

 - Pa kako da mu to večer ne poželim zlo? On je kasnio s posla oko dva sata, a ja sam 
bila jako zabrinuta za njega. 

 Tada sam razumio. 

 - Što ste osjećali? 

 - Svakakve gluposti navirale su mi u glavu. 

 - Razumijete li u čemu je stvar? Kada mislite da se može dogoditi nešto loše, vi 
privlačite nesreću. Što realnije vi zamišljate ove nesreće, to je šteta koju vi nanosite veća. U 
današnje vrijeme, kada se kod nas pojavila visoka razina energetike, vrlo je važna disciplina 
svijesti. Jedan je od osnovnih zakona Svemira nenanošenje zla, čak ni u mislima. Danas to ne 
može biti samo apstraktni princip, danas bi to trebao postati način postojanja. Istraživanja 
koja ja radim svaki dan pomoću ekstrasenzorne dijagnostike potvrđuju da je pridržavanje 
etičkim pravilima neophodan uvjet i jedini način preživljavanja, a istovremeno i najbolja 
zaštita. Mi se osvrćemo, tražimo opasnost oko nas, a glavna opasnost nalazi se unutar čovjeka 
i djeluje neprimjetno. Korijen je ove opasnosti u nera-zumijevanju svijeta, u nerazumijevanju 
toga što se događa, u nepravilnom ponašanju koje neprimjetno dovodi do raspada čovjeka 
iznutra. Katastrofe, užasi protiv kojih se stalno borimo, posljedice su našeg duhovnog 
nesavršenstva. Napori koji su usmjereni na borbu protiv sjenki, protiv posljedica, ne mogu 
otkloniti glavni razlog - duhovni raspad koji se sada događa i s kojim malo tko povezuje sve 
naše nedaće. 

 Sljedeći slučaj otkrio mi je novu granu u mojim istraživanjima. Telefonirala je žena i 
rekla da su počeli ozbiljni problemi u vezi s nečim neuobičajenim - neke nerazumljive pojave. 
Svi koji su joj pokušavali pomoći doživljavali su neprijatnosti, nesreće, ili su oboljevali. Žena 
je imala znanca koji se bavio bioenergetikom i počeo s njom terapiju. Ona je osjećala stalni 
pritisak na psihu. Obratila se iscjeliteljici-ekstrasensu, a ova joj, nakon pregleda, reče: 
"Sumnjam da ti ja mogu pomoći". Na jedan je dan ona skinula djelovanje i olakšala stanje 
žene, zatim je sve počelo iz početka. Počeo sam je liječiti. Prilično brzo je došlo do 
poboljšanja, strana djelovanja na ženu su prestala, ali sam primjetio da su moji rođaci počeli 
oboljevati, čak uz iste simptome: počeli su bolovi u zglobovima, slabost. Počeo sam tražiti 
razlog i otkrio da je to djelovanje čovjeka koji je nanosio štetu ženi. Budući da se ja dovoljno 
dugo bavim bioenergetikom, kada je počeo napad moje rođake i na mene, pojavila se želja 
iskoristiti ono što zovemo magijom: magičnim djelovanjem onesposobiti krivca. Tada sam 
bio u prilici da biram kojim ću putem krenuti. 

 Nije bilo baš tako jednostavno odreći se metoda nasilja, naročito zato što su mi 
dugogodišnja praksa u području bioenergetike i proučavanje ezoterične literature pružali 
veliki izbor djelovanja takve vrste. Ali odlučio sam pokušati ne vraćati istim udarcem koji će 



nanijeti štetu čovjeku, već mu pomoći. 

 Ako čovjek podliježe energetskom napadu, razlog može biti osobna krivica ili krivica 
predaka. Ako se odgovori energetskim udarcem, onda će se stvoriti lančana reakcija, jer je 
udarac grubo kršenje iza kojega će slijediti nova kazna. 

 Može li se spasiti čovjek ? Ekstrasenzorno testiranje pokazalo je da čovjek koji je 
djelovao na ženu tome i nije bio kriv. Glavni razlog događaja sa ženom bio je u njezinoj 
karmi. Baka žene u mladosti voljela je čovjeka ali nije željela imati dijete te je napravila 
pobačaj. Ubojstvo ljubavi i djeteta je dovelo do toga da su njezina kćer, njezina unuka, njezini 
potomci morali platiti za taj događaj. Uz to, platiti su morali u najrazličitijim oblicima: bolesti 
tijela, upropaštena sudbina, poremećena psiha. Odbivši izvršiti povratni energetski udarac ja 
sam pobijedio sebe, jer u tako složenoj situaciji, kada me je stalno kopkalo da li da odgovorim 
nasiljem, nisam krenuo takvim putem i uspio sam sebe obuzdati. To je bila pobjeda poslije 
koje sam jednom zauvijek shvatio da nikada nemam pravo na nasilje odgovarati nasiljem. 
Proučivši dublje principe samoregulacije polja uvidio sam do čega može dovesti korištenje, 
kako se čini opravdanih metoda nasilja, na razini polja. 

 Građanski zakoni u mnogo čemu se ne poklapaju sa zakonima Svemira. Ako su mene 
udarili i ja ispravno vratio šakom - to ne znači da se to može napraviti energetski. To su 
potpuno različite razine. Ako lupiš šakom - strada jedan čovjek - krivac. Kod energetskog 
udarca, budući da je čovjek na razini polja povezan sa svim rođacima i djecom, udar se nanosi 
cijelom rodu. I natrag ide povratna kazna agresora i njegovog roda. 

 Spoznao sam da povećanje energetske snage djelovanja čovjeka zahtijeva od njega 
pojačanu pažnju prema svojim postupcima, emocijama i mislima: ne smije se nepromišljeno 
izreći nijednu kategoričku frazu, jer je već i to djelovanje. Shvatio sam zašto se u Bibliji 
govori o krotkosti i smirenju: to je u prvom redu obuzdavanje svojih energetskih mogućnosti. 

 Zašto onda mazi i vračevi mogu koristiti različite metode djelovanja, uključujući i 
nasilje ? Razmišljajući o tome shvatio sam da oni uvijek vide ne cjelinu, već samo mali dio, i 
da oni liječe niže slojeve polja i tijelo, prebacujući sve poremećaje s dijela na cjelinu, davajući 
na taj način bolestima "odgodu". Za razliku od svetaca koji su se, zahvaljujući najvišoj etici, 
uzdizali do razumijevanja i vizije istinskih razloga i uzajamne ovisnosti zakona života i vidjeli 
cjelinu, vračevi rade samo u određenoj, njima dodijeljenoj niši: zato mnogi od njih imaju čak i 
ograničenu "specijalizaciju". 

 Što je najvažnije, magijom su se bavili ljudi s razvijenim sposobnostima i dovoljno 
čistom karmom, zato se njihovi prekršaji napravljeni kod korištenja magijskih tehnika  
nakupljaju, a odrađivat će ih potomstvo. 

 Testirao sam samo jedno djelovanje: što se događa kada vrač ili ekstrasens izvlači iz 
bolesnika negativnu energetiku. Za ovu radnju postoji jako mnogo tehnika: usmjeriti je u 
vodu, u biljke, u voštane figurice, na domaće životinje, na vod zdravih kršnih vojnika, u 
centar Zemlje, u Svemir, ili ju spaljivati na različite načine. Na razini polja ova energetika 
koja sadrži naboj agresije ulazi u polje objekta na koji je bila izbačena, deformira ga i 
automatski se vraća u polje "iscjelitelja" i njegovih rođaka. 

 Zato bilo koja tehnika liječenja koja se ne bazira na duhovnom razvoju čovjeka vodi 
prema degradaciji. Skidanje bilo kojih simptoma nije apsolutni znak izliječenja. 



 Nema dugo kako mi se obratila žena: 

 - Prije tri mjeseca ste liječili moju znanicu, a sada je fibrom koji je imala potpuno 
resorbiran. Nisam mogla zamisliti da se tražeći oproštaj može izliječiti od takvog oboljenja ! 

 Za mene to nije čudno: metoda se stalno usavršava i danas se poboljšava ne samo 
funkcionalno stanje pacijenata, već se često uklanjaju organski poremećaji. Od čega ovisi 
rezultat liječenja ? U prvom redu od pravilnog razumijevanja i pronalaženja razloga bolesti, 
od mog duhovnog i fizičkog stanja u momentu liječenja, od stanja karme bolesnika i stupnja 
spoznaje napravljenih prekršaja. 

 Kada sam započinjao s liječničkom praksom, vodio sam uobičajeni način života: jeo 
meso, pio vodku, često sam bio razdražen, i uz sve to liječio sam beskontaktnom masažom. 
Poslije, kad sam vidio rezultate svoga rada, bitno sam promijenio način života i ponašanje. 
Jedan dan prije rada s bolesnicima koristim minimum hrane, a na dan rada s bolesnicima 
uopće ne jedem. 

 Ponešen dijagnostikom i razradom novih mogućnosti metode, ponekad zaboravljam na 
opasnosti, jer kod rada na finim razinama neophodno je neprekidno biti na oprezu. 

 Ne tako davno jedan me je znanac zamolio pregledati neku ženu. Imao sam 
četrdesetak minuta slobodnog vremena pa sam pristao. Ušla je elegantna i jako samouvjerena 
žena, sjela i radoznalo me počela proučavati. Problema je ona imala bezbroj. Jaki egoizam i 
abnormalna želja za materijalnim blagostanjem bili su razlog bolesti koja je započinjala. 
Takve ljude je jako teško liječiti, jer se oni prema meni zatvaraju skepticizmom i 
nepovjerenjem. Objašnjavam razloge, a žena naš susret pretvara u diskusiju. Ja nju u svakom 
slučaju moram uvjeriti, a takvi teški slučajevi pomažu mi pronalaziti nove argumente i 
objašnjenja razloga bolesti čovjeka. 

 - Ako ćelija uzima sve samo sebi - objašnjavam ženi - njoj je neko vrijeme dobro, ali 
zatim njezino djelovanje  uništava organizam, a s njime ugiba i ćelija. Do određene razine je 
egoizam normalan, ali čovjek koji misli isključivo samo na sebe pokušava ubiti Boga i 
Svemir. Normalno je da to tako ne može dugo trajati. Prije ili kasnije program uništavanja 
Svemira mora se zatvoriti bolestima, traumama, nesrećama. 

 - Pa vi onda predlažete da povjerujem u Boga ? 

 - Vjera u Boga - to je vaša osobna stvar. Ja opisujem razloge vašega oboljenja. Vi 
možete i ne vjerovati u Boga, ali morate voljeti Svemir i njegovu dušu. Egoizam i 
neograničena želja za materijalnim blagostanjem ubijaju glavni osjećaj - ljubav. U svom polju 
vi nosite program uništavanja Svemira i, što je najžalosnije, ne želite ga zaustaviti. 

 Opet počinje dvoboj riječima. Meni nedostaju argumenti da uvjerim ženu i ja 
počinjem raditi ono što se zove čišćenje karme. Polje se očistilo, ali ne samo što nemam 
osjećaj zadovoljstva, već se pojavio i neprijatan osjećaj. 

 Žena sve shvaća kao razonodu. 

 - Kažete da ne smije postojati zanimanje samo za materijalne probleme, ali život tjera 
na to. 



 - Ja sam imao mogućnost zaraditi hrpu novaca ali bih onda trebao žrtvovati 
istraživanja. Sada imam četrdeset godina, živim s četveročlanom obitelji na četrnaest 
kvadratnih metara, u zajedničkom stanu, ali zato posjedujem mogućnost pomoći vam. I ne 
samo vama, već i sebi. Ako je materijalno blagostanje više od duhovnih potreba, onda je to 
trenutačno blago na račun duhovne smrti. Zamislite sebe u restoranu u kojem je svugdje vatra, 
a vi mirno završavate svoje omiljeno jelo. Za mnoge je sada to što se nalazi na tanjuru vaznije 
od onoga što se događa pored. 

 - No, i vi tako sve liječite ? 

 - Da, u prvom redu - razumijevanjem. Ali kako kod vam se to činilo jednostavno, to je 
opasno zanimanje. 

 - Za vas ili za mene ? 

 - U prvom redu za mene. 

 - Kako da to shvatim ? 

 - Gledajte. Vi imate program uništavanja Svemira koji iznosi petsto pedeset jedinica, a 
bolest - tristo jedinica. Sada je stanje ovakvo: bolest - nula, program uništavanja - tristo 
pedeset. To znači da sam izliječio vaše tijelo, ne duh, to jest prekršio sam glavni princip - 
liječiti razumijevanjem. 

 Sada crtam sebe prije i poslije susreta sa ženom. Na razini polja moja desna strana 
pluća je potpuno pocrnila, uz to jetra i donji dio trbuha. 

 - Moram platiti jer vam nisam uspio objasniti razloge vaše bolesti. 

 - I što vi namjeravate raditi ? 

 - Tražit ću način da vas uvjerim. Ako pronađem razlog zašto vas nisam uspio uvjeriti - 
bit ću zdrav. Ako ne - morat ću platiti. 

 U tom trenutku shvaćam grešku koju sam napravio za vrijeme razgovora sa ženom. 

 - Ja sam vam trebao priopćiti svu dobivenu informaciju o vašem stanju, a ja sam se 
sažalio. Jesam li vam rekao da se mogu pojaviti druge bolesti ako se ne obnovi harmonija ? 

 - Da. 

 - Znate li da kod vas počinje rak maternice ? 

 - Uvijek sam to predosjećala i pomirila sam se s time. Spremna sam umrijeti mirno. 

 - Vaša "junačka" smrt ništa neće promijeniti. Program raspada Svemira vi ostavljate 
vašoj djeci na odrađivanje. Vi morate razmišljati ne o dostojanstvenoj smrti, već o spašavanju 
duha i o svojoj djeci. 

 Jedno vrijeme šutimo, vidim da se napokon počinju  ispravljati deformirane karmičke 



strukture žene. Aura žene koja je prije toga bila gotovo pokrivena crnom mrljom počinje se 
popunjavati zlatno prelijevajućom bojom. 

 - Eto, sada je program uništavanja Svemira - nula, bolest - nula. Sada su i moja pluća i 
jetra čisti. 

 Ženi ništa ne govorim ali vidim da u njezinom polju sada nema onkologije. Ona mora 
znati da osjećajući ljubav prema Svemiru i Bogu, skidajući pretenzije prema svijetu koji nas 
okružuje, spašava sebe od bilo koje teške bolesti. 

 Na prijem je došla žena sa suzama u očima i priča: 

 - Rastala sam se s mužem, živjeli smo jako loše, osjećala sam da on nekako negativno 
na mene djeluje, nešto se dogodilo s mojom psihom. Kada smo se rastali, bez obzira što imam 
troje djece, moralno sam se osjećala puno bolje, čak sam znala i zapjevati. Nismo se vidjeli 
pola godine, ali nedavno je on došao. Odmah sam se osjetila pogoršanje, kćer je podlegla 
histeriji, sin je dobio enurezu, druga kćer se također osjećala loše. Možda je to povezano s 
njegovim dolaskom ? 

 U ovom slučaju nije bilo potrebno raditi iscrpna istraživanja. 

 - Nažalost, to što je cijeloj obitelji postalo loše nije slučajnost. Vaš suprug je vampir, 
on oduzima djeci energiju, sudbinu, zdravlje, loše djeluje na njihov karakter, uključuje svoje 
negativne programe u strukture polja djece. On je prilično egoističan čovjek. Takvo snažno 
oduzimanje energije od svoje djece govori o tome da je njegova karma vrlo negativna. Prema 
njegovoj energetici kod njega je prisutno snažno odvajanje od Svemira, od ljubavi, on ima 
jaku unutarnju agresiju, egoizam, raspad duše i zato je on prisiljen biti vampir. To je klasični 
primjer. Vampirizam ide i po očinskoj i po majčinskoj liniji vašeg muža. To što se dogodilo 
djeci može se odstraniti vrlo brzo, ali je ubuduće za njih bolje da oca ne viđaju. 

 Moja analiza pokazuje da je vampirizam teška bolest, jer ona poremećuje dušu 
čovjeka i prenosi se potomcima. Posljedice se ove bolesti ne očituju  odmah, ponekad  raspad  
traje tijekom nekoliko generacija. 

 U osnovi vampirizma leži nepravilno poimanje svijeta. Mlada me djevojka pita da li se 
ona pravilno puni energijom ako zamisli protok plavog plamena koji ulazi u nju. Analiziram 
karmičke strukture za vrijeme njezinog punjenja i vidim da je to kršenje zakona. Bilo koje 
uzimanje energije: od prirode, iz Svemira, od Sunca - to je jaki dokaz da čovjeku nedostaje 
energija, da ju treba negdje uzeti. To je pretpostavka za razvoj vampirizma. Glavna je greška 
ovog postupka u tome da čovjek ne spaja energiju i duhovnost, već ih dijeli. Osjećajući ljubav 
prema Svemiru, dobivamo ogromnu količinu energije. Treba težiti prema višim razinama 
energetike: duhovnosti, plemenitosti, ljubavi. Da bi se dobilo dovoljno energije treba živjeti u 
ovim pojmovima. U momentu kada počnemo misliti na energiju u relativnom poimanju, 
odvajajući ovaj pojam od pojma "duhovnost" i "etika", duhovne strukture osuđujemo na 
siromaštvo, jer punimo energijom samo fizičko tijelo. Čovjek mora znati da energija koju on 
dobiva kroz više osjećaje liječi njegovo tijelo, sudbinu i dušu. Mehanistički pak pristup, ili 
orijentacija na grubu energiju, dovodi do toga da se stvara deformacija finih duhovnih 
struktura, a potošački pristup u bilo kojem obliku vodi prema degradaciji. 

 Sjećam se još jednog slučaja. Mladog čovjeka su naučili da se puni kozmičkom 



energijom, on je to prakticirao nekoliko puta dnevno, a na kraju je počeo uzimati energiju od 
svog učitelja. Rezultat je žalostan - počela je deformacija duhovnih struktura. Pala mi je na 
pamet ideja da ispitam djelovanje iste vježbe na čovjeka prije 2000 godina. Testiranje je 
pokazalo parametre vrlo visoke vrijednosti. To jest, prije je ova vježba djelovala prekrasno, 
međutim kao što se ne može dva puta ući u istu rijeku, tako se ne može unedogled koristiti 
stare tehnike. Zaboravljamo da se promijenio ne samo čovjek, već i svijet oko nas. Fizičke 
metode usavršavanja danas nisu efikasne, orijentacija mora obvezno biti usmjerena na 
duhovni razvoj. Vrijeme je nelinearna kategorija i, ako se toliko promijenila brzina svih 
procesa, to znači da se mora promijeniti i energetska struktura svijeta oko nas. Mi se pak 
ponašamo kao da se u svijetu ništa ne događa, pokušavamo se oslanjati na staro znanje i 
metodike. 

 Što sam više svladavao mogućnosti metode testiranja, to sam jasnije sagledavao svu 
njezinu složenost. Uvidio sam da nije moguće, tako nabrzaka kako sam to zamišljao ranije, 
sakupiti grupu i naučiti. Metoda je čvrsto povezana s moralom, etikom, parametrima 
duhovnosti, ona prisiljava čovjeka na takva ograničenja koja je malo tko u stanju izdržati. 

 Prilikom kontakta s karmičkima strukturama čovjeka, ako ja imam prekršaje slične 
onima koje ja trebam otkloniti u pacijenta, to iste prije svega moram odkloniti kod sebe. Zato 
prije početka liječenja ja uvijek provjeravam da li imam pravo liječiti i ako ne, prvo molitvom 
čistim i zatvaram svoju karmu. Nakon nekoliko mjeseci liječenja moram napraviti duboko 
čišćenje i gladovanje. Ali i to nije dovoljno. Ispada da bi bio u stanju efikasno liječiti bez 
nanošenja štete sebi i bolesnicima, iscjelitelj mora raditi s blokiranom, zatvorenom karmom, a 
nitko od mnogobrojne vojske suvremenih iscjelitelja to nema. Diploma ekstrasensa ne zatvara 
karmu, za to je potrebno neprestano čišćenje i učvršćivanje duha, isključenje iz svega što 
"prizemljuje" čovjeka. To je potrebno ne samo iscjelitelju, već i svakom čovjeku, naročito u 
današnje vrijeme. 

 Ujutro sam imao na prijemu ženu, a nakon dvadeset četiri sata njoj je jako pozlilo, 
pojavila se mučnina i jaka glavobolja.    

 - Da li ste se uvrijedili na muža sinoć, otprilike u sedam sati? 

 - Da, on je taj dan imao saobraćajnu nesreću, razbio je automobil. Bila sam vrlo mirna, 
ali navečer sam mu sve nabrojila. 

 - Kod karmičke dijagnostike i liječenju postoji vrlo jako i duboko djelovanje. Dok se 
tijekom određenog vremena polje ne stabilizira i dok se ne postigne balans, čovjeku je 
kategorički zabranjeno proživljavati negativne emocije. U momentu kontakta s Božanskim 
obnavlja se harmonija struktura polja i bila koja negativna emocija stvara jako iskrivljavanje. 
Obraćanje Bogu nije komad kolača koji uvijek mora pružati zadovoljstvo, već je vrlo složen i 
odgovoran, premda i neophodan proces. 

  Želim ispričati zanimljivu priču, koja ima neposredan odnos na sadašnju situaciju u 
svijetu. 

  - U meni je uvijek živjela snažna težnja prema Božanskom, i kad sam odstupao od 
nje, stvarale su se vrlo teške situacije. Dva puta sam skoro poginuo, - slušam ja priču - veza 
između odricanja od Božanskoga i kažnjavanja bila je tako očigledna, da se to nikako nije 
moglo objasniti slučajnim stjecajem okolnosti. Razumio sam: to je kazna Božja. 



 - U pravu si, mogu ti detaljnije objasniti sustav kažnjavanja i razlog svih tvojih 
nedaća, - predlažem sugovorniku. 

 Netko je rekao da je sat izmislio čovjek, ali to ne znači da on sam sjedi u svakom 
satnom mehanizmu. Svemir je stvorio Bog i Bog ga kontrolira, ali to ne znači da svaku kaznu 
šalje Bog. Postoji prekrasan mehanizam samoregulacije polja. Ono što ljudi često klasificiraju 
kao mistiku ustvari se uvijek može proanalizirati. 

 Ti si bio treće, neplanirano i neželjno dijete u obitelji, zato su ti roditelji mimo svoje 
volje dali snažan program uništavanja. Od djetinjstva si imao smanjeni životni tonus, bio si 
često bolestan. Rodio si se pak u takvim uvjetima zato što si se u prošlim životima odrekao 
ljubavi prema djeci, zato prema tvojoj energetici i karmičkim strukturama ti nisi za život. 
Mogla te je spasiti samo jaka težnja prema Božanskom i višim osjećajima. Tvoja je podsvijet 
uvijek to znala i vukla te u pravilnom smjeru, a svijest je radila po drugačijem programu. 
Kadgod si se odricao spasonosnog smjera, razvijale su se strukture sudbine i ti si se opasno 
približavao smrti. Zašto nisi poginuo? - Ti si se počeo odricati Boga i duhovnosti samo preko 
svijesti, zato si zamalo poginuo u tučnjavi, zamalo si poginuo u saobraćajnoj nesreći - to 
svjedoči o tome da programi odricanja nisu ušli u podsvijest, odnosno strukture sudbine se 
nisu apsolutno raspale. Kad bi se usmjerenje na odricanje učvrstilo, ono bi došlo u podsvijest, 
počelo bi blokiranje raspada neizlječivom bolesti, ili teškom traumom uz fizičke patnje. 

 Zašto bi smrt trebala biti teža? Zato što duhovne i fizičke muke pročišćavaju 
podsvijest. 

 Na koji se način to događa? Jedini način da se izdrže muke je uzdizanje duhom iznad 
njih, prenašanje uporišne točke s tijela koje se muči na duh. Ovaj prirodni proces odvija se 
automatski. Čovjek koji proživljava muke postaje duhovnijim. 

 Istraživanje mehanizma prijenosa informacije polja navodi na zaključak da se u 
današnje vrijeme cijelo čovječanstvo nalazi u  situaciji koja je slična gore opisanoj. I u odnosu 
na čovječanstvo danas se događa uključenje analognog mehanizma. 

 Istraživao sam karmu čovječanstva. Istina, ulazak u nju je vrlo opasan. Glavno kršenje 
zakona koje je svojstveno čovječanstvu je odricanje od Božanskog a započelo je u desetom 
stoljeću, upadanjem u pojačani pragmatizam. Ovo kršenje je prisutno u polju svakoga čovjeka 
koji danas živi na Zemlji. 

 Karma našeg "socijalističkog" društva sadrži pored toga još nekoliko paketa 
negativnih programa: program uništavanja ljudi, muškaraca i žena, zbog njihove jake 
privrženosti materijalnom blagostanju. Program je bio uključen u periodu od 1929. - 1937. 
god. Program mržnje prema ljudima koji je uključen krajem prošloga stoljeća i program 
uništenja oca, brata i sina, opet zbog jake privrženosti materijalnom blagostanju. Zato je u 
našoj zemlji život tako težak. 

 Ako mi ne osmislimo, ne spoznamo ove programe, nećemo ih moći skinuti, unedogled 
ćemo u našoj zemlji dijeliti tvornice i poduzeća, sve dok ne odradimo ove programe kroz 
muke i stradanja. 

 Evo puta koji sam prošao od proučavanja magije i narodnog iscjeliteljstva, kroz 
medicinu i etiku, prema filozofiji današnjega svijeta. 



 U osnovi postojanja Svemira leže informacijski procesi. "Na početku bijaše Riječ". 

 Ono što mi nazivamo Svemirom se je, s moje točke gledišta, moglo stvoriti kao 
rezultat izdvajanja iz Jedinstvenog Početka koje je postojalo oduvijek i koje mi zovemo Bog, 
tj. dvije komponente: jedna je materija, a druga - informacijsko polje. U svakoj od njih 
suprotna je komponenta prisutna u neočitovanom stanju. Uvjet postojanja suprotnosti jest 
njihov stalni uzajamni prijelaz jedne u drugu. Polje teži da postane materija, a materija teži da 
postane polje. 

 Akumulacija energetskih sveza u materiji jest očitovanje procesa prijelaza materijalne 
komponente u informacijsku. Povratni proces može se odvijati kao povećanje čvrstoće 
materije, njene mase, ili stvaranje složenije organizacije. 

 Ako razmatramo sunčani sustav, cilj je njegovog postojanja stvaranje sve složenijih 
elemenata na Suncu, stvaranje složenih informacijskih veza na račun pojavljivanja novih 
planeta, stvaranje na planetama složenih informacijskih struktura na osnovi organike kao 
novog stupnja povećanja informacijske čvrstoće. Cilj postojanja bilo kojeg zvjezdanog 
sustava je stvaranje života u njemu. To što mi zovemo duh - nalazi se iznad informacijskog 
polja i materije. 

 Postizanjem određene čvrstoće, materija se pretvara u informaciju. Singularnost 
(stanje materije koja je nekad bila koncentrirana u jedinstvenoj točki) jest Svemir. Fine razine 
polja - to je odsutnost materije, vremena i prostora, tj. točka. Točka teži prijeći u 
beskonačnost, beskonačnost teži prijeći u točku. U svakoj točki polja Svemira postoji 
neočitovana informacija o cijelom Svemiru, drugim riječima, točka jest neočitovana 
beskonačnost, beskonačnost jest neočitovana točka. Postoje dvije teorije nastanka zvijezda. 
Prema prvoj - Kant-Laplaceovoj - one su se pojavile kao rezultat stezanja međuzvjezdane 
materije. Druga - akademika Ambarcumjana - govori o stvaranju zvijezda iz "crnih rupa". 
Nestabilnost ponašanja mladih zvijezda, snažni eksplozivni procesi koji se odvijaju u njima, s 
točke gledišta autora teorije, govore o ostacima antimaterije u njima. U smislu gore izložene 
koncepcije, a u svezi s mojima istraživanjima, stvaranje zvijezde se može razmatrati kao 
dijalektički proces prijelaza informacije u materiju, rezultat "oplođivanja" međuzvjezdane 
materije informacijskim blokom, koji se realizira kao materija "crne rupe". Stvaranje zvijezda 
- to je rezultat uzajamnog djelovanja dvaju načela: očitovanog i neočitovanog Svemira. 
Procesi koji se odvijaju u unutrašnjosti zvijezda i u živom organizmu identični su. To su 
procesi prijelaza energije u materiju, i obrnuto. Razvoj Svemira -  to je raskid jedinstva na 
fizičkoj i materijalnoj razini, pojačanje jedinstva na razini informacije - polja, diferencijacija i 
sve veća mnogolikost na fizičkoj razini kao i sve jače jedinjenje na razini polja. U određenoj 
etapi, različitosti između fizičke komponente i komponente polja nestaju, započinje nova 
etapa razvoja. 

 Tako postoji proturječnost. Svemir ostaje točka na finoj razini polja i istovremeno se 
širi, stvarajući novu materiju, vrijeme i prostor. Razvoj se odvija prema principu klatna: 
orijentacija se mijenja od smjera informacijskog jedinstva prema fizičkom dijeljenju. 

 Bilo koji objekt u Svemiru može se smatrati procesom. Istovremeno, bilo koji proces 
jest također i objekt. U svakom procesu i objektu odvija se proces njihanja, od informacijskog 
jedinstva prema fizičkoj diferencijaciji. Fizička diferencijacija mora strogo odgovarati 
duhovnom jedinstvu. Uvjet za razvoj ovih dviju suprotnosti je postojanje trećeg elementa, koji 
osigurava neočitovanu prisutnost jedne suprotnosti u drugoj. Ovu ulogu odigrava energija: 



ona je posrednik koji određuje razvoj Svemira. 

 Informacija, energija i materija predstavljuju jedinstvenu cjelinu. Poimanje toga 
postoji odavno, pojam Svetoga Trojstva u kršćanstvu naprimjer (Bog Otac, Bog Sin i Sveti 
Duh). 

 Bilo koji objekt u svom razvoju ponavlja ciklus razvoja Svemira. Ostajući apsolutno 
jedinstvenim na finoj razini, on se diferencira na fizičkoj razini. Za diferencijaciju na fizičkoj 
razini neophodan je prestizajući* proces na duhovnoj razini koji garantira povišenu čvrstoću 
kod fizičkog razjedinjavanja. Očigledan je prioret duhovne razine. Tako zakon jedinstva i 
borbe suprotnosti izgleda ovako: postojeće  n i š t a  izbacuje iz sebe svoju suprotnost, kako bi 
se poslije pretvorilo u   n e š t o   potpuno novo. 

 Sada prijeđimo na pitanje nastanka života. Kako se fizički svijet diferencira, tako 
počinjuju rasti tendencije povećanja jedinstva na razini polja od najtanjih slojeva prema 
grubljima. Stupanj jedinstva  se očituje na onim razinama na kojima se ranije nije očitovao. 

 Porastom nejednakosti se stupanj jedinstva u ograničenom dijelu prostora toliko 
povećava da se objekt odvaja iz Svemira, izdvaja se iz njega. Njegovo svođenje na okolnu 
razinu jedinstva bilo bi jedanko njegovoj pogibelji. Čvrstoća informacije se toliko povećava 
da se stvara protustanje između objekta i okolnog svijeta. Život - to je strateško jedinstvo 
objekta i Svemira preko njegovog taktičkog odricanja. Možemo govoriti da se život u 
Svemiru očitovao istovremeno u cijelom njegovom tijelu, i da jest jedinstveni organizam koji 
nastavlja daljnju diferencijaciju, uz neprekidnu vezu i uzajamno djelovanje svih njegovih 
komponenti. Razvoj ovog procesa i fizička raznolikost mogući su samo kod orijentacije na 
primarne informacijske procese jedinstva. Materija, vrijeme i prostor - to je vanjski oblik, 
informacija i duh - to je sadržaj. Sadržaj se realizira oblikom, oblik razvija sadržaj. 

 U osnovi bilo kojeg objekta Svemira leži njihanje, periodična orijentacija na 
informacijske i fizičke procese. Budući da ljudski život jest odraz Svemira u minijaturi, 
procesi prijelaza informacije u materiju u njemu se odvijaju puno brže. Živi se oblik razlikuje 
stupnjem jedinstva i brzinom prijelaza informacije u materiju. Vjerojatno je da je porast 
jedinstva i brzine uzajamnog prijelaza smisao razvoja živog objekta. 

 Čim  su stupanj unutarnjeg jedinstva i čvrstoća informacije veći, organizam se jače 
odvaja od okolnog svijeta. To je ono što mi nazivamo razvojem spoznaje i osobnosti. Proces 
fizičkog odvajanja od okoline moguć je samo kod rastućeg sjedinjenja sa Svemirom. Proces 
sjedinjenja sa Svemirom jest ono što mi nazivamo kulturom, proces odvajanja predstavlja 
civilizaciju. Kultura rađa civilizaciju. Civilizacija u početku odbija kulturu a zatim, da ne bi 
uginula, vraća joj se, kao zabludjeli sin, s time da ponavlja ovaj proces na višoj razini i uz 
veću amplitudu. Ako se povrat kulturi ne odvija na pravoj razini, to će izazvati nestanak 
civilizacije. Negiranje tendencije jedinstva i osjećaja koje ga realizira u Svemiru - Ljubavi, 
dovodi do nestanka civilizacije. 

 Smatra se da suština zakona jedinstva i borbe suprotnosti i jest njihovo izmirenje, bez 
uzajamnog uništavanja. Glavni uvjet za izmirenje suprotnosti jest brzina njihovog prijelaza 
jedne u drugu. Glavna razlika između žive i nežive materije skrivena je u brzini prijelaza 
suprotnosti jedne u drugu, iz čega proizlazi da je cilj života pojačanje očitovanja duha u 
materiji na račun povećanja brzine ovog prijelaza. 



 Sjetimo se klatna: kod određene brzine njihanja postoje dva stanja koja isključuju 
jedno drugo: odstupanje klatna od centra ulijevo i udesno. Ova suprotna stanja mogu postojati 
a da ne uništavaju jedno drugo samo zato što su razbacana u vremenu. Pokušaj da ih se spoji, 
naprimjer tijekom jedne sekunde pri brzini njihanja klatna koja iznosi pet sekundi - to je 
prestanak kretnje, zaustavljanje razvoja. A sada zamislimo da se je brzina njihanja klatna 
povećala na nekoliko njihaja u sekundi. Mora se znači dogoditi poklapanje dvaju suprotnih 
stanja bez njihovog uzajamnog poništenja. 

 Život se na Zemlji pojavio kao način očuvanja razine njezinog jedinstva sa Suncem, 
koje je odvojilo planete od sebe, to jest smanjilo stupanj fizičkog jedinstva i povećalo 
informacijsko jedinstvo kao kompenzaciju za fizički prekid. Znači, na općem se planu 
odvajanje nije niti dogodilo. U cilju razvoja sustava, bilo koji objekt Svemira teži da iz sebe 
izbaci nešto njemu suprotno na fizičkoj razini, te da pojača jedinstvo na informacijskoj razini. 
Majka koja rađa dijete i zvijezda koja rađa planete rade jedno te isto. Fizičko izbacivanje 
mora se kompenzirati duhovnim jedinstvom. Život na Zemlji je potvrda procesa realizacije 
jedinstva novog planeta i Sunca. Sunčev sustav s jedne strane teži maksimalnoj fizičkoj 
diferencijaciji, a s druge strane informacijskom jedinstvu. Život koji se pojavio na Zemlji, 
razvija se prema istim zakonima. Na fizičkoj razini se odvija stvaranje novih vrsta, povećava 
se raznolikost oblika, a na razini polja povećava se stupanj jedinstva. Život se na Zemlji 
pojavio ne samo kao jedinstveni organizam, već i nastavlja postojati kao jedinstveni 
organizam i upravlja sustavom samoregulacije koja se realizira na informacijsko-energetskoj 
razini. Cilj ovog sustava je održavanje podudarnosti ponašanja dijela interesima cjeline. Čim 
su energetske mogućnosti jedne karike veće, to se ona mora više orijentirati na centar. Ako 
veza sa centrom kasni a autonomnost se karika povećava, sustav može nestati. Zato je 
neizbježno škartiranje karika koje prekidaju jedinstvo cjeline. 

 Ponašanje objekta mora odgovarati informacijskim strukturama cijelog organizma. 
Ako se fizičko, emocionalno i informacijsko ponašanje objekta razilazi s programom koji je 
utemeljen u informacijskom polju strukture, polje sustava napada polje objekta. Odvija se 
deformacija polja objekta s unašanjem programa za uništavanje, to jest povratak u početno 
stanje. Takvim objektom može postati i pojedini organizam i grupa koja krši zakone 
jedinstva. Koristeći medicinsku terminologiju, može se reći da zdravlje duha određuje 
zdravlje tijela. 

 Informacijsko polje je primarno u odnosu na tijelo i određuje njegovu sudbinu, 
karakter i fizičko stanje. Tako se može reći da glavni uvjet fizičkog zdravlja jest znanje i 
pridržavanje zakona informacijskog polja Svemira, zakona Jedinstva, Duhovnosti i Ljubavi. 

 U današnje vrijeme je brzina svih procesa na Zemlji toliko porasla da zahtijeva 
neodložno povećanje fizičke adaptacije. Biogenosfera se naglo mijenja. 

 Budući da su informacijski procesi u Svemiru primarni u odnosu na fizičke, pitanja 
fizičke adaptacije su u prvom redu povezana s djelovanjem na informacijske i duhovne 
strukture čovjeka. Time se objašnjava masovno zanimanje za magiju, okultizam, jogu i 
različite religiozne pravce. Ljudi s oduševljenjem pozdravljaju novopečene avatare ili guruje 
koji obećavaju spas i novu istinu. Svi očekuju gotova rješenja, zaboravljajući da je obvezni 
uvjet za preporod težak i mučan rad čija je suština odavno poznata čovječanstvu: to je težnja 
prema spoznaji svijeta oko nas, istraživanje njegovih zakona i osobnog ponašanja u skladu s 
ovim zakonima. 



 Energetska se razina ljudi naglo povećala zadnjih godina. Ono što se ranije postizalo 
nakon godina upornog rada danas je postalo dostižno za nekoliko mjeseci. Mogućnosti 
čovjeka su porasle kao što se mijenjaju mogućnosti biciklista koji je sjeo za upravljač 
zrakoplova. Ali ako je psihologija ostala na razini psihologije bicikliste, a ne pilota, vrlo je 
teško pravilno iskoristiti ove mogućnosti. 

 Psihološke razine običnog čovjeka i čovjeka kojemu je omogućen pristup 
mogućnostima pojačanog energetskog djelovanja na žive i nežive objekte, moraju imati još 
veće razlike. 

 Moja istraživanja pokazuju da je u današnje vrijeme moguće  nanijeti štetu živoj i 
mrtvoj prirodi ne samo fizičkim djelovanjem ili jakom emocijom, već čak i neopreznim 
mislima. Posljedice negativnog djelovanja rastu geometrijskom progresijom kod pojačanih 
energetkih mogućnosti čovjeka.  

Informacijsko-energetsko djelovanje na žive i mrtve objekte može biti vrlo opasno. Agresija u 
odnosu na jednog čovjeka - to je program uništavanja svih njegovih rođaka i djece. Budući da 
radi organizam samoregulacije polja, negativno djelovanje se vraća natrag samom napadaču i 
njegovoj rodbini. Psihološka priprema čovječanstva jako zaostaje za njegovim energetskim 
mogućnostima, može se reći da se čov-ječanstvo, u današnje vrijeme u suštini nalazi u režimu 
samouništavanja. Plodove toga mi već vidimo oko nas. 

 U čemu je razlog tragičnog nepoklapanja sadašnje psihologije čovječanstva i realnosti 
svijeta oko nas ? Psihologija modernog čovjeka zapadne civilizacije, a njoj pripada veliki dio 
čovječanstva - to je psihologija pragmatizma. Osnovni naglasak u njoj stavljen je ne na 
sakupljanje informacije, već na njezinu realizaciju. Iz toga proizlazi da bezrezultativni, 
"malodohodni" proces osmišljavanja svijeta, stvaranje novih struka razumijevanja i etike, 
ispada iz općega lanca. Nasuprot dugog procesa postizanja u prednosti su gotovi recepti s 
maksimalnim praktičnim efektom. Ako se analiziraju putevi razvoja bilo koje religije, magije 
ili joge, svugdje će se uočiti sljedeće osnovne etape: 

 - osmišljavanje, postizanje svijeta u postojećem momentu, koje se odvija preko 
odricanja okoline, svoje ovisnosti o njoj, odbijanja uzajamne suradnje s njom; 

 - očitavanje zakona razvoja svijeta i stvaranje sustava ponašanja koji odgovara ovim 
zakonima; 

 - praktična primjena ranije dobivenog znanja. 

 Prije se ovaj proces razvlačio stoljećima i tisućljećima, zato ga ljudi često nisu mogli 
osmisliti i vidjeti ga u cjelini, slično slijepima u priči kad su opipavali slona i pokušavali 
zamisliti što bi to bilo. U današnje vrijeme čovječanstvo ima šansu uvidjeti ovaj proces u 
cjelini. 

 Danas u duhovnom traženju prevladava proces rastavljanja. Postoje smjerovi koji se 
orijentiraju na prvi stupanj - akumulaciju informacije. To je put udaljavanja od stvarnosti, 
negiranje civilizacije kao takove i odricanje dvaju sljedećih stupnjeva. Ovaj put, naprimjer, 
slijede, krišnaisti. Drugi smjer orijentira se na povrat principima etike, pravilnom ponašanju: 
to su različiti religiozni pokreti. Treći smjer je usmjeren na korištenje praktičkih rezultata 
zanemarujući spoznajnu i etičku stranu. To je magija i čarobnjaštvo. 



  Zanimljivu transformaciju pretrpjela je ekstrasenzorika. Počev od elemenata spoznaje 
i etike, ovaj se smjer, nakon što su njegovi predstavnici počeli imati posla s novcem, naglo 
degradirao i danas se uglavnom orijentira na magiju i čarobnjaštvo. Sve je potpuno prirodno i 
zakonito, jer se odvija ubrzano modeliranje svih procesa koji omogućuju uvidjeti "slona" u 
cjelini, to jest uvidjeti i spoznati procese koji su odredili današnje stanje čovječanstva i 
probleme koji stoje ispred njega. 

Glavni se uvjet za preživljavanje u današnje vrijeme zasniva na principima dijalektike 
ujedinjavanja onoga što  je prije bilo nespojivo. To je odricanje od zemaljskoga, jedinjenje sa 
Svemirom i dobivanje informacije, njezino utjelovljavanje u moralne zakone te njihova 
praktična realizacija na svim razinama.  

 "Ne može se služiti Bogu i Mamonu", - govorio je Krist. Prije dvije tisuće godina 
poklapanje ovih dviju suprotnih tendencija tijekom života jednoga čovjeka nije bilo moguće. 
Danas se svijet promijenio, promijenila se brzina klatna bez uzajamnog poništavanja, tj. 
prijelaza materije i informacije jedne u drugu. Može se, dakle, govoriti o tome da čovjek koji 
mora preživjeti u ovim godinama mora biti istovremeno i svetac, i obični čovjek, i biznismen.  

 U svijesti svakog modernog čovjeka moraju postojati dva suprotna procesa: odricanje 
od svijeta, težnja prema Svemiru, svetost - i realizacija dobivene informacije, aktivno 
djelovanje, pojačana praktičnost. U suštini, radi se o novom mišljenju koje će odrediti fizičku 
i duhovnu strukturu novoga čovjeka. Znači svetost, odricanje, spoznaja, realizacija svega na 
razini misli i emocija, te utjelovljavanje ovoga u socijalne i tehničke strukture. Spajanje ne 
smije biti mehaničko jer to bi značilo zaustavljanje klatna, to bi trebao biti jedinstveni proces 
s konzekventnim prolaženjem svih triju stupnjeva. Svaki čovjek mora postati svetac uz stalno 
povećanja razine svetosti, spoznaje svijeta i Svemira uz istovremenu samorealizaciju u 
emocionalnom i praktičnom životu. Kultura mora stalno pothranjivati civilizaciju. Prioritet u 
sustavu vrijednosti mora pripasti svetosti a ne praktičnosti, jer je Svemir primaran, a 
civilizacija sekundarna.  

 Bilo koja civilizacija oslanjala se je na ramena svetaca, a ne na čarobnjake. Prema 
legendama, prije su ljudi imali treće oko. Oni su imali informacije koje su dobivali hiper 
osjetilnim putem, neovisno o prostoru i vremenu. Zatim se treće oko zatvorilo. Razlozi nisu 
poznati, premda su, vjerojatno, jednostavni: stjecanje primarnog znanja je nedopustivo bez 
pridržavanja etičkih normi. A neposredna realizacija znanja i etike, čini se, nije u svezi. U 
određenoj etapi, etička i psihološka razina su toliko zaostale za mogućnostima da je to počelo 
ugrožavati postojanje civilizacije, zato je zatvaranje trećeg oka bilo  spas.  

 Nažalost, većina modernih škola za duhovni i fizički razvoj negira dva prva stupnja - 
spoznaju i moralnost. Prakticiranje ovih stupnjeva zahtijeva 95 % utrošene snage i vremena i 
ne daje odmah vidljivi rezultat. Praktički, mnoge škole idu u obrnutom smjeru, zato i 
završavaju degradacijom.  

 Evolucija živih organizama se odvija prema eksponentu: prvo traje vrlo dugi proces 
akumulacije znanja, i tek nakon toga njihova realizacija.  

 Da bi se preživjelo u današnje doba, akumulacija informacije i njezino korištenje 
moraju se spojiti, a da se uzajamno ne poništavaju. Drugim riječima, biznismen, političar i 
znanstvenik moraju postati sveci. Za njih  pitanje etike mora postati glavno. Izričito ozbiljno 
se ovo pitanje odnosi na bioenergetiku. Pokušaji primjene metoda magije ili čarobnjaštva u 



osobnim, sebičnim interesima u  sukobu su s višim zakonima Svemira. Rezultat je u pravilu 
tragičan, ali nije uvijek uočljiv, jer se posljedice uočavaju postepeno i sporo, a čovjek ne 
može uvijek povezati uzrok i posljedicu. Djevojka koja magijom zadobije svog ljubljenog i ne 
pomišlja da će time narušiti psihu, sudbinu i tijelo svoje buduće djece.  

 Tendencija koja je danas već dovoljno precizno određena - to je razvoj okultnih, 
magijskih sposobnosti u svrhu usko osobnog interesa. Karike sustava se počinju ponašati tako 
da ne uzimaju u obzir interes cijelog sustava, i time izazivaju potpuni raspad. Podsjetimo se: 
plemena s jakim tradicijama magije i okultizma prekidala su svoj razvoj i odumirala.  

  U osnovi naše civilizacije leže svjetske religije, odnosno sustavi koji usmjeravaju sve 
snage čovječanstva na formiranje i razvoj finih duhovnih struktura koje su orijentirane na 
očuvanje svijeta. Razumijevanje jedinstva sa svima i odgovornost za sudbine ljudi koje pruža 
religija, omogućavali su čovjeku osjećaj jedinstva sa svojom djecom, roditeljima i voljenim 
osobama, spoznaju odgovornosti za sudbinu svog potomstva. Indirektna upozorenja o tome da 
djeca plaćaju za grijehe svoji roditelja data su u Bibliji. Baš prekid finih struktura polja koje 
su odgovorne za jedinstvo s roditeljima, djecom i voljenim čovjekom, dovodi do teških 
oboljenja i deformacije sudbine i osobnosti čovjeka.  

 Svjetske religije vodile su brigu o očuvanju ovih struktura i njihovog razvoja. 
Zapovjed ljubavi, čak i prema neprijatelju, s pozicija bioenergetike ima jako velik smisao. 
Ona blokira program uništavanja drugog čovjeka i prema tome samouništavanja na razini 
polja, odnosno na podsvjesnoj razini. Čovjek koji nije upoznat sa zakonima samoregulacije 
polja i koji ne zna da njegova mržnja može postati uzrokom teških oboljenja njegove djece, 
ipak je tijekom mnogih stoljeća bio sigurno zaštićen religioznim zapovjedima ljubavi i 
dobroga, koji su čuvali njegovo zdravlje i zdravlje njegove djece i koji su u suštini osiguravali 
razvoj civilizacije. Sustav samoregulacije polja radi automatski. Zato se je, bez posljedica za 
sebe i bez rizika isplaćivanja zdravljem djece i raspada svoje osobnosti, magijom i 
okultizmom mogao baviti samo čovjek koji je poznavao i ispunjavao zakone jedinstva, 
zakone Svemira, čovjek s jako razvijenim višim duhovnim strukturama. Kod ostalih je odmah 
počinjao raspad etičkih, psihičkih i duhovnih struktura, oni su "pocrnili" i degenerirali. 
Budući da je prije ovaj proces tekao puno sporije nego danas, mnogi su dobivali dojam da je 
"crni mag" norma a ne patologija.  

 Danas duhovna nerazvijenost mnogih ekstrasensa koji dodiruju složene razine 
djelovanja dovodi do duhovnog a zatim i fizičkog raspada njih samih ili najbližih im ljudi. 
Poznato mi je nekoliko slučajeva u kojima su za duhovni raspad neetičnih ekstrasensa plaćala 
njihova djeca, rođaci, čak bliski prijatelji i učenici. Budući da je volumen energije duhovnih 
struktura na stotine i tisuću puta veći od fizičkih, duhovna degradacija dugo vrijeme prolazi 
prikriveno i izvana neprimjetno. Kada počne fizički raspad, pokušaji da se izliječi čovjeka 
blokirani su degradirajućim duhovnima strukturama - time se objašnjavaju mnogobrojne 
činjenice  sve češće nemoći medicine. Mnogi naivno smatraju da će, ako uplate određenu 
svotu ili pohađaju tečaj, oni  postati magovi i čarobnjaci. Ali u ovoj znanosti, za razliku od 
drugih znanosti, samo jedinice mogu postati učenicima - to su ljudi s prilično čistom karmom, 
s razvijenim duhovnim strukturama, sa strateškim mišljenjem, duševnom dobrotom i 
ogromnom samodisciplinom. Analizirajući okultne i magijske tehnike može se uočiti da u 
njima nije relevantno sakupljanje određenih metoda, već osobne kvalitete Učitelja i učenika. 
Težnja mnogih ekstrasensa-početnika da si omoguće pristup pojačanim mogućnostima, i pri 
tome preskoče stupanj mučnog duhovnog usavršavanja, može se tužno završiti. Budući da se 
sudbina čovjeka, karakter i stanje fizičkog tijela određuju strukturama polja, nepromišljena 



djelatnost u ovom području može nanijeti štetu cijelom čovječanstvu.  

 Podsvijest čovjeka bila je uvijek sigurno zaštićena. Proces prodiranja u podsvjesno bio 
je spor, uz prirodno škartiranje negativnih programa pomoću etike društva i sustavom 
religiozne zaštite.  

 Psihoanalitičari različitih psihoterapeutskih škola počeli su jurišati na podsvijest 
čovjeka, a u zadnjih nekoliko desetljeća ovaj je proces poprimio neviđeni zamah. Pri tome se 
događa grubo prodiranje i djelovanje na strukture polja bez neophodnog proučavanja 
udaljenih rezultata ovih prodora. U pravilu istraživače malo zanima što je podsvijest i na koji 
način ona reagira na prodor - njima su bitni konkretni i brzi rezultati, a ne duboko 
razumijevanje procesa koji određuju zdravlje i sudbinu čovjeka i njegovih najbližih.  

 Odsutnost strateškog mišljenja u bioenergetici i prioritet taktičkih tehnika ja bih 
usporedio s radnjom vozača koji je vrijeme predviđeno za proučavanje prometnih pravila 
iskoristio za povećanje snage motora - efikasno, ali rezultat je nepredvidiv i rizičan.  

 Želim se preciznije zaustaviti na načinu zaštite. Nepoznavanje toga da se na čovjeka 
može djelovati bioenergetski dugo je služilo kao mjera zaštite. Ljudi "od znanja" bili su 
upoznati s tom opasnošću i stvarali su hermetičke škole za proučavanje bioenergetike. 
Prekrasan sustav za zaštitu bila su etička religiozna učenja koja su propovijedala dobro ne 
samo u postupcima već i u emocijama, pa čak i u mislima. Kako kod se to činilo smješnim, ali 
ogromnu ulogu u ovoj zaštiti odigrala je znanost, koja je apsolutno negirala bioenergetiku, 
mogućnost energetskog ili informacijskog djelovanja na čovjeka. Postojali su i mehanizmi 
socijalne zaštite od onih koji su se suviše aktivno bavili magijom i čarobnjaštvom. Sada su 
sve blokade razrušene, mozak je otvoren. Juriš na podsvijest koja vlada fiziološkim i 
psihološkim procesima u organizmu počeo je još u prošlom stoljeću. Danas je on od 
stihijskog postao usmjeren. Psihoterapeuti, ekstrasensi, čarobjaci i hipnotizeri grubo prodiru u 
podsvijest, uz orijentaciju na vanjski efekt, i riješavaju isključivo praktičke probleme. Sve se 
to odvija u potpunom neznanju o tome što je podsvijest i koji su zakoni njezinog 
funkcioniranja.  

 Istraživanja koje sam obavio govore o tome da su podsvijest i biopolje - jedno te isto, 
a bilo koja intervencija u strukture biopolja jest djelovanje na podsvijest, na sve sustave 
fiziološke i psihičke samoregulacije. Eksperimentatore-praktičare zanima samo dubina 
prodora u podsvijest i procese samoregulacije. A za snažnije djelovanje čak se može koristiti 
aparatura. Bioenergetika se pretvorila u znanost o praktičkom djelovanju na čovjeka. O tome 
da, ako izliječimo tijelo možemo nanijeti štetu duši, da je bolest zaštita, blokiranje 
nepravilnog ponašanja i nerazumijevanja svijeta oko nas (a ekstrasens prije svega mora 
pronači uzroke bolesti i pomoći shvatiti i izbjeći buduće greške) nitko ne razmišlja. Svođenje 
bioenergetike na samo fizičke parametre jest likvidacija stupnjeva spoznaje i etike u korist 
isključivo praktičnih rezultata. Čovjek koji smatra da će ga spasiti tablete ili čarobne tehnike, 
već je bolestan. Glavna zaštita od svih bolesti je izvršavanje svih etičkih zakona.  

 Kada je priroda išla putem fizičke zaštite, naprimjer, povećanje težine dinosaurusa ili 
stvaranje oklopa na kornjačama, evolucija se zaustavljala. Preživjeli su oni koji bili najmanje 
zaštićeni fizički a najviše zaštićeni duhovno, oni koji su bili spremni promijeniti svoju 
psihološku strukturu i ponašanje u skladu s procesima koji su se odvijali na Zemlji. Etika - to 
je jučerašnja raskoš, današnja potreba, i jedini uvjet za preživljavanje sutra. Ljudi koji misle 
samo na fizičko zdravlje, u idućim godinama mogu očekivati sudbinu dinosaura.  



 Ono što mi zovemo imunitet jest cjelokupnost i kvalitativna razina opne biopolja. 
Čovjek koji se bavi magijom na štetu etici, ljubavi i spoznaji svijeta, uništava sebe, svoju 
djecu i rođake. Danas, ako čovjek nema puno snage, može postati samo svetac, ako ima više 
snage može spojiti svetost sa zemaljskim životom. Ako je čovjek spreman prihvatiti težak rad 
u cilju postizanja velikih mogućnosti, on se može baviti bioenergetikom.  

G  L  A  V  A   I I  

STABILNA INFORMACIJSKA STRUKTURA IMENOM Č O V J E K    

 Još i nije tako daleko ono vrijeme kada su se u medicinskim krugovima vodile vruće 
diskusije o valjanosti termina "biopolje" i stvarala se nadolazeća horda "šarlatana" iz reda 
strastvenih zagovornika ove tvrdnje.  

 U današnje vrijeme je teško pronaći čovjeka koji ne zna da je čvrsto fizičko tijelo 
čovjeka okruženo informacijsko-energetskim slojevima polja koje je većini ljudi nevidljivo.  

 Razmotrimo što to predstavlja čovjek u smislu bioenergetike.  

 Namjena slojeva koji popunjavaju informacijsko-energetsku opnu čovjeka i njihove 
uzajamne veze su veoma složene.  

 Prije puno godina, kada sam počeo raditi s rašljama, odlučio sam pogledati oblik polja 
čovjeka. Dok se moja ruka kretala paralelno tijelu sve je bilo izvrsno - vidio sam gdje se 
nalaze granice polja, - tamo su se rašlje okretale za 180 stupnjeva. Ali kad sam htio pogledati 
oblik polja iznad glave, ispalo je da dok stojim na podu, ne mogu doseći kraj polja. Popeo 
sam se na stolicu i dizao ruku s rašljama prema gore, ali se rašlje uporno nisu htjele okretati: 
granica je bila višlje.  

 Nakon toga sam odlučio nastaviti mjerenje na predlošku. Nacrtao sam na papiru 
čovjeka i počeo rašljama mjeriti granicu polja. Ruka s rašljama je prekoračila rub papira, 
pokušao sam primijeniti skalu. Počeo sam odbrojavati nagib rašalja prema gore prvo u 
metrima, zatim u kilometrima, no rašlje se i dalje uporno nisu željele okretati. Onda sam 
pomislio: možda polje čovjeka ide prema gore do kraja Univerzuma ? Na to su se rašlje 
okrenule za 180 stupnjeva. Shvatio sam da polje čovjeka zauzima cijeli Univerzum, da nagore 
i nadole od granice fizičkoga tijela ono odlazi u beskonačnost.  

 Čvrstoća slojeva polja i informacija koju ono sadrži su različiti.  

 Sloj najčvršće energetike sadrži informaciju o stanju fizičkog tijela i njegovih organa i 
koristi se za medicinsku dijagnostiku.  

 Karmičke strukture se nalaze u nešto tanjim slojevima i imaju vrlo složenu 
hijerarhijsku ovisnost. U bližim se slojevima čuva informacija o postupcima, emocijama, 
osjećajima i mislima samoga čovjeka, kako je on to proživio u ovom životu.  

 Dublji slojevi sadrže strukture obiteljske karme, to je informacija o bližoj rodbini po 
očevoj i majčinskoj liniji, o djeci.  

 Osobna karma čovjeka i njegovo ponašanje u prethodnim utjelovljivanjima se nalazi 



na još tanjoj razini, i što dublje iscjelitelj može prodrijeti u polje čovjeka, to jače on može na 
njega djelovati.  

 Ali se u tome istovremeno nalazi i snaga i slabost karmičke dijagnostike. Smatram da 
u današnje vrijeme nitko ne može postići potpuno prodiranje u polje čovjeka jer je svako 
prodiranje povezano s uzajamnim djelovanjem, a uzajamno djelovanje može biti bezopasno 
samo u slučaju ako je iscjelitelj savršeni čovjek koji ima čistu karmu. Baveći se svakodnevno 
čišćenjem svoje karme tijekom dvije godine, znam da još puno toga nije u mojoj vlasti. Prije 
svakog kontakta s poljem drugog čovjeka ja provjeravam da li mogu početi liječenje, i ako 
dobijem zabranu, to znači da u mom polju postoje prekršaji slični onima protiv kojih se 
moram boriti, i dok ih ne odstranim iz svog polja, nemam pravo liječiti, jer moje 
deformacijske strukture mogu nanijeti štetu bolesniku ili se pak njegove strukture mogu 
premjestiti u moje polje, a onda ćemo ja ili moja rodbina morati odrađivati karmu mog 
pacijenta.  

 Idealan iscjelitelj može biti samo savršeni čovjek, a u našem životu to je nedostižno, 
zato je u sadašnje vrijeme tako važan drugi put - put znanja, koji će omogućiti da se uvijek 
pravilno koriste i razvijaju mogućnosti bioenergetskog liječenja a da se ne nanese šteta zbog 
nepravilnog kontakta sa strukturama polja.  

 Rabindranath Tagore je govorio da biti jak i moćan - ne znači prevazilaziti u snazi, već 
moći podići slaboga do svojih visina. Zamislio sam se zašto mnogi iscjelitelji nisu mogli 
prenijeti svoju metodu učenicima ? Za sebe sam jednom zauvijek odlučio da bit nije u razvoju 
unikatnih sposobnosti, već u umijeću prijenosa informacije i u učenju kako se njome koristiti. 
Prije sam smatrao da mnogi iscjelitelji nisu htjeli razotkrivati svoje tajne kako bi ostali u 
centru pažnje zbog maksimalnog dobivanja svih mogućih blaga, a zatim sam shvatio: ne samo 
što nisu htjeli, već nisu mogli.  

 Uglavnom su njihove "metode" bile zbroj nakupljenih tehnika u kojima je najvažnije 
bilo izostavljeno, a to je stalna težnja prema osmišljavanju i razumijevanju svijeta, 
sistematizaciji dobivenog znanja za razumijevanje zakona života Univerzuma. Jedini izuzetak 
je bio Isus Krist: kod njega je liječenje bilo uvijek čvrsto povezano s razumijevanjem svijeta 
koje je on iznosio ljudima preko priča, zapovjedi i savjeta.  

 Bez obzira na to što se u knjizi stalno govori o istraživanjima, često se susreću 
pojmovi "Božanstveno", "božanski osjećaji", "svetost". Smatram da kolikogod se znanost 
bude razvijala, i bez obzira na to koje će visine ona doseći, uvijek će postojati područje 
Nepoznatog koje ne podliježe ni matematičkoj ni logičkoj analizi čovjekove svijesti, koje su 
određene ovim pojmovima.  

 Istražujući granične zone koje se nalaze izvan margina logike i službene znanosti, ja 
koristim terminologiju koja ima određeno značenje u sustavu koji opisujem.  

 Tako, kada se radi o "božanskim osjećajima", svaki će čovjek taj termin doživjeti na 
svoj način, ovisno o njegovom svjetonazoru i razini duhovnosti. Ali, što se ti osjećaji nalaze 
višlje na ljestvici vrijednosti čovjeka, to bolje.  

 Pojam "mrtva priroda" ima zbirno značenje i uključuje, u prvom redu, sva blaga 
materijalnoga svijeta kojima se čovjek koristi.  



 Liječenjem se može pomoći tisućama, razumijevanje svijeta može spasiti milijune. 
Ovo je poimanje tijesno povezano s mehanizmom kajanja, a njegovo djelovanje sam uspio 
uvidjeti kod promjene karmičkih struktura. Kad sam shvatio u kojoj se mjeri fizičko stanje 
određuje stanjem karmičkih struktura u polju čovjeka, pokušao sam djelovati na njih pomoću 
najrazličitijih načina: magijskom tehnikom, čarobnjaštvom, sredstvima narodne i 
tradicionalne medicine. Pokušao sam sve, ali su rezultati bili površni.  

 Zatim sam došao do vrlo jednostavnog zaključka: povećanje snage utjecaja samo 
dovodi do traume pacijenta, ono može pokazati naglo vidljivo poboljšanje, ali kardinalno ne 
riješava problem. U bilo kojem pakiranju, nasilje ostaje nasilje. Shvatio sam da će 
najefikasnije i bezopasno biti samo jedno sredstvo, već odavno poznato čovječanstvu, a to je 
pokajanje.  

 Prodirući u duhovne strukture čovjeka, svojim se programima ja orijentiram na svoju 
logiku i na svoje poimanje svijeta. Budući da sam dio Univerzuma i na finoj razini 
kontaktiram s cijelim Univerzumom, to zbog svog nesavršenstva u svakom slučaju unosim u 
polje čovjeka nešto svoga.  

 Djelovanje se mora ostvarivati samo s gledišta cjelovitosti, to jest Univerzuma, a to je 
moguće samo kod rada mehanizma pokajanja upućenog duši Univerzuma, to jest Bogu.  

 Zašto Bogu a ne cijelom Univerzumu? Zato što kad kažemo "Univerzum", u našoj se 
svijesti stvara model koji ima ogromnu dimenziju u kojoj su prisutni prostranstvo, vrijeme i 
materija.  

 Nama je teško zamisliti Univerzum kao jedinstvenu cjelinu. Samo kod podizanja 
duhovnih načela nestaju pojedine komponente i stvara se osjećaj Apsolutnog Jedinstva.  

 Kada se čovjek u mislima obraća Bogu i moli oprost za učinjeno, s njegovom se 
dušom i tijelom događaju zapanjujuće promjene. U tom trenutku čovjek priznaje svoje 
nesavršenstvo, otvara se onome koji nas je stvorio i dobiva od njega snagu da se promijeni, da 
stupi u harmoniju sa Univerzumom.  

 Ali nijedan utjecaj neće zamijeniti osobnu težnju čovjeka.  

 Za ocjenu stanja karmičkih struktura ja koristim ekstrasenzorno testiranje koje 
omogućuje određivanje traženog parametra u relativnim jedinicama veličine.  

 U današnje vrijeme poznate karmičke strukture mogu se podijeliti u dvije grupe: 
strateške i taktičke. Strateške strukture imaju ogromni volumen energije i zato se utjecaj na 
njih ne osjeća odmah. O stanju strateških struktura ovisi budućnost čovjeka i njegovih 
potomaka, zato bilo koji pokušaj nepravilnog korištenja ovih struktura vodi prema 
uključivanju njihove zaštite preko sustava samoregulacije polja, što je često izraženo u obliku 
teških oboljenja. Osnovni strateški parametri su duhovnost, duša, duh i popunjenost ljubavlju. 
Taktičke strukture imaju znatno manji volumen i njihove promjene nastupaju brže. Budući da 
su svi parametri polja čovjeka međusobno čvrsto povezani, to se kod utjecaja na bilo koji od 
njih mijenjaju vrijednosti ostalih. U današnje vrijeme često se može vidjeti da se, radi 
zadovoljavanja momentalnog poboljšanja fizičkog stanja čovjeka, žrtvuju strateške rezerve. 
Primjera takvog "liječenja" u životu koji nas okružuje je puno.  



 U današnje vrijeme osnovni zadatak čovjeka jest proširenje znanja o svijetu, težnja za 
razumijevanjem tekućih procesa i njihova uzajamna povezanost. Neophodno je uvijek imati 
na umu da polje čovjeka isti trenutak reagira na bilo koju misao ili emociju, i ako su one 
negativne, polje čovjeka istog trenutka odgovara oštrom reakcijom. Neosjetljivost čovjeka na 
fine energije, na njihovo izobličenje, inerciju reakcije fizičke razine na izobličenja polja, 
nesposobnost razumijevanja uzročno-posljedičnog karak-tera događaja svog života, stvorit će 
masu situacija nerazumijevanja i ignorancije na fizičkoj razini.  

 Opasnost se danas sastoji i u tome da je kod svakog čovjeka porasla snaga sile duha, 
to jest sile utjecaja na svijet oko nas i na ljude. Ako je prije dvije tisuće godina srednja 
vrijednost utjecaja iznosila deset jedinica, u epohi Preporoda dvadeset tri jedinice, krajem 
devetnaestog stoljeća trideset osam jedinica, to je danas ona dostigla osamdeset osam jedinica 
s tendencijom porasta. Zato bilo koji negativni utjecaj izaziva teške posljedice.  

 Između parametara taktičkih struktura jako veliko značenje ima razina agresije, 
svjesne i podsvjesne.  

 Svjesnu agresiju mi osjećamo trenutačno i reagiramo na nju, dok je opasnost 
podsvjesne agresije u tome da ne postoji mogućnost kontrole agresije na fizičkoj razini. Polje 
na nju trenutačno reagira povratnom agresijom, i kod povećane sile utjecaja, ne znajući o 
tome, mi sada sudjelujemo u nevidljivim bitkama i samo snosimo njihove posljedice.  

 Podsvjesna agresija - to je parametar u sustavu ljudskih parametara polja koji mora 
imati negativnu vrijednost, a što je apsolutna veličina te vrijednosti veća, to bolje. To je osnov 
istinske dobrote čovjeka i njegove vlastite zaštite od tuđe agresije.  

 Jako važna karakteristika biopolja je razina poduključenja Svemiru. Njegova veličina 
jako ovisi o etici čovjeka i njegovih predaka, a glavni prekršaj koji ruši ove strukture jest 
ubojstvo ljubavi.  

 Osjećaj ljubavi je jako raznolik, najveće mjesto u njemu mora pripadati ljubavi prema 
Bogu i Univerzumu, prema božanskim osjećajima zahvaljujući kojima mi dobivamo 
jedinjenje s Univerzumom; ljubav prema roditeljima, djeci, voljenom čovjeku, prema sebi. Ni 
jedno živo ili neživo biće u svemiru ne smije biti lišeno naše ljubavi. Kad mi to shvatimo i 
svakodnevnim stalnim zalaganjem budemo težili ka tome, istinski i pošteno ocjenjujući sebe, 
svoje postupke, osjećaje i misli, naš će život postati mnogo sretniji.  

 Mehanizam karme regulira jedinstvo i uzajamne odnose čovjeka u Univerzumu, i što 
ćemo ga bolje poznavati to kraćim može postati naš put svladavanja današnje krize. Gledajući 
globalno, čovječanstvo odavno ima svu neophodnu informaciju o zakonima uzajamnog 
djelovanja u svijetu, lakonski i sjajno izloženu u religioznim Zapovijedima. Ali se mi, kao 
nevjerni Toma, stalno lupamo čelom u jedne te iste pregrade, rušeći svijet i sebe, ne izvodeći 
pravilne zaključke.  

 U današnje vrijeme postoji mogućnost svojim rukama "opipati" istinitost koja je 
izložena u Zapovijedima, spojiti znanost i religiju, da bi se pomoću brojki, jezik kojih nam je 
tako blizak, procijenilo stanje u koje smo doveli svijet danas i pokušalo pronaći put prema 
Harmoniji Svijeta.  
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EKSTRASENZORNO  ISPITIVANJE  

 Istražujući biopolje čovjeka došao sam do zaključka da strukture polja i fizičko tijelo 
postoje kao dvije suprotnosti. Brzina prijelaza struktura polja i fizičkog tijela jednog u drugo 
može biti različita.  

 Iskustvo liječenja različitih oboljenja pokazuje da je liječenje puno efikasnije ako je 
utjecaj usmjeren ne na oboljeli organ, pa čak niti na cijeli organizam, već na uzrok koji je 
izazvao bolest. Koliko god se liječi konkretna bolest, ako razlog nije odstranjen, on će i dalje 
napajati bolest, i kako je praksa pokazala, može se čak i premještati s jednog organa na drugi. 
Bolest nije trava koju je moguće odstraniti ako se počisti teren, bolest je voda koja teče iz 
slavine i prvo treba zatvoriti slavinu - odstraniti uzrok bolesti.  

 Analizirajući deformacije struktura polja koje se stvaraju u polju čovjeka, uvidio sam 
da puno bolesti počinje na razini polja, često puno godina prije nego što će se očitovati na 
fizičkoj razini. Razlog deformacija polja je nepodudaranje karakteristika polja čovjeka s 
informacijskim poljem Zemlje i Univerzuma. Misli, emocije i ponašanje koji dolaze u 
proturječnost s harmonijom Univerzuma, vode prema deformacijama struktura polja. Iz toga 
proizlazi da je odstranjivanje uzroka koji su izazvali ove deformacije put ka ozdravljenju 
čovjeka. Na početku mi se činilo da takvih struktura koje odražavaju deformacije mora biti 
oko pet do sedam. Ali kako sam istraživao dalje, ispostavilo se da ih je ogroman broj. Svaki 
negativni postupak, misao ili emocija stvaraju u informacijsko-energetskom polju čovjeka 
"var", čije uklanjanje dovodi do povrata harmonije struktura polja i fizičkog stanja čovjeka. 
Analizirajući na stotine slučajeva, shvatio sam da su bolesti, traume, životne nedaće, zatim 
raspad ličnosti, karaktera i psihe - različita očitovanja iskupljenja, otklanjanja uzroka koji su 
stvorili deformaciju polja te njegova harmonizacija. Osjetio sam da nije samo fizičko tijelo 
jedini sustav s uzajamnim djelovanjem organa, već da su i duhovne strukture, psiha, sudbina i 
karakter također elementi ovog sustava. Utjecaj na bilo koji od nabrojenih parametara 
automatski izaziva promjene u ostalima, zato, naprimjer, porast duhovnosti istovremeno 
poboljšava psihu, sudbinu, zdravlje, te blagotvorno djeluje na sve aspekte života čovjeka.  

Bilo koji problemi u životu čovjeka kao, naprimjer, neprijatnosti u sudbini, fizička i 
psihička oboljenja i traume - rezultat su rada sustava samoregulacije, prisiljeno blokiranje 
započetog raspada duhovnih struktura - glavnih strateških struktura koje su odgovorne za 
preživljavanje čovjeka i njegovih potomaka.  

 U procesu rada vršenja utjecaja na informacijsko-energetski kompleks čovjeka bilo mi 
je jako važno ocjenjivati rezultate djelovanja, jer u suprotnom, pomaganje tijelu može 
pridonijeti rušenju glavnih karmičkih struktura. Bioenergetski utjecaj je puno jači od bilo 
kakvih lijekova, ali i puno opasniji, stoga nije moguće raditi bez sustava kontrole.  

 Tako se postepeno odvijala razrada osnovnih principa i elemenata sustava 
ekstrasenzornog testiranja koja omogućava ocjenjivanje parametara i kontrolu rezultata 
djelovanja na strukture polja.  

 Analizirajući uzajamnu povezanost osnovnih parametara sustava samoregulacije, ja 
sam dublje počeo shvaćati zakone razvoja organizma, uočio sam karmičke strukture zaštite 
čovjeka od nesreća i trauma, kao i strukture sreće i uspjeha koje organizam stalno obnavlja i 
reproducira. Njihovo se rušenje događa u slučaju da se čovjek odrekne Boga, roditelja, djece, 
voljenog čovjeka. U polju postoje strukture koje su odgovorne za sposobnost čovjeka da voli, 



a njihova deformacija izaziva teška oboljenja, uključujući onkološka. Budući da fizičko tijelo 
zajedno s karmičkim strukturama jest jedinstven proces, isti se može testirati, može se 
prognozirati buduće stanje i na taj način izvršiti ranu dijagnostiku, dati ocjenu bilo kojeg 
utjecaja na čovjeka. Metoda omogućuje testiranje grupe ljudi, izradu socijalnih programa, pa 
čak i cijele države, provođenje dugoročne prognoze, proračunavanje ponašanja i sudbine živih 
i neživih objekata. U uvjetima današnjeg svijeta, kada posljedice bilo koje katastrofe postaju 
sve teže, razvoj metode ranog pronalaženja kritičnih situacija za pojedinca, kolektiv, 
organizaciju ili industrijski objekt je ne samo uvjetovan, već i neophodan za preživljavanje.  

 Metoda ekstrasenzornog testiranja omogućuje analiziranje ne fizičkih parametara 
objekta, već njegovu strukturu polja. Budući da se zametak budućih događaja materijalnoga 
svijeta odvija u strukturama polja, životne su situacije fizičke razine realizacije programa koji 
postoje na razini polja. Događaji u Univerzumu nisu kaotično uzajamno djelovanje različitih 
objekata - to je realizacija određenih programa koji su kodirani u informacijsko-energetskom 
polju Univerzuma, događajni niz koji prelazi iz informacijskih struktura u energetske, i koji se 
realizira na fizičkoj razini. Mehanizam karme je odraz principa jedinstva čovjeka i 
Univerzuma.  

 Na primjerima liječenja različitih oboljenja i analiza složenih životnih situacija mojih 
pacijenata te testiranja različitih programa i objekata, pokušat ću ne samo otvoriti mogućnosti 
metode ekstrasenzornog testiranja, već ću pokušati prenijeti informaciju koja se nakupila 
tijekom rada o našim glavnim greškama i uzrocima koji izazivaju destrukciju harmonije 
čovjeka i Univerzuma, a posljedice su bolesti, tuge, patnje i nesreće.  

UZROK PRVI  

 Mnogi procesi koji se sada odvijaju u životu usmjereni su na skidanje blokada između 
svijesti i podsvijesti, a sve što prodire u podsvijest jest instrukcija za djelovanje i počinje 
aktivno djelovati.  

 Ako su prije sto ili sto pedeset godina podsvijest napadale uglavnom umjetnost, 
filozofija i neke ezoterične škole, danas se ovom procesu priključila i medicina.  

 Logika saznanja čovjeka usmjerena je na preživljavanje fizičkog tijela, logika 
podsvijesti - na očuvanje i razvoj duhovnih struktura, i zato pokušaji njihovog mehaničkog 
spajanja u mnogim situacijama mogu izazvati ugibanje jedne od njih.  

 Danas podsvijest čovjeka apsorbira energetsku prljavštinu nevjerojatnom brzinom, i 
ne samo zato što mnogi tamo žele prodrijeti, već i zato što je izgubljeni čovjek danas postao 
jako lakovjeran. Dovoljno je pokazati barem jedan posto nepovjerenja prema dobivenoj 
informaciji - i podsvijest će njome biti blokirana.  

 Negativni osjećaji i emocije, nakon što prodru u podsvijest više ne podliježu kontroli 
čovjeka, a budući da je fizičko zdravlje čvrsto povezano s podsviješću, stvaraju se vrlo 
složene ovisnosti i posljedice.  

 Kod mene dolazi muškarac koji se žali na stalne glavobolje. Pronalazim razlog 
njegove bolesti. Deset godina prije našeg susreta bio je jako uvrijeđen na ženu, i premda je 
žena za to dala povod, muškarac također pati zbog svog vrijeđanja. Sve mu to opisujem, on 
sluša i začuđeno pita:  



 - Sve je točno, ali, recite, kako ste pogodili?  

 - Pogađati ja nemam pravo. Ja istražujem uzroke vaše bolesti i vidim ih. Uvreda je 
jedan od najčešćih prekršaja zakona Univerzuma, koji može izazvati različite neprijatnosti u 
životu, i uvrijeđenoga i onoga koji nanese uvredu.  

 Razgovaram s mamom desetogodišnje djevojčice. Mama se žali da se s kćerkom 
suučenice ne žele družiti.  

 - Navedite imena djevojčica, - provodim testiranje i vidim da sve nazvane djevojčice 
imaju izraženo negativan odnos prema kćerci.  

 - Godine 1974. vi ste jako uvrijedili ženu, - objašnjavam mami. Što se dogodilo ? U 
vašem je polju, zbog uvrede, stvorena deformacija strukture polja koja je prešla u polje 
kćerke, i usmjerena je protiv žena. Djevojčice to osjećaju i ne žele se s njom družiti.  

 Nakon korekcije strukture polja mame vidim da se mijenja odnos djevojčica prema 
njezinoj kćerci. Sutra će suučenice postati njezine prijateljice. Korekciju struktura mora 
napraviti majka sama, i premda ona nije ekstrasens i ima energetiku običnog čovjeka, 
precizno fokusiranje na one točke polja na koje treba utjecati i moja pomoć u postizanju 
duhovne razine kontakta s Univerzumom stvaraju očekivani rezultat.  

 Jednom sam liječio bakicu nekog mladića. Glavni je njezin prekršaj, o kojem smo 
govorili, ogromna uvreda na majku. Majka ju je u složenoj životnoj situaciji uvrijedila nekim 
postupkom. Vjerojatno ona nije mogla postupiti drugačije, ali kćerka tijekom niza godina nije 
zaboravila uvredu. Sudbina i zdravstveno stanje sina i unuka te žene nisu bili najbolji. Budući 
da na razini polja između djece i roditelja postoji najčvršće jedinstvo, uvreda djeteta na 
roditelje ili roditelja na djecu stvorit će prekid i deformacije najtanjih struktura koje su 
odgovorne za normalne dobronamjerne odnose među ljudima. Baka je bila uvrijeđena na 
svoju majku, deformacija njezinih struktura polja bila je prenesena na sina, i sin se ženio šest 
ili sedam puta. Međutim, on se rastavljao i zadržavao izvrsne odnose sa ženama, no obiteljski 
život nije uspijevao. Unuk ima iste probleme, stalni neuspjeh u osobnom životu. On je 
prekrasan, dobar čovjek, upoznaje dobre djevojke, ali ne može stvoriti čvrstu obitelj...  

 Istraživanja karmičkih struktura na energetskoj razini očigledno demonstriraju 
biblijsku zapovijed: "Poštuj oca svog i majku svoju da bi se produžili dani tvoji na zemlji ..."  

 Odnos prema majci i ocu mora biti uvijek pun poštivanja. Kodeks zakona i pravila 
koji je u svim stoljećima postojao u društvu, čuvao je od rušenja najtanje strukture polja ljudi. 
U današnje smo vrijeme sve to izgubili.  

 Ne tako davno dogodio se interesantan slučaj. Telefonirala mi je gospođa čiji se muž 
razbolio - izraženi išijas, a mora hitno ići na duži službeni put. Daljinski sam pregledao 
njegovo stanje - nije dobro. Nedavno je imao predinfarktno stanje a sada ima jaku bol u 
križima. Htio je posjetiti liječnike da skine bol, i dobro je da još nije, jer bi se onda pojavili 
problemi sa srcem. Kod još mladog muškarca uočljivi su karmički prekršaji, uglavnom u 
obliku jakog osjećaja uvrede koji je zadobio u nasljedstvo od majke i oca. Zato se on vrijeđao 
podsvijesno, često i ne misleći na to. Zadnjih su nekoliko godina konflikti u koje je upadao 
izazvali to, da je on protiv svoje volje napadao ljude na razini polja, osjećao uvredu i, 
naravno, dobivao povratne udare. To je počelo negativno djelovati na njegovo fizičko stanje, 



u prvom redu na srce. Taj čovjek je dobar i suosjećajan, njegovi su duhovni i duševni 
parametri prilično visoki, to mu je poslužilo kao dobra zaštita i zato je glavna kazna 
usmjerena na njegovo tijelo - razbolio se. Na račun fizičkih muka on je spašavao svoju dušu. 
To što je on dobio jaki išijas spasilo ga je od infarkta, jer jaka bi se deformacija polja trebala 
manifestirati ozbiljnim fizičkim oboljenjem‚ bilo funkcionalnim‚ bilo organskim. Ako bi se 
on podvrgao masaži i uzeo sredsva protiv bolova‚ mogli bi se pojaviti problemi sa srcem. Ovu 
informaciju sam dobio nakon daljinskog istraživanja njegovih struktura polja. Trebalo je 
očistiti karmu‚ odstraniti glavne razloge bolesti. Telefonirao sam svakih sat vremena‚ 
objašnjavao prekršaje koji su napravili njegovi roditelji. Razina energetike koja je bila kritički 
niska počela je lagano rasti. Bilo mi je važno dovesti u normalu njegove osnovne parametre‚ 
očistiti polje od karmičkih prekršaja i ne skidati fizičku bol‚ već eliminirati razloge‚ jer samo 
ukidanje fizičke boli moglo ga je skupo stajati. Harmonizacija karmičkih struktura je 
neefikasna metoda‚ moglo se dogoditi da ga prije njegovog putovanja ne uspijem izliječiti‚ ali 
sam zato eliminirao razloge bolesti. Telefonirao sam mu do ponoći. Ujutro sam opet vidio 
smanjenje energetike i deformaciju polja. Razlog – uvrijedio se na mene. On je htio sinoć 
ustati ali je pao i izgubio svijest od bolova. Čovjek nije bio pripremljen za moju metodu 
liječenja i smatrao je da će, ako radi ekstrasens‚ bol nestati istog momenta. Objasnio sam da 
nema smisla da se ljuti – on je toliko godina kršio više zakone‚ da za nekoliko sati nije 
moguće ga izliječiti. Nastavio sam djelovati na njega i dalje‚ pred večer su bolovi nestali i on 
je otputovao na službeni put.  

 Međutim‚ za nekoliko dana telefonirala je njegova žena i zamolila me da pregledam 
kćer. Djevojčica je u školi izgubila svijest‚ liječnici nisu mogli odrediti što se dogodilo. A 
krivac je bio - njezin otac. Stanje djevojčice se naglo pogoršalo zbog toga što se otac opet 
uvrijedio na mene‚ a budući da ja imam prilično čistu karmu‚ uvreda se vratila natrag - na 
kćer. Prije‚ kada su postojali sveci koji su živjeli prema višim zakonima‚ bilo koji čovjek koji 
se na njih vrijeđao odmah je primao kaznu. To je bila preventiva‚ ljudi su znali da se ne smije 
vrijeđati – oni su to vidjeli i stvarno osjećali. Danas mi svi imamo negativnu karmu‚ zato 
uvreda ”propada” u polje i ne stvara se trenutačna kazna. Mi umiremo polako. 
Nerazumijevanje i neosjetljivost onemogućuju nam vidjeti realne procese.  

 Druga pacijentica priča kako se rastala sa suprugom i smatra da je tome kriva majka 
muža. Majka je napravila sve da ih rastavi‚ premda se na prvi pogled činilo da se prema snahi 
odnosi dobro. Počeo sam istraživati u čemu je razlog takvog ponašanja svekrve i vidio da je 
ona prije rođenja sina mrzila muža‚ bila je uvrijeđena na njega‚ a takvi su osjećaji bili prisutni 
prilično dugo. Ona je sebe usmjerila na rastanak s mužem. Negativni osjećaji su formirali 
informacijski blok koji je ostao u njezinoj podsvijesti‚ i premda je svekrva odavno zaboravila 
taj slučaj i sada živi normalno‚ usmjerenje postoji u njezinom polju, i počinje rušiti ne njezine 
odnose, već odnos njezinog sina sa suprugom. Program uništavanja veze između ljudi djeluje 
u odnosu na osobu koju ona voli – na sina‚ destruktivno djeluje na njegovu sudbinu i odnose 
sa ženom. Izvana, majka to sebi može objašnjavati time da se njoj ne dopada snaha‚ a ustvari 
djeluje mehanizam očuvanja zla‚ jer jednom izvršeno zlo nikamo ne nestaje‚ ono se nalazi u 
podsvijesti čovjeka i prije ili kasnije izbacuje se van‚ često na one koji su pored nas i koje 
najviše volimo.  

 Kod mene je mlada mama koja moli da izliječim njezino dijete od dijateze. 
Pronalazim razloge‚ objašnjavam što i kada se dogodilo‚ kako je izgledao čovjek na koga se 
ona uvrijedila‚ ali žena se ne može sjetiti. Počinjem liječiti dijete jer vidim iskrivljenja polja, 
no odjednom djetetu postaje gore: dijateza se pojačala. Analiziram razlog. Ispostavlja se da 
sam prvo uvidio samo gornji sloj, a razlog nije bio samo jedan. Toj ženi je umrlo prvo dijete. 



Razlog smrti prvog djeteta i jake dijateze kod drugog djeteta bio je jaka uvreda na muža. 
Nakon korekcije, djetetu je postalo bolje‚ ali iskrivljenja nisu potpuno nestala.  

 – Vi ste i dalje zadržali uvredu na muža‚ – kažem ženi.  

 – Ali on je bio kriv‚ on me je vrijeđao!  

 Objašnjavam da on nije mogao biti kriv. Uzajamni odnosi ljudi se određuje 
kodiranjem njihovih polja. Polje svakog čovjeka sadrži set programa koji određuju njegov 
odnos sa svijetom i ljudima. Osjećaj ljubavi‚ mržnje i uvrede koji osjeća okolina prema 
čovjeku strogo odgovara onome što je kodirano u njegovoj karmi. Zato postoje ljudi koje 
stalno vrijeđaju‚ ima ljudi koji dobivaju traume‚ ima ljudi kojima zavide i tako dalje. U polju 
čovjeka nalaze se programi odnosa prema njemu, i programi njegovog odnosa prema ljudima. 
Ako je nama učinjeno nešto loše‚ ne smijemo odgovoriti na isti način. Suprotstaviti se 
možemo na fizičkoj razini‚ ali na razini polja‚ na duhovnoj razini, treba stalno zadržati osjećaj 
smirenosti‚ dobroćudnosti‚ ljubavi prema ljudima‚ treba pamtiti da je bilo koja neprijatnost 
rezultat našeg nesavršenstva: to pročišćava karmu‚ oslobađa nas bolesti‚ poboljšava sudbinu i 
zdravlje djece.  

 Razdražljivost prema ljudima‚ zloba – to je pokušaj energetskog napada ne samo 
konkretnog čovjeka‚ već i Univerzuma koji izaziva deformaciju struktura polja. ”Molite se za 
one koji vas proklinju i blagoslivljajte one koji vas mrze...” To je najjača zaštita od nesreća‚ 
bolesti i onoga što mi zovemo ”urocima”.  

 Moja je asistentica htjela pomoći bratiću. Objasnio sam joj prekršaje koje je počinila 
majka bratića, i ona je otišla u crkvu. Tamo joj je iznenada pozlilo. Gledam njezino polje - 
potpuno se ”raspalo”. Jedan od razloga je taj da je ona sama bila uvrijeđena na majku bratića, 
i ne shvativši taj osjećaj‚ ne oslobodivši ga se‚ ona je prišla ikoni moliti za prekršaje svoje 
rođakinje. Čak i podsvijesni osjećaj uvrede ili želje zla u polju crkve ili ikone koje je 
usmjereno na jedinjenje ljudi i ljubav‚ jako se pojačava i deformira strukture polja čovjeka.  

 Za vrijeme konzultacija žena je zamolila da se daljinski pregleda njezin ured‚ jer u 
zadnje vrijeme nije imala volje ući u njega. Pregledao sam energetsku strukturu prostorije i 
uočio tamo tri jake negativne zone‚ čiji su ”autori” bili različiti ljudi. Najopasnija i 
najneugodnija bila je zona radijusa od oko metra, koju je stvorio muškarac čiji sam uzrast i 
izgled opisao. Žena se začudila. Opisani kolega je bio prijatan i ljubazan čovjek‚ izvrsno se 
prema njoj odnosio‚ stvaranje programa uništavanja i mržnje koji se pojavio u energetici 
prostorije jednostavno se činilo nemogućim. Daljnje istraživanje je pokazalo da žena i jest i 
nije bila u pravu‚ jer su program uništavanja žena tog suradnika i njegova mržnja prema njima 
bili na razini podsvijesti. To se događa u slučajevima kada su autori programa ili preci‚ ili su 
to prekršaji koje je napravio čovjek u prošlim utjelovljenjima. U konkretnom slučaju, program 
je stvoren prabakom suradnika: ona nije željela trudnoću i željela je smrt djevojčici koja se 
rodila. Ovaj program je bio tako jak da je nastavio postojati u nekoliko generacija. Ništa ne 
sumnjajući‚ nasljednik ovog programa je podsvjesno uništavao žene. To se jako odrazilo na 
njegov osobni život. Prva žena je pričala da je povremeno osjećala nešto neobjašnjivo‚ nije 
shvaćala razlog i nije bila svjesna što radi kada se bacala na muža s nožem. Oni su se rastali. 
S drugom ženom odnosi su bili puno bolji‚ ali nakon pet godina zajedničkog života ona je 
poginula u nesretnom slučaju. Proučio sam strukture obje žene i shvatio da su oba slučaja 
imala isti razlog: autonomni program uništenja žena koji je postojao u polju ovog čovjeka. 
Osim toga, program je radio intenzivnije ako se čovjek više vezao za ženu. Djecu taj 



muškarac nije imao. Dječaci se nisu mogli roditi, jer bi dobili od oca program uništenja i 
nesvijesno bi uništili još puno žena‚ a djevojčice ne bi mogle preživjeti.  

 Pacijentica je željela pomoći svom kolegi; znajući da mogu izvršiti korekciju polja 
pomoću crteža‚ zamolila me je da to učinim . Daljinski sam izdvojio program iz polja ovog 
čovjeka. To je jedna od tehnika magije‚ obično se njome ne koristim. Ne znam zbog čega sam 
izdao svoje principe i pristao to učiniti u ovom slučaju‚ jer samo duhovna promjena i 
razumijevanje liječi čovjeka‚ a ovo je spadalo u elemente magije. Možda sam želio što prije 
pomoći ženi‚ pa i napraviti efektivnu gestu. Bilo je prijatno osjetiti se kao vršitelj nečije 
sudbine. Naš se susret završio‚ bio sam jako zadovoljan. Nakon četiri sata pojavio se osjećaj 
ozbiljne opasnosti. Počeo sam istraživati razloge i shvatio što se dogodilo. Stvar je u tome da 
se program uništavanja neutralizira samo kroz kajanje, a ako ga samo izdvojite iz polja 
čovjeka on i dalje postoji i aktivno radi na drugome mjestu. Trebalo je pronaći kamo je otišao 
taj program. Ispostavilo se da je ušao u moje polje. Tada sam shvatio zašto čarobnjaci odvode 
bolest u vodu‚ zemlju‚ u raslinje‚ u različite predmete‚ jer će u protivnome program djelovati 
protiv onoga tko je ga izdvojio. Počeo sam tražiti program u svojim strukturama polja i nisam 
ga pronašao: pronašao sam ga u polju svoga sina. On je trebao naslijediti karmu čovjeka 
kojega sam spašavao‚ morao bi uništavati žene koje bi volio. Nisam mogao ostaviti program u 
polju svoga sina‚ a istovremeno mi je bilo žao tog muškarca. Uspio sam neutralizirati 
otprilike šezdeset posto ovog programa‚ ostalo sam ipak vratio muškarcu, jer ga je on već 
osobno uspio podržati svojim postupcima prema ženama. Princip odvođenja bolesti u vodu ili 
u različite predmete također nije dobar‚ ali o tome kasnije.  

 Vrlo veliki broj oboljenja povezan je s time da ljudi ne znaju koliko je opasno 
dopuštati negativne misli i emocije u periodima jakog duševnog nadahnuća‚ radosti ili 
zaljubljenosti‚ dok se energetska razina čovjeka jako povećava.  

 Jednom mi se za pomoć obratila žena s enurezom kod djeteta. Tražim razloge bolesti 
djeteta i kažem mami:  

 – Vi ste se uvrijedili i poželjeli zlo čovjeku u toj i toj godini.  

 Žena se ne može sjetiti. Ja pomažem:  

 – To je bilo u veljači‚ 11. ili l2.  

 – To je bio dan mog vjenčanja!  

 – Što se dogodilo na vjenčanju?  

 Žena se ne može sjetiti nekih jačih negativnih emocija ili postupaka koji bi bili 
povezani s vjenčanjem. Ali po energetici vidim jaku uvredu na ženu‚ rođakinju muža.  

 – Možda ste se posvađali sa svekrvom?  

 Žena se jedva sjetila da je svekrva nešto krivo rekla‚ međutim osjećaja velike uvrede 
koji bi ostao u pamćenju nije bilo.  

 Počinjem shvaćati što se dogodilo.  



 – Na dan svog vjenčanja bili ste u uzvišenom stanju‚ imali ste ogromnu energetiku‚ 
zato je čak i neznatna uvreda na svekrvu ovoj nanijela veliku štetu. Ova se uvreda vratila 
natrag i manifestirala se enurezom kod vašeg djeteta.  

 Enureza nije bolest‚ to je prvi znak o jako lošem stanju duhovnih struktura djeteta‚ to 
je mina usporenog djelovanja koja se ne mora manifestirati oboljenjem djeteta: ono može 
imati lošu sudbinu‚ narušene emocionalne ili psihičke strukture.  

 Zato je bilo koji osjećaj uvrede koji je duboko prodro ili koji čovjek duže vremena ne 
može svladati – velika opasnost. Ljudi su se intuitivno pokušavali osloboditi i udaljiti osjećaj 
uvrede, ne dozvoliti da se on akumulira. Načina da se to napravi bilo je više: plakanje, 
razbijanje suđa, psovanje... U slučajevima kada uvredu dugo proživljaju, ona postaje mnogo 
opasnija i udara ne samo po onomu koji je uvrijedio, već i po uvrijeđenom, čak i po njihovoj 
djeci. U pravilu, zdravi ljudi ne dozvoljavaju sebi dugo vrijeđanje. U judaizmu i kršćanstvu 
postoje praznici - Nedjelja pred veliki post: čovjek tada moli oprost za sve uvrede koje je 
nanio svjesno ili nesvjesno. Ako se to radi iskreno, proradi mehanizam kajanja i stvara se 
podsvjesno samoočišćenje.  

 Bojim se da u današnje vrijeme imamo veoma rasplinuto shvaćanje kajanja.  

 Proučavajući svjetske religije, analizirao sam pojam kajanja. Prije svega to nije 
uzaludna grižnja savjesti, samobičevanje ili žaljenje za prošlosti. Takve emocije mogu samo 
nanijeti čovjeku štetu, ništa više.  

 Kajanje znači usmjerenje svih snaga na promjenu sebe i neponavljanje svojih grešaka: 
to je proces, smisao kojega je u tome da eksplozija energije koja se stvara prilikom spoznaje 
radi za stvaranje. Kod kajanja se stvara prekid u lancu uzroka i posljedica u kojem jedan 
postupak povlači drugi. Mehanizam prijenosa informacije polja, to jest akumulacija i 
aktiviranje programa te njihovo izvršenje preko postupaka čovjeka. - kod kajanja može biti 
zaustavljen.  

 U judaizmu može onaj koji se pokajao, ili u kršćanstvu lopov na križu, postati više od 
sveca, jer je za to njima potrebno deset, pa i više puta snage nego čovjeku s čistom karmom, 
kako bi cijeli život proživio sveto.  

 Čovjeku s čistom obiteljskom i osobnom karmom obično treba manje snage da se 
postignu veliki rezultati nego čovjeku s teškom karmom da postane samo pošten.  

UZROK  TREĆI  

 Bilo koja faza je informacijska grupacija. "Izgovorena riječ ne da se više vratiti" - to je 
program, organizam koji uzajamno djeluje s drugim programima u polju.  

 Kada sam u staroindijskoj filozofiji pročitao da je najčvršći duh a tijelo je iluzija, 
nisam mogao u to vjerovati. Misao Lao Dzy da sve što je slabo i nezaštićeno pobjeđuje ono 
što je jako i čvrsto, meni se činila kao metafora.  

 Koristeći u radu duhovne metode liječenja, nije moguće ne čuditi se kako je jaka 
ovisnost tijela o duhu, o strukturama biopolja. U svakodnevici često dopuštamo sebi loše 
izjašnjavanje o ljudima, o sebi, o svojoj sudbini. Ispostavilo se da ova loša navika uništava 



čovjeku... zube. Istraživao sam na desetke slučajeva i pronašao da je najopasnije ogovarati 
najbliže, rodbinu, željeti zlo bliskim ljudima. Ovim se prekršajima priključuju karmički 
programi roditelja i prošlih utjelovljenja, ali je najopasnije biti nezadovoljan sobom. Razlog 
parodontoze je ogovaranje oca, otežanost karme i nepravilna prehrana. Emocionalnu 
izbalansiranost i smanjenje podsvijesne agresije pojačat će regularna upotreba povrća u 
prehrani kao i fitoterapija, čija se efektivnost određuje u prvom redu time da ona djeluje na 
duhovne strukture isto kao i na fizičke.  

 U čemu je opasnost ogovaranja?  

 Kada mi na nekoga mislimo, između nas i čovjeka na kojega mislimo, stvara se 
energetski most, teče razmjena informacije i energije; zato će bilo koja negativna misao 
postati energetski napad i može nanijeti štetu. Čak i unutarnje slaganje s čovjekom koji 
ogovara može biti opasno. Ogovaranje i loše misli o ljudima su nanošenje traume onome 
čovjeku kojeg ogovaraju i, prema tome, rušenje svojih karmičkih struktura. Riječ pojačava 
bilo koji program. U današnje je vrijeme energetika Zemlje takva, da je dovoljna samo 
zlonamjerna misao o čovjeku da bi mu se nanijela šteta. Analizirajući veliki broj činjenica, 
došao sam do zaključka da se je čovječanstvo prije nekoliko stoljeća počelo aktivno udaljavati 
od principa harmonije svijeta: sada je informacijsko polje Zemlje preopterećeno negativnim 
programima. Kada čovjek ne misli baš najbolje o nekome, čak mu i ne mora željeti zlo, može 
se time nanijeti šteta. Mi napadamo i međusobno se ubijamo podsvjesno, često to i ne sluteći. 
Stvara se proces samouništavanja nalik na lavinu, koji čak i ne zahtijeva uključenje negativnih 
emocija i negativnog potencijala koji je u velikoj mjeri akumuliran čovječanstvom. Zato 
danas nije dovoljno biti dobar i nikome ne štetiti. Imamo tako jako deformiranu podsvijest, da 
čak i nenanošenje štete nije dovoljan uvjet za očuvanja svoje duše i tijela. Za preživljavanje u 
današnjim uvjetima bitan je svjestan, usmjeren rad na mijenjanju sebe. Nije dovoljno biti 
samo dobar, treba biti aktivno dobar. Bilo koji dobar i pošten čovjek ima šanse poginuti, da ne 
spominjem one koji krše više zakone. Ideali i zapovijedi po kojima su ljudi živjeli tisuće 
godina danas su zaboravljeni, maknuti u drugi plan, zato čovjek mora svijesno i aktivno raditi 
na obnavljanju duhovnosti, humanizma, razumijevanja harmonije svijeta. "Ljubi neprijatelja 
svog", - to je poziv duhovnoj suštini čovjeka da ne odgovara energetskim udarom na udar. 
Zadatak etički pismenog čovjeka je nikada ne dopuštati negativne osjećaje u podsvijesti.  

 Čovjek koji počne svoj dan željom: "Gospode, daj mojim rođacima i znancima 
zdravlja, a meni strpljenja", blokirat će sebe od mnogih kršenja zakona.  

 Evo primjera kako može djelovati samo jedna fraza. Mladić je uvrijedio djevojku. Ona 
kaže: "Nikada ti to neću zaboraviti". Analiziram što se pri tome događa: stvara se ili program 
uništavanja ili rastanka - ono što se u bioenergetici zove "urok". Drugim riječima, bilo koje 
kategoričko grubo izricanje je, nažalost, nanošenje štete sebi i drugom čovjeku.  

 U ordinaciji je muškarac koji se žali na slabost i tromost. Vrijednosti energetike su 
jako niske, pomoću testiranja pronalazim uzrok:  

 - Imate susjedu, da li se s njom svađate?  

 - Da.  

 - Vi se na nju vrijeđate, to deformira vaše polje i zato opada energetika, ali najbitnije 
je to da vi loše o njoj govorite.  



 Tromost prolazi nakon uklanjanja ovog prekršaja, polje se balansira.  

 Negativni sud o bilo kome izaziva snažno opadanje energetike. Ako čovjek ogovara, 
on nanosi traumu onome koga ogovara i sebi, jer se stvara deformacija njegove vlastite 
strukture polja i gubitak energije. Nepodobna misao o čovjeku, negativna riječ upućena njemu 
- to je napad na energetskoj razini, i naplata za to je već poznata: "Ne sudite, i neće vam biti 
suđeno; jer kakvim sudom sudite i kakvom mjerom mjerite, tako će se i vama mjeriti"  

 Nije obvezno da se trauma od ogovaranja pojavi na fizičkoj razini, ne moraju odmah 
početi neke bolesti. Može početi raspadanje finih struktura i, premda se čovjek izvrsno osjeća, 
odvijat će se iskrivljenje duhovnih struktura koji imaju ogroman kapacitet i neće se odmah 
uočiti. Poslije, kad se počnu nizati nesreće, bolesti rođaka ili djece, čovjek, pretpostavljam, 
neće pomisliti da je uzrok tome ogovaranje.  

 Mi ubijamo sebe i ne primjećujemo to. Ogovaranje skraćuje naš život, uništava nas 
fizički i duhovno, djeluje na dužinu života.  

 Istraživao sam koja je glavna karakteristika zajednička dugovječnim ljudima? 
Prehrana - najrazličitija, ponašanje također - jedino što im je zajedničko, to je 
dobronamjernost. Ispostavilo se da je dobronamjernost odsutnost energetskog napada na 
ljude, i prema tome vlastita nepodložnost ozljedama. Mi umiremo rano jer neprestano rušimo, 
razaramo svoju dušu i tijelo. Japanci se smatraju pripadnicima naroda koji dugo živi, i 
istovremeno se smatraju najljubaznijim narodom.  

 Najopasnije je ogovaranje voljenog čovjeka. Stupanj jedinstva na razini polja može 
biti različit, a između ljudi koji vole jedan drugog on je najveći. Osjećaj ljubavi uzvisuje 
čovjeka, razina energetike zaljubljenog čovjeka je jako visoka i zato bilo koje negativno 
djelovanje postaje iznimno opasno.  

 Tijekom rada na knjizi često smo se okupljali u izdavaštvu, i na jednom od tih susreta 
bio je mladi autor iz Moskve imenom Slava. Izmijenivali smo informacije, analizirali i 
testirali novu literaturu koju je on donio. Na jednom od svojih putovanja Slava je upoznao 
vrlo zanimljivog ekstrasensa koji je bio iznimno nadaren. On je mogao reći svom pacijentu:  

 - Idi kući, kod tebe su ispred kapije lijevo zakopane škare. Kada ih iskopaš, sve će se 
popraviti. - Čovjek je otišao kući i, stvarno, ispod kapije su bile zakopane škare.  

Tijekom razgovora povodom Slavine knjige, ispostavilo se da ekstrasens ne može utjecati na 
njega.  

 - Ti imaš vrlo snažnog Anđela-Čuvara, ja te ne smijem liječiti.  

 Sjedili smo i pričali i ja sam osjetio da mi netko oduzima energiju. Testiranjem se 
ispostavilo da je to Slava. Odmah sam napravio korekciju njegovih struktura polja, ali sam 
primjetio da je prisutnim ženama loše. Provjerio sam parametre Slave i pronašao  program 
uništavanja žena u njegovoj podsvijesti.  

 To je za mene bilo apsolutno neočekivano.  

 - Ako nije nezgodno, recite molim Vas, kakav je vaš osobni život?  



 - Nije baš presretan, prije osam godina sam se rastao sa ženom, zasada se ne 
namjeravam ponovo ženiti.  

 Objasnio sam mu da je uzrok neuspješnog braka bio je program uništavanja žena koji 
se nalazio u njegovoj podsvijesti i koji se formirao od oca, prije njegovog rođenja. Nakon 
korekcije, polje se harmoniziralo.  

 U jednoj od tvornica radim dijagnostiku i liječenje.  

 Jedna od djelatnica vraća se za otprilike dva sata nakon posjete i žali se na snažan bol 
u području trećeg oka. Tražim razlog bolova: energetski je to želja zla i program uništavanja.  

 - Nešto ste rekli loše o meni kad se odlazili nakon pregleda, - objašnjavam ženi.  

- Ni slučajno, ništa loše nisam o vama mislila i nisam ništa loše rekla. Rekla sam: "Jadni S.N., 
on je jako umoram, sasvim je pozelenio."  

 - Štetu ste mi nanijeli žaleći me.  

 - Zar se nikako ne smije požaliti čovjeka?  

 - Čovjeku se može pomoći, suosjećati s njime, ali nikako ga ne žaliti. Žalost je 
upućena na tijelo i može nanijeti štetu duhu, duši čovjeka. Jednom je kod mene u ordinaciji 
jedna pacijentica požalila drugu. Dva mjeseca nakon toga ova je dobila sličnu bolest i bila je 
prisiljena ići na operaciju. Zaboravljate da danas ljudi imaju visoku razinu energetike, i zato 
se bilo koja greška vraća iskrivljavanjem struktura polja, sa svim iz toga proizlazećim 
posljedicama.  

 Bolest nije zlo, već način zaustavljanja programa raspada duha. Kada vi žalite čovjeka, 
vi se ne slažete s njegovom bolešću, njegovom nesrećom, razmišljate samo o posljedici i 
zaboravljate na uzrok, čime pridonosite raspadu duha. Radi se o jako osjetljivoj granici: ako 
vanjsko suosjećanje i želja za pomoći prodiru unutra, oni se mogu pretvoriti u suprotnost. 
Iznutra treba priznati da je postojanje bolesti razumno i zakonski, da bolest djeluje kao poluga 
za razvoj duha, i prihvaćati ju treba ponizno. To je dvojnost odnosa: unutarnja poniznost i 
vanjska pomoć i suosjećanje će omogućiti očuvanje harmonije sa Univerzumom, bez optužbi. 
Bolest nikada nije bila samo dobro ili samo zlo, ona je uvijek i jedno i drugo istovremeno.  

UZROK ČETVRTI  

 Istražujući problem vampirizma, težio sam saznati zašto čovjek postaje vampir. 
Vampirizam uopće nije bezazlena stvar: međusobni utjecaj ljudi na finoj razini polja je puno 
složeniji nego što mi to zamišljamo. Vampirizam nije samo uzimanje određene količine 
energije, destrukcija opne polja i stvaranje uvjeta za daljni gubitak energije, već i oštećenje 
fine strukture polja koje može izazvati iskrivljenje karmičkih linija sudbine, zdravlja i psihe. 
Više puta sam vidio kako se nakon jakog oduzimanja energije pojavljuju psihički poremećaji. 
Kod čovjeka koji počne koristiti tuđu energiju, zatvaraju se kanali veze sa Svemirom, on je 
prisiljen uzimati sve više i više energije, jer u protivnom mogu nastupiti teške bolesti, pa čak i 
smrt. Početak ovog procesa leži u jako razvijenom osjećaju egoizma, koji se uočava u 
mislima, emocijama ili postupcima, u nerazumijevanja jedinstva svijeta. Time se blokiraju 
kanali veze sa Svemirom i izazivaju opadanja energetike. Ovaj proces je teško zaustaviti, on 



predodređuje djecu vampira na teške bolesti jer se oni već rađaju sa zatvorenim kanalima veze 
sa Svemirom. Od njih će se dakle ili oduzimati energija i uništavati njihovo tijelo, ili će oni 
biti vampiri i dalje će uništavati svoju dušu. Tako je vampirizam složena i ozbiljna tema. Evo 
nekoliko primjera iz moje prakse.  

 Žena dolazi po treći put. Daljinsko dijagnosticiranje kćerke pokazuje da njoj u 
muzičkoj školi netko od predavača oduzima energiju. Razlog je karmički: po očevoj je liniji 
postojao vampirizam, kod djevojčice je oštećena zaštita i zato joj oduzimaju energiju. 
Testiram oca. On je taj koji je oduzimao energiju, premda nije kriv on već njegov otac koji se 
ponašao iznimno egoistično prema majci, tjerajući je u bezizlazne situacije i ugnjetavajući je, 
dok mu je ona, da bi se spasila, otkidala energiju.  

 Egoizam i grubost vode ka isključenju iz Svemira i čovjek je tada prisiljen uzimati 
energiju od ljudi. To oštećuje zaštitu njegove djece, djeca teško obole, mogu nastati psihički i 
drugi problemi. U navedenom je slučaju egoizam djeda djelomično "pojeo" karmu sina i 
unuka.  

 Mladi čovjek priča:  

 Jedan je narkoman - huligan, potpuno degradirani čovjek i profesionalni lopov, stalno 
dolazio u našu kuću, razbijao vrata i sijalice, prekidao telefonske žice, neprekidno 
ispoljavajući agresiju. Zadnji puta kad je došao počeo je provaljivati vrata. Stajao sam iza 
vrata i počeo se moliti za njega. Huligan je, kao i obično, počeo lupati po vratima, zatim se 
malo stišao, a onda sam čuo kako je bez buke otišao. Prije nije bilo tako. Obično je na odlasku 
lupao po vratima susjeda, razbijao stakla i sijalice. Što se s njim dogodilo?  

 Testiranje pokazuje da je jaka snaga molitve djelovala na duhovnost, psihu, sudbinu i 
ponašanje razbijača.  

 Ispostavilo se da čovjek koji se moli za dušu drugoga djeluje na njega puno snažnije  
od profesionalnog ekstrasensa, jer molitva djeluje na fine strukture.  

 Testiranje energetskih parametara huligana prije molitve: visoka razina agresije, 
prisutnost psihičkih poremećaja, vrlo niska razina uključenja u Svemir. Čime je određeno 
ponašanje ovog čovjeka? On je podsvjesno osjećao visoku razinu energetike mladog čovjeka i 
zato je razbijao, htio ga je razdražiti i na taj način dobiti tuđu energiju: poslije skandala, 
njegova je energetska razina bila u naglom porastu. Nakon molitve on je također dobio 
energiju, ali druge kvalitete, koja ga je počela mijenjati. Vjerojatno ni on sam nije očekivao 
takvu reakciju, bilo je i njemu neshvatljivo zašto se je tako tiho udaljio. Dogodilo se nešto 
neobično i on nije mogao procijeniti svoje stanje.  

 Testiranje poslije molitve: duhovnost se nije puno promijenila, premda je djelovanje 
bilo duhovno, već je prešla na druge parametre, uglavnom na ponašanje i psihu. Čovjek je 
praktički psihički ozdravio, ali su se parametri tijela, njegovo fizičko stanje, pogoršali. 
Molitva ponekad može pogoršati parametre tijela, ako se tijelo i duhovne strukture nalaze u 
suprotnosti. Kada se povećava duh, tijelo može privremeno oslabiti, ali su se ponašanje i 
karakter tog čovjeka normalizirali.  

 Glavni uzrok poremećaja psihe i niske razine uključenja u Svemir kao i agresivnog 
ponašanja čovjeka bio je otac, tj. ponašanje oca, koji je u više navrata pokušao izvršiti 



samoubojstvo. Program samouništavanja koji je uključen ocem odredio je žalosnu sudbinu 
sina. Nakon korekcije karmičke strukture oca, naglo je porasla uključenost sina u Svemir. 
Molitva mladog čovjeka je promijenila ponašanje razbijača, ali je uključivanje u Svemir 
uspjelo tek nakon dublje korekcije.  

 Zanjimljivo je istraživati dalje.  

 - U koje je vrijeme obično dolazio taj čovjek?  

 - Kako kod se to činilo čudnim, on je dolazio u najsretnijim trenucima mog života, u 
najnezgodnije vrijeme. Uvijek je to bilo mučno i teško.  

 - Da li je to slučajnost? - Ne. On se pojavljivao u najsretnijim trenucima jer duhovni 
rast puni organizam čovjeka energijom. Vjerojatno je on to podsvjesno osjećao i želio dobiti 
tu energiju.  

 Kako se ponašaju ljudi kojima je potrebna energija ? Oni pokušavaju razdražiti, mučiti 
žrtvu, pronalaze različite načine kako podčiniti čovjeka, jer oduzimati od sebi ravnoga je 
teško: puno je lakše oduzeti od onoga kojega je podčinio sebi. Zašto je, recimo, čovjek 
sadista? Njegovi roditelji su se odricali jedinstva sa svijetom, viših osjećaja. To je izazvalo 
potpuno zatvaranje kanala koji spajaju sa Svemirom, počeo je raspad i degradacija struktura 
polja - nema odakle crpiti energiju osim od drugih ljudi. Ako se radi o djetetu, ono počinje 
nervirati majku, izmuči je, i ona stalno viče i ljuti se - daje mu energiju. Dijete se iživljava i 
vrijeđa svoje vršnjake, tuče životinje - i također dobiva energiju. Ismijava i iživljava se nad 
odraslima - i opet postiže svoj cilj. Drugim riječima, izazivanje fizičkih ili duhovnih mučenja 
kod drugog čovjeka je jedan od oblika vampirizma.  

 Ponekad pak majka sama može stvoriti uvjete za razvoj vampirizma djeteta. Završi 
ubrzani tečaj beskontakte masaže, i kod najmanjeg pobolijevanja djeteta ona ga počne liječiti 
rukama: time mu daje grubu fizičku, a ne duhovnu energiju. Ili je pak stalno razdražljiva, viče 
na dijete, dajući mu opet grubu energiju i navikavajući dijete da postane potrošač energije.  

 Majka koja se moli za zdravlje svog djeteta također daje energiju, ali je to duhovna 
energija koja i liječi i pomaže pravilnom razvoju djeteta.  

 Također je moguće i namjerno izazvati vampirizam, to jest neposredno oduzimati 
energiju, ali za to je potrebno imati određena znanja iz bioenergetike i osjećati što je to 
energija.  

 Čovjek čije su duhovne strukture u raspadu sve teže kontaktira sa Svemirom da bi se 
napunio energijom, zato sve češće koristi tuđu energiju. Tako počinje globalni proces 
vampirizma i isključivanja iz Svemira koji se obično završava teškom bolešću. Vampir je 
nalik narkomanu koji danas dobiva zadovoljstvo, a sutra mora za njega skupo platiti. Ponekad 
i nedovoljno pripremljeni ekstrasensi mogu oduzimati energiju od svoje djece i rođaka a da 
toga nisu svjesni: kasnije je to uzrok njihovim bolestima.  

 Liječiti treba duhovno, željom dobrote, preciznom dijagnostikom, a ne punjenjem 
energijom. Podsvijest bolesnog čovjeka teži odkloniti uzroke bolesti, a energetski utjecaj 
ometa taj proces. Malo tko zna koliko je ozbiljna kazna za vampirizam i kako je malo šansi da 
se izvuče iz ovog stanja. Dok teče bioenergetsko djelovanje s uzimanjem energije, stvara se 



deformacija struktura polja žrtve koja može dugo ostati i izazvati bolesti za koje će odgovarati 
agresor i njegova djeca i rođaci. Jedan od najboljih načina zaštite od neetičnog čovjeka koji 
pokušava oduzeti energiju jest molitva, jer je to istovremeno i pomoć tom čovjeku kako bi 
promijenio svoje deformirane duhovne strukture. "Molite se za one koji vas proklinju i 
blagoslivljajte one koji vas mrze..."  

 Evo još jednog slučaja vampirizma. Žena se obraća s  

molbom da pomognem njezinoj mlađoj kćerci i unuci, kćerci starijeg sina. Testiram kćerku 
žene. Djevojčica ima četrnaest godina, ide u školu. Ima snažne deformacije struktura polja 
oko glave koje su izazvane vampirizmom muškarca.  

 - Da li djevojčica ima česte glavobolje?  

 - Da.  

 - Ona je stalno blijeda i umara se?  

 - Da, jako se umara, naročito na satu matematike.  

 - Znate, nije stvar u matematici. Jedan muškarac oduzima djevojčici energiju, moguće 
je da je to njezin profesor matematike. A razlog je tome taj da je njezin otac prije oduzimao 
vašu energiju. Zato je zaštita djevojčice probijena i ona može postati plijen vampirima.  

 Gledam polje unuke. Unuku isto koristi neki vampir. Krivac je tata: on je oduzimao 
energiju od svoje žene. Ali na tome se lanac ne prekida. Tata mora oduzimati energiju jer je 
njegova baka, koja je došla k meni 1962. godine, oduzimala energiju nekom muškarcu. Za pet 
je godina njezin muž uzeo njezinu energiju, zato je njezina zaštita probijena. Stvorio se proces 
u kojem  "žrtva provocira zločinca". Baka je probila svoju zaštitu i sada teče lančana reakcija: 
stradali su sin, kćerka i unuka. Oni su osuđeni uzimati ili davati energiju, izazivajući raspad 
finih struktura polja i postupni fizički raspad. Jedan jedini neetički postupak bake, i kao 
rezultat nastaje fizički i duhovni raspad cijele obitelji. Neodgovornost na razini energetike 
završava se tragedijom.  

 Sljedeća pacijentica je mlada djevojka koja ima bezbroj problema. Objašnjavam joj u 
čemu je prekršaj viših zakona, pokazujem kako to utječe na njezin karakter, sudbinu i 
zdravlje. Njezini kanali veze sa Svemirom su zatvoreni, krivac tome je njezin otac jer se 
odricao od jedinstva s Univerzumom, a posljedica je toga smanjena razina energetike njegove 
kćerke. Djevojka potvrđuje da je njezin otac ateista i materijalista.  

 - Nije stvar u tome da li čovjek vjeruje ili ne vjeruje u Boga, čovjek je stanica jednog 
organizma i on mora živjeti prema zakonima ovog organizma. Ako to čovjek ne shvaća, 
njegova su djeca osuđena na izumiranje, prvo duhovno, a zatim i fizički. Gledam strukture 
polja djevojke: budući da ona ima nisku razinu energetike, veza sa Svemirom je minimalna, 
ona je vampir i oduzima moju energiju. Djevojka to ne osjeća, međutim primijetila je da joj 
djeca ne vole biti na rukama. Polje djeteta nije zaštićeno i vrlo je lako oduzeti njegovu 
energiju, ali intuicija ga štiti. Prisjetimo se kako su prije malu djecu skrivali od tuđih pogleda, 
da im neetični čovjek ne može nanijeti štetu.  

 Jednom se na predavanju govorilo o vampirizmu. Objašnjavam mehanizam 



samouništavanja čovjeka ako on počne oduzimati energiju od ljudi. Predavanje slušaju 
ekstrasensi.  

Jedan od slušatelja, prilično samouvjereni mladi čovjek, izjavljuje da on ima izvrsno sredstvo 
protiv vampira. Ja ga zamolim da ispriča, jer je to zanimljivo.  

 - Kada vampir oduzima energiju, treba zamisliti septičku jamu, neka uzima.  

 - Ako će vas stalno napadati vampiri, uz takvu zaštitu ćete i vi sami postati "septička 
jama", jer kakvima se zamišljamo, to i postajemo. Moj je savjet da ne koristite takve savjete. 
Ako osjetite da netko oduzima energiju, zamolite da taj čovjek dobije božansku ljubav i 
energiju koji će ga promijeniti i očistiti mu dušu, spojite ga sa Svemirom.  

 Kasnije sam testirao savjete mladog čovjeka: duhovnost, duh, duša i ponašanje imaju 
negativne vrijednosti. To je potpuna degradacija finih duhovnih struktura. Ako se uputi 
molitva da se vampiru dadne božanska ljubav i energija, vrijednosti parametara njegove 
duhovnosti snažno se povećavaju. Svjesna pomoć spašava onoga tko je svjesno ili nesvjesno 
oduzimao energiju. Ovaj slučaj je indikativan zato što je tehnika nasilja koja se danas vrlo 
često automatski prenosi iz fizičkog svijeta u duhovni, u svijetu bioenergetike 
samoubojstvena. Čovjek skoro nikad ne primjećuje svoje promjene. Napravivši nekoliko puta 
nasilje na duhovnoj razini, čovjek ne osjeća kada se njegova duša raspada, jer je u prvom redu 
navikao vidjeti što se događa s tijelom.  

 I najvažnije. U tandemu vampir-žrtva uvijek pobjeđuje žrtva, jer je za nju vampirizam 
signal niske razine uključenosti u Božansko. Vampirizam prisilno gura žrtvu prema višim 
energijama, energijama duhovnosti. Kod vampira se događa suprotni proces - postupna 
degradacija finih duhovnih struktura koje dobivaju Božansku energiju.  

UZROK  PETI  

 Svi poznaju izreku "O mrtvima sve najbolje". Zašto? Između finostrukturiranog svijeta 
mrtvih i našeg fizičkog svijeta mogući su kontakti, i ako se oni ostvare to šteti obojim 
svjetovima.  

 Dolazi do "sljepljivanja" polja živog i mrtvog čovjeka prilikom prekršaja viših zakona. 
Religija i obredi pokopavanja su kod svih naroda usmjereni na dijeljenje polja živih i mrtvih: 
to je opojavanje kod kršćana, spaljivanje tijela na vatri kod indijaca i tako dalje. Sve to 
pomaže razjedinjenju polja i blagotvornom prijelazu struktura polja umrlog na odgovarajuće 
hijerarhijske razine Univerzuma.  

 Ako čovjek zadrži uvredu na pokojnika to će se negativno odraziti na njega, te može 
izazvati različite bolesti, poremećaj psihe ili promjenu karaktera.  

 Uvreda umirućeg prije smrti također može izazvati "sljepljivanje" polja, zato 
vjerojatno i postoji običaj da se izvrši zadnja želja čovjeka.  

 Ako je prije rođenja djeteta majka imala pobačaj, to se polje uginulog ploda može 
spojiti s poljem kasnije rođenog djeteta, i ono može biti jako boležljivo, osjećati strahove i 
psihoze.  



 Jednom, za vrijeme odmora na moru, upoznali smo obitelj s dvoje djece. Mlađa kćerka 
ove obitelji jako se bojala visine, po noći je stalno vikala. Napravio sam dijagnostiku i vidio 
da je majka prije njezinog rođenja imala prekid trudnoće, a polje nerođenog djeteta spojilo se 
s poljem djevojčice. Objasnio sam ženi njezinu krivicu, ona je spoznala krivnju, otišla u crkvu 
i zamolila oprost za nerođeno dijete. Nakon toga se polje djevojčice izravnalo i ona je prestala 
vikati po noći.  

 To je bio jedan od prvih slučajeva kada sam osjetio snagu riječi, kako ona može 
liječiti.  

 U ordinaciju je došla žena. Njezino polje je imalo jako skošenje, takozvani urok. 
Urekla je ona sama sebe time da se loše odnosila prema davno umrlom djedu. Budući da polje 
čovjeka sadrži informaciju o svim rođacima, negativne emocije koje su bile usmjerene na 
umrlog djeda nalazile su se u polju žene i iskrivljavale ga, to jest uvreda na djeda usmjerila se 
protiv nje same. Jako je opasno vrijeđati se i mrziti ljude s kojima je čovjek energetski čvrsto 
povezan: to su roditelji, voljeni čovjek, rođaci. Čim su ljubav i privrženost jači, to opasniji je 
bilo koji negativni osjećaj prema voljenom čovjeku.  

 U Moskvi su me zamolili pregledati ženu koja se jako loše osjećala. Njoj se činilo da 
počinje dijabetes, liječnici su to negirali, no uzrok lošem zdravstvenom stanju nisu mogli 
objasniti. Pregledao sam polje - u području pleksusa energija je izlazila u snopu. Počeo sam 
tražiti razlog.  

 Žena je ispričala da je prije mjesec dana umrla njezina baka koja je bila profesionalna 
vračara. Prije smrti ona je htjela vidjeti unuku, ali žena nije stigla doputovati. Baka nije 
dočekala unuku i umrla je. Žena je imala vrlo snažnu astralnu vezu i zato se dogodio takav 
gubitak energije. Jedan od simptoma takvog proboja jest stalan osjećaj nesvjesnog straha.  

 Počeo sam razmišljati na koji način to skinuti. Predložio sam za spokoj duše bake 
zapaliti u crkvi svijeću, međutim žena je to već napravila više puta. Onda sam odlučio 
napraviti eksperiment. Ja mogu bez riječi kontaktirati s dušama umrlih, osjećam njihov odnos 
prema živima. Pomislio sam da je baka prije smrti možda željela nešto reći unuci, i zato sam 
odlučio organizirati njihov susret. Koncentrirao sam se, pozvao dušu pokojne bake, odredio 
među njima energetski kontakt i izašao iz sobe.  

 Kada sam se vratio nakon nekoliko minuta, žena je ispričala da su se njezine ruke 
okrenule dlanovima prema gore i nešto se dogodilo. Polje žene se potpuno obnovilo, prošao je 
osjećaj straha. Znači, baka je napravila ono što je htjela.  

 Nakon određenog vremena žena je primjetila da se je nakon onog slučaja njezino 
zdravlje popravilo, poboljšao se odnos ljudi prema njoj. Pretpostavljam da je posrijedi proces 
prijenosa znanja i iskustva. Ali, nisam više ponavljao takve eksperimente.  

 Još jedna pacijentica moli za pomoć kćerci: ova je počela sanjati neobične snove u 
kojima je uvijek prisutna pokojna baka koja je umrla prije godinu i pol dana. Baka priča s 
unukom, daje joj savjete, pričaju o događajima poslije njezine smrti. Prije no što je proteklo 
četrdeset dana od smrti, baka je stalno molila unuku:  

 - "Ispričaj kako su me sahranili, ničeg se ne mogu sjetiti."  



 A kada su bakine stvari odvezli u vikendicu, ona je prigovorila unuci:  

 - "Zašto ste odnijeli moje stvari u vikendicu ?"  

 Unuka objašnjava da ako je baka umrla, stvari nisu potrebne u stanu.  

 - "Ne, još nisam umrla" - odgovorila je baka.  

 To je tipičan primjer spajanja polja pokojne bake i unuke, a razlog je tome jaka uvreda 
unuke na baku. Uvreda na umrlog čovjeka je jedan od uzroka destrukcije normalnog 
blokiranja polja.  

 Ponekad čovjek koji je davno umro raspolaže informacijom o događajima 
materijalnog svijeta, i može na neki način djelovati na njihov tijek.  

 Jednom mi se dogodio interesantan slučaj. Upoznao sam ženu koja ima izvrsne 
bioenergetske sposobnosti. Njezin je otac umro prije mnogo godina, i odjednom je počeo 
redovito dolaziti k njoj, u snu. Ona se prvo uplašila, zatim se navikla i počela s njim 
kontaktirati: on ju je često upozoravao o mogućim neprilikama, davao savjete.  

 Ja sam se spremao na odmor na jug. Nisam bio u najboljoj formi jer sam predosjećao 
da se nešto loše može dogoditi. Razgovarao sam sa ženom i zamolio je da se obrati ocu za 
pomoć: tražio sam njegovu zaštitu ako bi se dogodilo nešto nepredviđeno.  

 Prvih nekoliko dana je na moru sve bilo dobro, ali dok sam se jedan dan kupao, 
neočekivano sam u koljenu osjetio vrlo jaku bol, mislio sam da neću moći stići do obale. 
Ispostavilo se da se u desnom koljenu pojavilo zglobno istezanje. Naknadnim testiranjem sam 
ustanovio da sam, zahvaljujući posrednoj pomoći oca moje znanice, izbjegao veliku nesreću i 
prošao samo s traumom.  

 Ova situacija je nastala iz razloga što sam se prije putovanja jako uvrijedio na ženu. 
Prema životnoj logici njezin postupak je bio nemoralan. Bila je to kušnja koju nisam izdržao, 
a to znači da zbog toga mora slijediti ili nesreća, ili trauma, ili bolest.  

 Kada sam se vratio kući moja mi je znanica ispričala da je opet sanjala oca, on je 
sjedio pored mene. On se smješkao, ja također, a moja je desna noga bila nekako neprirodno 
odmaknuta ustranu.  

 Kasnije sam analizirao karmička polja i shvatio da je njezin otac uspio prebaciti kaznu 
u obliku nesreće koja bi pogodila moje rođake, na traumu mog koljena, to jest preusmjerio 
nesreću tako da šteta bude što manja. Na koji je način on uspio pružiti pomoć, u to vrijeme 
nisam mogao proanalizirati.  

 Uzrok traume je bila moja jaka uvreda koju nikako nisam mogao svladati, ona je rasla 
i prelazila u mržnju, a stradali su prije svega moji najbliži. Imao sam osjećaj da se u mene 
uselilo nešto strano, podčinilo me je i raspaljivalo tešku mržnju. Za ovaj prekršaj zakona 
morao sam odgovarati ozbiljnom nesrećom koju sam uspio izbjeći zahvaljući pomoći oca 
moje znanice.  

UZROK  ŠESTI 



 Nije tome davno kako sam, radeći s jednom pacijenticom, uočio relevantnu činjenicu 
koja utječe na zdravlje i sudbinu mnogih generacija. Vjerojatno je da prije moje karmičko 
polje nije bilo dovoljno čisto i nisam mogao dobiti ovu informaciju. Suština je u sljedećem: 
bilo koja misao o samoubojstvu je prilično opasna i destruktivna za čovjeka i njegovo 
potomstvo.  

 Liječio sam ženu koja je patila od jakih glavobolja, nijedan lijek nije pomagao. 
Liječnici nisu bili sigurni u preciznosti dijagnoze i ona se obratila bioenergetici za pomoć. 
Pogledao sam njezine karmičke linije, i ispostavilo se da je otac žene napravio jedan postupak 
koji je graničio sa samoubojstvom. Program samoubojstva djelovao je u polju žene i izazivao 
snažne deformacije polja. Programi odsutnosti želje za životom, pokušaji samouništavanja, 
mogu se nalaziti u podsvijesti čovjeka puno godina. Žena je dobila od oca vrlo snažan 
program samouništavanja, i za blokiranje tog programa organizam je iskoristio jake 
glavobolje. Nakon dvaju tretmana s korekcijom struktura polja, glavobolje su se smanjile.  

 Onda sam odlučio pogledati koliko često se kod ljudi  susreće takav program i, 
nažalost, vidio sam da u polju svakog drugog pacijenta postoji program podsvjesnog suicida. 
To se očituje u obliku apatije, depresija, ponekad u obliku eksplozije agresije koju čovjek ne 
može kontrolirati. Stanje koje liječnici zovu depresija je prikrivena odsutnost želje za životom 
i ona može provocirati različita oboljena, može ošteti sudbinu, karakter i jako otežati čovjeku 
život.  

 Što je razlog za sporo razvijanje neraspoloženja za život kod čovjeka ? Prvo, to je 
program samouništavanja koji se formira u polju ako je netko od predaka dugo u mislima 
zadržao odsutnost želje za životom ili je dopustio pokušaje samoubojstva. Čak i slučaju da se 
to dogodilo tri-četiri generacije unazad, program je bez obzira na to vrlo stabilan i prenosi se 
na djecu.  

 Ovaj program može biti i posljedica odsutnosti želje roditelja da imaju djecu.  

 Polje čovjeka ima zaštitu od okoline, ali je potpuno otvoreno za roditelje. Najmanji 
prekršaji u odnosu na buduće dijete u trudnoći, u njegovom polju formiraju program 
uništavanja. Taj je program dugotrajan jer je formiran roditeljima.  

 Razočaranje time što je dijete malo i slabašno, ako je boležljivo, ako roditelji nisu 
zadovoljni spolom, vanjskim izgledom ili hirovitošću djeteta, te ako se ova razočaranja ne 
pokrivaju ljubavlju prema djetetu spoznajom da je dijete Dar Božji i ona prodru unutra, u 
podsvijest, onda je otpočela vrtnja zamašnjaka uništavanja. Dugoročna fiksacija negativnih 
emocija prema djetetu prodire u podsvijest i počinje se razvijati autonomno, to jest svijest 
gubi kontrolu nad ovim emocijama i razumijevanjem opasnosti njihovog postojanja.  

 Polje roditelja počinje uništavati polje djeteta. Kod djeteta se trenutačno uključuju dva 
uzvratna programa: uzvratno uništavanje roditelja i samouništavanje. Jako razočaranje oca, 
čak i ako traje jedan dan, time što se rodila kćerka a ne sin, nakon puno godina može izazvati 
više pokušaja samoubojstva kćerke i prenijeti se zatim na unuke. Podsvjesni programi koji se 
nalaze u polju djece s godinama prelaze u svijest, naročito u periodu polnog sazrijevanja, i 
počinje nesklad između djeteta i roditelja. Pet minuta odricanja mogu koštati puno godina 
otuđenja, predbacivanja, uvreda i mržnje.  

Evo zbog čega je pridržavanje pravila etike i duhovnosti za zdravlje važnije od obloga i 



injekcija.  

 Još jedna vrlo važna osobina. Program suicida može se uključiti i bilo kojim stranim 
snažnim programom koji je usmjeren na promjenu ponašanja čovjeka. Organizam reagira na 
nasilje tako da dolazi do odsutnosti želje za životom.  

 Istraživao sam da li vanjski program koji je specijalno ubačen u podsvijest može 
negativno djelovati na čovjeka i izazivati nuspojave. Ispostavilo se da može. Bilo koji jaki 
program može izazvati protudjelovanje koje je izraženo programom samouništavanja.  

 - Što je s kodiranjem alkoholizma i pušenja ? - pitala je asistentica.  

 Testirao sam nekoliko ljudi koji su se kodirali i vidio programe suicida koji su se 
pojavili u njihovom polju. U momentu kodiranja prisutan je sporodjelujući suicid u obliku 
ozlojeđenosti, povećane razdražljivosti, pojavljivanja misli o suicidu i drugih negativnih 
promjena u ponašanju čovjeka.  

 Žena je tražila savjet da li može pohađati ubrzani tečaj engleskog jezika.  

 - Moram otputovati u Ameriku i zato sam se upisala na tečaj obuke pod hipnozom. Ali 
nakon nekoliko predavanja počela sam se loše osjećati. Možda biste mi vi rekli da li mogu 
pohađati tečaj?  

 Gledam strukturu polja - vrijednost iskrivljenja je blizu graničnih vrijednosti, tu je 
opasnost približavanja teške bolesti. Kontroliram polje prije predavanja - iskrivljenja su 
minimalna.  

Čime li je izazvano tako jako iskrivljenje polja žene?  

 Testiram dalje i pronalazim uzrok. To je prekršaj informacijskih zakona, 
programiranja.  

 Ako se informacija unosi grubim prodiranjem u podsvijest čovjeka, nastaje 
deformacija strukture polja koja se nakon određenog vremena može manifestirati oboljenjem 
na fizičkoj razini. Poznato je da je u Bugarskoj postojao pokušaj provođenja TV-obuke pod 
hipnozom. Ljudi su asimilirali puno više informacija, ali su nakon tri-četiri godine kod svih 
koji su bili podvrgnuti takvoj obuci uočeni gubici pamćenja, naglo smanjenje imuniteta i 
druge negativne pojave.  

 Mlada je žena ispričala kako se je htjela obratiti ekstrasensu, jer joj se jako sviđa jedan 
mladi čovjek koji je prema njoj ravnodušan, međutim u zadnje je vrijeme primijetila određene 
zdravstvene smetnje.  

 Analiziram strukture polja žene i vidim čudne stvari. Žena se predbilježila za razgovor 
s ekstrasensom, stvorio se konkakt struktura polja i prijenos informacija; podsvijest 
ekstrasensa već je počela utjecati na mladog čovjeka da ga privuče na susret sa ženom koja je 
u njega zaljubljena. Na svjesnoj razini nitko od njih to nije znao, na fizičkoj se razini još ništa 
nije događalo osim misli i želje žene, a strukture polja triju ljudi već su počele uzajamno 
djelovati, počelo je začaravanje mladog čovjeka, prodor grubog programa u njegovu 
podsvijest.  



To je izazvalo naglo iskrivljenje struktura polja mladog čovjeka, a budući da je začaravanje 
bio strani program u njegovom polju, uključio se program samouništavanja.  

 Žena koja je voljela mladog čovjeka dobila je ista iskrivljenja svojih struktura i počela 
bolovati. Ekstrasens je također doživio jaku deformaciju polja.  

 Jedan neetični postupak je stvorio tragičnu situaciju, a uzrok nitko nije vidio.  

 Nasilje može izazvati samo nasilje. Mene su pitali o pacijentima Kašpirovskog. 
Testiranja koja sam napravio, nažalost, još jednom potvrđuju ovu tvrdnju. Bilo koji grubi 
program koji je stran unutarnjim uvjerenjima čovjeka i koji je prodro pomoću hipnoze ili 
uvjeravanjem može se pretvoriti u program uništavanja.  

 Naravno, u našoj sadašnjoj situaciji nije lako govoriti o tome da treba hitno zabraniti 
programiranje čovjeka u bilo kojem obliku. Ne može se zabraniti staro, a da se ne stvori novo. 
Riječ nije o tome da li treba zabraniti sve lijekove koji ne pružaju puno već pogoršavaju 
karmu čovječanstva,  niti o tome da se ukine sustav kodiranja bolesnika, već o tome da snage 
treba usmjeriti na postupnu zamjenu nasilja nad prirodnim razvojem duhovnosti čovjeka 
kojem naginje moderna medicina, obnavljanjem njegove harmonije sa svijetom.  

 Otprilike godinu dana unazad, počeo sam istraživati da li je moguće osloboditi 
čovjeka od alkoholne ovisnosti prirodnim putem. Zamoljen sam pomoći jednom 
inteligentnom i pametnom čovjeku koji se sam više nije mogao zaustaviti, i koji je bio na 
granici kroničnog alkoholizma. Nije vjerovao da mu netko može pomoći.  

 Sreo sam se s njim i rekao:  

 - Znate li zbog čega pijete ? Čovjek mora voljeti svijet oko sebe. Ako on taj osjećaj 
nema, u duši mu se razvija stanje nelagodnosti, duševne muke. Čovjek pokušava zatomiti 
duševnu bol pomoću bilo kakvih sredstava. To se završava narkomanijom, alkoholizmom i 
svim drugim vrstama toksične ovisnosti. Istinski uzrok narkomanije i alkoholizma je 
smanjenja razina ljubavi u vašoj duši. Takvo se stanje stvara zbog snažnih uvreda, 
potiskivanja ljubavi prema ljudima. Nabrojio sam činjenice uništavanja ljubavi koje su 
napravili njegovi roditelji i on sam.  

 Nakon korekcije snažna deformacija polja je nestala. Za nekoliko dana kontrolom se 
ispostavilo da je njegovo polje čisto, želja za alkoholom je nestala. Nakon pola godine sam 
provjerio - čovjek je prestao piti i izbavio se iz ove bolesti.  

 Zanimljiv slučaj dogodio se u Jalti, za vrijeme mog predavanja. Prišao je čovjek i 
ispričao sljedeći slučaj. Njegov se susjed  počeo opijati i nije mogao prekinuti.  

 - Odlučio sam iskoristi vašu metodu. Prišao sam mu i kažem mu: "Reci, što se 
dogodilo prije opijanja, što si zapamtio ?" - "Pa, prodavali su povoljno krumpir, a kad sam 
došao na red više ga nije bilo, te sam se jako uvrijedio." Kažem mu: "Zamoli za oproštaj zbog 
uvrede". On je zamolio i prekinuo s opijanjem.  

 Slučaj je sličan anegdoti, međutim on predstavlja točno ono što čovjek mora raditi da 
bi se riješio sličnih ovisnosti. Prije svega, treba prestati vrijeđati se na svijet oko nas, postići 
harmoniju s njim, zavoljeti istinsko unutar sebe, u duši.  



 Harmonija jest ljubav. Prošlost, sadašnjost i budućnost, to su objekti ljubavi. Čovjek 
mora težiti prema osjećaju ljubavi u sebi, onda on neće trebati alkohol.  

 Situacija koja se sada stvorila u svijetu odgovara duhovnoj razini čovječanstva. Veliki 
novac troši se na drogu i borbu protiv nje, međutim efekt je minimalan a droga osvaja sve 
veće prostore. To je rezultat nerazumijevanja toga da se boriti ne treba protiv droge, već 
protiv uzroka koji izazivaju ovisnost o njima. Uzrok je smanjena razina unutarnje ljubavi 
čovječanstva. "Osim toga, zbog prekršaja mnogih zakona u ljudima će se ohladiti ljubav" - 
bilo je rečeno o nama prije dvije tisuće godina. Odbijanje ljubavi prema Bogu i božanskim 
osjećajima, prema svojim roditeljima i djeci, prema sebi, prema voljenoj osobi, mrtvoj prirodi 
i svijetu oko nas - to je postala svakodnevica u našem životu. Svi ovi prekršaji uključuju 
program uništavanja ljubavi, a posljedica je globalni razvoj grubosti, koji se ne može ugasiti 
alkoholom i drogom. Da bi se pronašao izlaz iz današnje krize i da bi se čovjek oslobodio svih 
nedaća, čovječanstvo se mora naučiti voljeti Boga, jedan drugoga, svijet oko nas, prošlost, 
sadašnjost i budućnost.  

"Bog jest ljubav". Neki smatraju da nema ništa lakše: rekao sam da volim i zavolio. Ljubav je 
jako složeno iskustvo koje se postiže neprekidnim zalaganjem.  

 Bilo koja stanica našeg organizma, u cilju svog punovrijednog postojanja, mora ne 
samo neprekidno raditi, već i ispunjavati zakone jedinstva s cijelim organizmom. Čovjek je 
stanica u Univerzumu, i njegov je zadatak ne samo pravilno izvršavati svoje funkcije, već i 
neprekidno težiti prema kontaktu i jedinstvu s Univerzumom, ljubavi prema Bogu. Naš 
kontakt s Božanskim uvjetovan je ne samo željom i vjerom, već i čistoćom duha i tijela. Svi 
mi imamo kontakt s Božanskim, ali je stupanj kontakta različit: što je čovjek čišći, to je 
kontakt jači.  

 Prilazi mi šestogodišnji sin i žali se da ga boli noga.  

 - Znaš što je Bog ? Stavi ruke na koljena i zamoli oproštaj za tatu koji u svojoj 
osamnaestoj godini nije htio živjeti. Zato te sada boli nožica.  

 On se moli, a ja vidim kako se njegovo polje ispravlja.  

 Ne tako davno objašnjavao sam svojim pacijentima da karma djeluje samo na odrasle, 
do trinaest-petnaest godina dijete je zaštićeno, njegova uvreda ne djeluje na karmu. Tek nakon 
spolnog sazrijevanja dijete odgovara za svoje postupke i prekršaje.  

 Tijekom proteklih godina, energetika se je Zemlje toliko promijenila da danas ne samo 
djeca od sedam do devet godina starosti , već i od godinu-dvije, nanose energetske udare i 
uništavaju jedan drugoga isto kao i odrasli.  

 Gledam polje svoje kćerke i vidim snažan urok od svjetlokosog muškarca. Uzrast - 
deset godina. To je vršnjak iz razreda. Šta će se dogoditi našoj djeci kada ona porastu ? Mi 
smo razrušili granice zaštite, i naša djeca su u nasljedstvo dobila deformirane strukture polja. 
Kakve bolesti ih očekuju i što će se dogoditi s njihovom psihom i njihovom djecom, ako oni 
već sada, u dječjem uzrastu, počinju napadati jedan drugoga?  

 Često, kada se obraćam ljudima riječima "vi ste u sebi potisnuli ljubav" čujem 
odgovor: "Pa nisam ni volio". Svaki puta sam prisiljen objašnjavati da je ljubav ogroman 



osjećaj s kojim mi trebamo živjeti i koji se mora širiti cijelim svijetom: to je ljubav prema 
cijelom organizmu čije je ime Univerzum. Osnovne su zapovjedi Biblije zakoni duhovnog 
svijeta, energetski utjecaji među ljudima. A kada danas majka uništava svoju djecu riječju, 
pogledom, gestom, da ne spominjemo postupke, ona ne razumije da daje program koji će kroz 
godinu-dvije gurnuti dijete pod auto ili izazvati tešku bolest.  

  Ako karike jednog sustava počnu međusobno konkurirati ne obraćajući pažnju na 
centar, sustav se raspada. Kada kod čovjeka nestane osjećaj ljubavi i on bude zamijenjen 
nekom drugom emocijom, poremeti se blokiranje i otvara se put negativnim destruktivnim 
emocijama. 

 Prisjećam se jedne priče. Došao redovnik ženi i kaže: "Pusti me prespavati". "Pustit ću 
te, ali ti moraš ili zaklati jarca, ili prespavati sa mnom, ili popiti vina. Biraj." Redovnik je 
razmislio i odgovori: "Zaklati jarca ne mogu - to je ubojstvo; spavati sa ženom neću - to je 
grijeh, prisiljen sam popiti vina - to je najmanji grijeh od sviju". Popio je vina. Nakon toga je 
ispunio ostale zahtjeve žene. 

 Eto, ljubav je glavna struktura, i ako je ona cijela, drugi prekršaji neće dati 
katastrofalne rezultate. Čovjek je navikao smatrati da je ljubav jedna od njegovih emocija 
kojom može raspolagati po svom nahođenju.  

To nije pravilno uvjerenje. 

 Ljubav je ono čega smo dio, ona obuhvaća cijeli svijet. Ljubav i život su nama dati, i 
mi nemamo pravo ugrožavati ih. A kada u nama počnu trijumfirati osjećaji sitnog vlasnika i 
mi počnemo u sebi ubijati ljubav, mi uništavamo više duhovne strukture koje nas povezuju sa 
Univerzumom: mi raspolažemo onim što nam ne pripada. 

UZROK SEDMI 

 Zadnjih nekoliko desetljeća naše povijesti mi smo jako podivljali, danas ne 
razumijemo najelementarnije stvari. 

 Da li mnogo ljudi može pravilno odgovoriti na pitanje "što je hrana ?". 

 Hrana, prije svega, utječe na strukture polja čovjeka i kakav je njen utjecaj, takav je i 
čovjek. Testirao sam što se događa s energetikom za vrijeme uzimanja hrane. Bio sam jako 
iznenađen kada sam doznao da čovjek doživljava hranu preko prve čakre. Pravilnom 
prehranom može se liječiti čovjeka, dok mu nepravilna prehrana šteti ništa manje od 
nepravilnog pogleda na svijet i ponašanja. 

 I reče Bog: "Dao sam vam svakakvu travu koja sije sjeme, koja postoji na cijeloj 
Zemlji, i svako drvo koje ima plod od drva koje sije sjeme - to će vam biti hrana". U 
"Bhaghavad-Gitti zabranjeno je uzimanje hrane koja je nakon pripreme stajala duže od tri 
sata: to je "prljava" hrana, jer je ona pogodna samo za tijelo, u njoj nema ništa za duh. U 
judaizmu postoji pojam "krvavo meso", to jest meso koje ima krvi. Takvo se meso ni u kojem 
slučaju ne smije koristiti u prehrani. Zašto ? Krv je baza podataka o životu fizičkog tijela, u 
njoj je pohranjena sva informacija o njegovim bolestima, osjećajima, a i emocijama koje 
doživljava životinja kod klanja. 



 Jednom me neka žena zamolila da analiziram uzroke čudnog ponašanja 
sedmogodišnjeg sina njezinih rođaka. 

 Dijete već puši, jako ga privlači alkohol, pokušava privući pažnju odraslih žena. Dijete 
nema u sebi ničeg dječjeg, sve njegovo ponašanje odlikuje se nevjerojatnom prizemnošću, u 
najgorom smislu ovoga pojma. Analiziram razloge. Svi su  duhovni parametri na najnižoj 
razini, kao kad se kaže: "u djetetu leži sam vrag". Kriv je tome otac djeteta, ali ne karmički, 
već svojim načinom života. 

 Parametri mišljenja, ponašanja i prehrane oca su veoma niski. Čak je teško i zamisliti 
kako mora živjeti čovjek da bi imao tako izražene negativne parametre, što treba napraviti da 
potpuno uništi polje svog djeteta. 

 - Gdje radi otac dječaka? - pitam ženu. 

 - On živi na selu, mesar je, radi u klaonici svinja. 

 Kontroliram razinu podsvjesne agresije dječaka: ona je na nuli. Znači, očev je odnos 
prema poslu bez emocija. 

 - Ali on voli piti krv životinja - priopćava žena. 

 Sada mi je sve jasno. Struktura polja oca dječaka preko krvi životinja dobiva 
informaciju u tome što one proživljavaju u trenutku njihovog ubijanja. 

 Naši su preci bili puno pismeniji, jer su se molili prije ubijanja životinje, tražili od nje 
oprost zbog toga što ju moraju upotrijebiti kao hranu: time su blokirali sve negativne 
posljedice koje mi sada gutamo bez razmišljanja. 

 Prije nisam shvaćao zašto u kulturi naroda postoji zabrana čitanja za vrijeme uzimanja 
hrane. 

 Ispostavilo se da uzimanje hrane uz knjigu, ispred ekrana televizora ili uz raspravu o 
političkim i obiteljskim problemima može nanijeti traumu duši čovjeka, jer za vrijeme 
uzimanja hrane informacija slobodno prelazi u podsvijest. Na tome se zasniva obred pričesti, 
to jest priključivanje na Božansko. Međutim, ako svećenik za vrijeme pričesti razmišlja o 
svojim zemaljskim problemima, o nikakvoj, naravno, pričesti ne može biti riječi. 

 U svakom čovjeku postoji duša, sveti početak, ljudsko i životinjsko. U normalnom 
stanju tijelo mora dobivati hranu od duše, duša od duha, duh od Boga. Izbacivanje bilo koje 
karike u ovom redoslijedu nije dozvoljeno, a život koji se bazira na primitivnom principu 
zasićenja hranom samo svoga tijela, bez brige o ostalom, jest uspješan put regresije. 

G L A V A  IV 

TEHNIČKA  DIJAGNOSTIKA 

 U današnje je vrijeme sakupljen velik broj činjenica o uspješnim proricanjima budućih 
događaja, o ponašanju živih i neživih objekata. Više ili manje jednostavno stoji stvar s živim 
objektima. Njihovo je ponašanje moguće analizirati, generalizirati i stvoriti prilično precizne 



prognoze. Za nežive objekte takva metoda je neprihvatljiva, jer u fizičkom svijetu kod njih na 
prvi pogled nema ponašanja, nema programa realizacije strukture, razvoja u vremenu i 
prostoru. U sadašnjem vremenskom periodu njihovo je stanje rezultat fizičkog djelovanja 
drugih objekata na njih. Moja istraživanja pokazuju da to nije sasvim tako: programi koji 
određuju sudbinu neživih objekata također postoje. Oni se formiraju kao rezultat uzajamnog 
djelovanja programa individualnog polja objekta i polja drugih objekata. Stvaranje genetskih 
programa i razvoj živčanog sustava kao seta stabilnih programa živih objekata omogućilo je 
višekratno ubrzanje realizacije programa polja na fizičkoj razini. Ponašanje živih objekata se 
razlikuje od ponašanja neživih objekata samo po parametrima vremena, dok se na velikim 
vremenskim odsječcima ova razlika gubi. 

 Ako se proanalizira evolucija živih objekata na Zemlji, može se vidjeti porast brzine 
realizacije programa i diferencijacije objekata u vremenu, jer je brzina realizacije povezana s 
individualizacijom, izdvajanjem iz okoline kod pojačanog jedinstva polja. Osnovni programi 
koji su odgovorni za fizičko stanje živih i neživih objekata su informacijsko-energetske 
strukture, njihova analiza omogućuje napraviti prilično preciznu prognozu budućnosti. 

 Kod živih i neživih objekata postoje dva tijela: fizičko i vremensko. Vremensko se 
tijelo realizira u fizičkom i formira u informacijsko-energetskim poljima, zato se može 
govoriti o postojanju informacijskih programa postojanja neživih objekata i o uzajamnom 
djelovanju programa polja i genetskih programa živih objekata. 

 Djelujući na informacijsko-energetske strukture moguće je mijenjati fizičko stanje i 
ponašanje bilo kojeg objekta, a također i istraživati njegovu budućnost. Telekineza, daljinska 
dijagnostika i korekcija živih i neživih objekata uvjetovani su gore izloženim mehanizmom.  

Informacijski se, dakle, program realizira na fizičkoj razini, ali mora postojati i povratni 
mehanizam - to je neophodan uvjet postojanja Univerzuma. Iz toga proizlazi da se bilo koji 
objekt može transformirati na razinu informacijsko-energetskih polja, premjestiti se u bilo 
koju točku Univerzuma (budući da u informacijskim poljima ne postoji prostor) i ponovo 
realizirati na fizičkoj razini - ovaj princip leži u osnovi teleportacije, djelovanju na udaljene 
objekte, uključujući i naoblačenje. 

 Budući da su klimatske, geokemijske i tektonske osobine Zemlje uvjetovane 
informacijsko-energetskim procesima, postoji mogućnost neposrednog djelovanja čovjekove 
volje na događaje i objekte svijeta oko nas. 

 Nadolazeći period kataklizmi svjedoči ne samo o ekološkim promjenama, već i o 
deformaciji informacijsko-energetskih struktura Zemlje. U današnje vrijeme čovjek koji 
pokušava upravljati prirodom i utjecati na nežive objekte unosi svoj negativni utjecaj u sustav 
samoregulacije polja biosfere, deformira informacijsko-energetske strukture Zemlje. 
Testiranje pokazuje da čak i nezadovoljstvo vremenom djeluje na strukture polja prostora, 
dakle i na čovjeka. 

 U osnovi svih istraživanja koja se tiču živih i neživih objekata mora ležati visoka 
preciznost dijagnostike i višekratna analiza posljedica djelovanja. 

 Tradicionalne metode tehničke dijagnostike su u pravilu orijentirane na pronalaženje 
već postojećih defekata koji su, iz bilo kojeg razloga, skriveni od promatrača ili mogućnosti 
uređaja. Istraživanje strukture polja pruža mogućnost proricanja budućih fizičkih deformacija 



objekata, jer je događajni niz fizičke razine utemeljen u programu polja. Analiza različitih 
razina programa polja osigurava visoku preciznost prognoziranja. Ali, budući da je 
dijagnostika uvijek prodiranje i uzajamno djelovanje s poljima objekta, a operater u svom 
polju ima programe uništavanja i samouništavanja, oni mogu prelaziti u polje neživog objekta 
i stvarati uvjete za njegovu destrukciju. Mehanizam samoregulacije polja uključuje povratni 
program uništavanja operatera. Zato djelovanje na nežive objekte preko informacijsko-
energetskih struktura može biti opasno za cijelo čovječanstvo, jer su na finoj razini svi ljudi 
jedinstveni. 

 U području tehničke dijagnostike etika operatera i čistoća njegovih podsvjesnih 
karmičkih struktura neophodne su  u ništa manjoj mjeri nego kod liječenja čovjeka. Visoka 
razina podsvjesne agresije u informacijskim strukturama čovječanstva u bliskoj budućnosti 
može izazvati niz globalnih katastrofa koje se neće moći spriječiti povećanjem tehničke razine 
osoblja. Pitanje ekologije duha je prioritetno, jer baš ono određuje stanje okoline. 

 Prva primjena ekstrasenzornog testiranja radi dijagnostike neživih objekata dogodila 
se u Jalti, u proljeće 1991. godine. Odlučio sam analizirati efikasnost testiranja u za mene 
novom području. Ponudili su mi na mapi poluotoka Krim pronaći mjesta koja su povoljna za 
uzgajanje vinove loze. Testirao sam pomoću rašlji. Ta mjesta su se nalazila uzduž obale, to je 
potvrdio agronom iz naše grupe. Najbolje lokacije za uzgoj jabuka su se, prema mojim 
podacima, nalazile u centru poluotoka, dalje od obale, što se isto tako potvrdilo. Zatim sam 
počeo tražiti mjesta koja su najpovoljnija za život ljudi, na kojima su se sačuvali čista voda i 
zrak, pogledao sam na kojim lokacijama je najbolje graditi lječilišta i kakve bolesti liječiti na 
određenim lokacijama. Dobio sam zanimljive rezultate. Svi građevinski objekti koji su 
građeni prije revolucije, a naročito vile, nalazili su se na lokacijama povoljnim za zdravlje i 
sudbinu čovjeka. A najveći dio novih građevinskih objekata bio je sagrađen na nepovoljnim 
mjestima. Vjerojatno su graditelji prije intuitivno osjećali na kojim lokacijama treba graditi. 
Na nepovoljnim lokacijama obično su se nalazila groblja, parkovi i kulturne zone. Lokacije za 
stalni boravak su u pravilu imale povećanu povoljnost biopolja. Odlučio sam po mapi tražiti 
mjesto koje izaziva najveći broj oboljenja, uključujući i onkološka, i takvo se mjesto našlo. 
Provedena istraživanja navode na misao da površina Zemlje nije ista za stanovanje ljudi: 
postoje nepovoljne i povoljne zone. Uz to, one nisu povezane s nikakvim geokemijskim ili 
geotektonskim tvorevinama. Ovaj mehanizam zasada mi nije jasan, ali on postoji i ima utjecaj 
na život ljudi. 

 Na poluotoku Krim povoljne zone su se nalazile u obliku mrlja, a u Petersburgu je pak 
situacija bila sasvim drugačija. 

 1991. godine obratio mi se profesor Politehničkog fakulteta. On se zainteresirao za 
moju metodu i predložio da ju se iskoristi za tehničku dijagnostiku. On se bavio 
istraživanjima ekologije okolice Petersburga i želio je provesti niz eksperimenata da se uvjeri 
u mogućnosti ekstrasenzornog proučavanja stanja vodenih bazena. Slična istraživanja već su 
se obavljala: može se, naprimjer, odrediti postojanje rudnih blaga, ne samo prelijetanjem 
iznad nekih zona kao što je to radio Uri Geller, već  po slikama ili po karti. Uzeli smo 
precizne karte područja za istraživanje i počeli raditi. Istraživali smo Nevu na oničešćenje 
fosforom. Smatrao sam da maksimalna koncentracija fosfora mora biti u ušću, ali se 
ispostavilo da je ona u gornjem toku Neve. Isto se ispostavilo i s dušikom. Razlog je u tome 
što se fosfor i dušik ispiru u gornji tok Neve s polja na kojima se neoprezno provode 
poljoprivredni radovi. U riječnom koritu Neve postoji mjesto na kojem se razina oničešćenja 
fosforom i dušikom  spušta na nulu, zatim se povećava i postepeno se smanjuje, to jest postoji 



dio potpuno čiste vode koji se nalazi okomito u odnosu na tok rijeke. Takvi dijelovi čiste vode 
poznati su stručnjacima, ali zasada nije razjašnjen razlog takve pojave. 

 U drugim zemljama istraživači su također u više navrata uočavali "efekt čiste vode" na 
onim mjestima na kojima bi, prema svim proračunima, trebalo postojati jako onečišćenje. 
Nakon toga sam počeo istraživati obalu. Tamo gdje je voda u Nevi postajala čista, prolazio je 
dio prstena s najpovoljnjim uvjetima za život ljudi. U energetskoj strukturi grada postoji 
apsolutno specifična tvorevina koja u bazenima održava vodu čistom i povoljno djeluje na 
ljude koje tamo žive, a postoje zone koje su minimalno povoljne za stanovanje. To su također 
prstenaste strukture. U Petersburgu, za razliku od drugih regija, pronađeno je postojanje 
snažnih i međusobno povezanih prstenastih energetskih struktura. 

 U današnje vrijeme takva istraživanja mogu biti korisna ne samo za izgradnju 
stambenih naselja, već i za planiranje tehničkih objekata povišene opasnosti. 

 Sljedeća etapa bila je posvećena istraživanju jezera Ladoga. 

 Onečišćenje dušikom na jezeru ima oblik dugačkog jezika sa zaoštrenim krajem, a 
onečišćenje fosforom ima oblik mrlje u sredini jezera. 

 - "Jezik koji ste nacrtali" - kaže profesor, "je apsolutno točan. Zagađivač je Volhov: na 
njegovoj obali se nalazi tvornica bjelančevinskih koncentrata, puno zadruga". Da, Volhov 
izbacuje ogromnu količinu dušika. Ali i fosfor bi također trebao teći u obliku jezika ! 

 Kontroliram. Međutim, opet ispada mrlja u sredini jezera. 

 Napravili smo program po kojem je dva mjeseca trajala obrada dobivenih podataka.  
Za ono što sam napravio za dva - tri sata rada, uobičajena istraživanja zahtijevaju po nekoliko 
mjeseci rada. Za vrijeme našeg rada po karti, istraživanje  lokacije onečišćenja fosforom još 
se nije provodilo. Kasnije, u Ladogu, krenuli su znastveno-istraživački brodovi. Rezultati 
njihovog rada su potvrdili da se maksimalno onečišćenje fosforom stvarno nalazi na onome 
mjestu koje sam naveo. Očitati informaciju nisam mogao nigdje, jer njome još nisu 
raspolagali suradnici fakulteta. Radio sam samo informacijski. Podudaranja su iznosila 
osamdeset posto. 

 Vrlo zanimljive rezultate sam dobio i prilikom određivanja lokacije curenja vode u sali 
"Oktobarska". Zamolio sam plan zgrade i našao mjesta gdje bi trebalo postojati procurivanje 
vode. Na nekim mjestima koja sam označio, pod je već bio podignut i započeti su radovi. Dio 
opasnih zona sam pronašao prije nego što je počelo procurivanje. Pitali su me odakle curi 
voda: izvana ili iz zgrade ? Osjetio sam da voda curi izvana, iz cijevi koja prolazi desetak 
metara od sale. Kontrolirajući kanale cjevovoda vode, jasno sam vidio kako teče voda, u 
kakvom su stanju cijevi i fizički osjećao ponašanje vode na mjestima tih račvanja. Može se 
odrediti koji se metal nalazi u vodi. 

 Za mene su to bila nova istraživanja. Shvatio sam kako se lako čovjek koji vlada 
metodom ekstrasenzornog testiranja može prebaciti sa medicinske dijagnostike na tehničku. 

 Prilikom diskusije o rezultatima dijagnostike, objasnio sam da nema ničega mističnog 
u mogućnostima metode: to je ispoljavanje zakona koji mnogi nisu osmislili i razumjeli. 



 Glavna osobina ekstrasenzorne dijagnostike sastoji se u tome da ja radim ne s fizičkim 
objektima, već s njihovim poljima, a polje sadrži informaciju koja je znatno potpunija i 
preciznija od samog fizičkog objekta. 

 - Znači, bilo je moguće unaprijed odrediti što će se dogoditi u Černobilu ? - pitali su 
me. 

 - Testiranje pokazuje da su se dvije godine prije havarije u polju Černobilske AC 
stvorile deformacije struktura polja koje su izazvale havariju. 

 - Je li moguće danas predvidjeti mogućnost događanja havarije na bilo kojoj atomskoj 
centrali? 

 - Da, ali sada ne mogu pregledati nijednu atomsku centralu jer moja karma nije 
dovoljno čista. Već više od godinu dana naporno radim na mijenjanju sebe, ali moja unutarnja 
etička podsvjesna razina nije dovoljno visoka. 

 Prilikom dijagnosticiranja bilo kojeg objekta, treba s njim stupiti u kontakt na razini 
polja. Ako radoznali ljudi koji se bave ekstrasenzorikom pokušaju dijagnosticirati AC i nakon 
toga naglo oćelave, neka se ne čude. Međutim, to nije ono najvažnije. 

 Budući da informacijsko-energetska polja nisu istovrsna i imaju različite podrazine, 
pri dijagnostici bilo kojeg objekta, i ako moja karma nije dovoljno čista, mogu nanijeti štetu 
tj. oštetiti strukturu polja objekta kojega dijagnosticiram, i to se može tužno završiti. 

 Direkcija jedne organizacije me je zamolila da pomoću anketa izvedem testiranje 
profesionalne podobnosti zaposlenih. Bioenergetika omogućuje po rukopisu ili po slikama 
odrediti ne samo radne sposobnosti, već i zdravlje i sudbinu, te predočiti informaciju u vezi sa 
životom čovjeka. Počeo sam analizirati i dao preporuke za timski rad i formiranje 
visokokvalificiranog kolektiva. Rezultat je bio neočekivan: nakon određenog vremena 
zaposleni su se toliko zanijeli poslom da su prestali odlaziti kući, spavali su na radnom 
mjestu, izazivajući naravno nezadovoljstvo supružnika i mnogobrojne obiteljske 
komplikacije. 

 U drugom kolektivu, koji je također bio formiran na bazi energetskog testiranja, 
uspješan rad i profesionalizam zaposlenih bili su na takvoj razini da rukovoditelj nije tome bio 
dorastao, pa je kolektiv zatražio njegovo isključenje. 

 Na finoj razini polja, živi i neživi objekti imaju jednake karakteristike, oni uzajamno 
djeluju, i zato bilo koja negativna misao, emocija ili ponašanje utječe na neživi objekt i može 
mu nanijeti štetu. 

 Kod uzajamnog djelovanja informacijskih struktura čovjeka i informacijskih struktura 
neživih objekata programi uništavanja mogu prelaziti sa čovjeka u polje neživog objekta. 

Zato piloti, operateri nuklearnih centrala i drugi stručnjaci na iznimno odgovornim poslovima 
moraju biti dobri iznutra i imati negativne vrijednosti podsvjesne agresije, jer u protivnom i 
protiv svoje volje mogu stvoriti havarijsku situaciju. 

 Globalno povećanje agresije u podsvjesnim strukturama čovječanstva utječe na 



energetiku Zemlje i može stvoriti uvjete za stvaranje katastrofičnih situacija. 

 Svi ekstraseni i iscjelitelji više klase imaju jako nisku  razinu  podsvjesne agresije,  jer 
je u  suprotnom  vrlo opasno ulaziti u informacijska polja Univerzuma. Pokušaj povećanja 
broja ekstrasensa ubrzanim metodama, bez uzimanja u obzir njihove etičke vrijednosti, može 
izazvati samo negativni rezultat. 

 Podsvijest čovjeka kontrolira cijeli Univerzum, ali je naročito jaka kontrola u radijusu 
od približno šezdeset metara od čovjeka, jer se stvara uzajamno djelovanje i djelovanje na sve 
žive i nežive objekte. Čak i knjige koje se nalaze blizu polja čovjeka omogućuju podsvijesti 
očitavanje informacija iz njih. Vrlo aktivno se očitavanje informacija događa u snu, zato je 
opasno držati pored glave usnulog djeteta detektivsku literaturu. 

 Polje svakog živog i neživog objekta sadrži informaciju ne samo o samom objektu već 
i o tome što se dogodilo pored njega. Struktura polja bilo koje prostorije sakuplja informaciju, 
uzajamno djeluje s našim poljima i utječe na njih. Čovjek koji se svađa u sobi i ne pomišlja da 
to utječe na zdravlje svih koji se u njoj nalaze, jer se stvara akumulacija negativne energije 
informacijskih struktura prostorije. 

 Kada čovjek emocionalno oštećuje strukturu polja predmeta, prema njemu je usmjeren 
povratni napad. Koliko je autonomna struktura polja živog objekta, toliko je ona autonomna i 
kod neživog objekta. Neživi objekt može djelovati na živi, može aktivno utjecati i 
razmjenjivati informacije. 

 Nakon rada s bolesnicima zaustavio se moj sat, premda je bio navijen. Sjetio sam se 
Uri Gellera: držao sam ga u ruci i on je počeo raditi. Pogonski mehanizam postoji, ali kako on 
radi ? Počeo sam istraživati strukturu polja oko sata i pronašao proboj polja jake snage. To 
jest, naše emocije mogu deformirati strukturu polja neživog objekta, i na taj način aktivno na 
njega utjecati. 

 Nema tome tako davno, telefonirala mi je moja asistentica i rekla da se kod roditelja 
pokvario televizor. Otac je često gledao emisije i jako emotivno reagirao na ekonomske i 
političke događaje u zemlji. Testiram polje televizora - ono je deformirano programima 
mržnje. 

 Asistentica kaže ocu: 

 - Shvati, sve je oko nas živo: televizor, hladnjak, svi predmeti u kući. Ako je tvoj 
odnos prema njima loš, oni će tebi odgovarati istom mjerom. 

 Otac se jako čudi. 

 - Zar su moje sposobnosti tako velike da mogu utjecati i na televizor? 

 - Danas svi imaju vrlo velike sposobnosti, i to ne ovisi o tebi, već o tome što se događa 
na Zemlji. 

 - Pa, kako ćemo onda sada? 

 - Razmisli o tome da li si kriv, zamoli oprost zbog negativnih emocija koje si osjetio. 



 Nakon pola sata otac je spoznao za njega novu informaciju: televizor je počeo 
ispravno raditi. 

 Naše stvari, predmeti osobne higijene i odjeća akumuliraju i čuvaju informaciju. Ako 
je netko, dok je gledao na moje stvari osjetio zavist, zavist je mogla ostaviti trag i nanijeti mi 
štetu ako nisam zaštićen unutarnjom dobronamjernošću. 

 Jednom mi se obratila žena s molbom da joj pomognem  pronaći zlatni lančić. Lančić 
je bio jako lijep, sviđao se ženi, ali neočekivano se izgubio. Ona ne zna gdje se to moglo 
dogoditi. 

 - Inače se ja na bavim takvim pitanjima - odgovorio sam ženi - ali ste vi trebali 
izgubiti taj lančić jer bi u protivnom on mogao uzrokovati neprijatnosti. U polju lančića se 
nalazio jako negativni program samouništavanja koji se u određenim uvjetima mogao 
aktivirati. 

 Žena mi nije povjerovala, ali došla je opet za tjedan dana i začuđena ispričala da je 
prije lančić pripadao jednoj ženi koja je za vrijeme opsade pokušala samoubojstvo. Lančić čak 
i nije bio na ženi, bio je u njezinoj sobi, međutim informacija o dalekim događajima je još 
uvijek očuvana u polju lančića. 

 Na jednoj terapiji bila je kod mene žena s alergijskim osipom. Nisam odmah pronašao 
uzrok, i prvu terapiju smo napravili samo za poboljšanje općeg stanja. Kad je došla na drugu 
terapiju, žena je rekla da zasada ne osjeća poboljšanje svog stanja. Nastavio sam tražiti uzrok i 
pronašao da alergiju izazivaju biljke, a najviše se bolest manifestira za vrijeme boravka te 
žene u kući. Na bilo kojem drugom mjestu ona se osjeća dobro. Zamolio sam ju da nacrta 
plan stana i u kuhinji pokazao mjesto gdje bi se trebale nalaziti biljke koje su uzrokom bolesti. 
Žena je potvrdila da na tom mjestu stoji nekoliko lončića sa sobnim biljem: aloje, tulipani, 
narcisi. U polju sam pogledao odnos cvijeća prema ženi. Ispostavilo se da taj odnos nije 
najbolji. Uzrok je bio u tome što majka žene za vrijeme trudnoće i nakon rođenja djeteta nije 
voljela biljke. Taj se program učvrstio u podsvjesti i žena je, ne znajući o tome, napadala 
biljke svojim poljem i zauzvrat dobivala sličan napad. 

 Nastanak mnogih alergija na biljke, ribe i životinje je izazvan negativnim emocijama 
naših predaka u odnosu na ove objekte. Neživi objekti reagiraju na razdražljivost i mržnju 
prema njima, i to također može postati razlogom alergije. Negativne emocije koje su osjećali 
preci ili čovjek u prošlim utjelovljenjima ostaju blokirani sve dok ih čovjek emocionalno ne 
aktivira, ako recimo psuje na lak koji ima loš miris, ribu kojom se otrovao, dosadnu prašinu ili 
što god želite. Primjera utjecaja neživih predmeta na čovjeka može se navesti jako puno. 

 Žena se odmarala s djecom u lječilištu, i zbog lošeg je vremena veći dio slobodnog 
vremena bila prisiljena provesti u sobi. Djeca su gledala TV-program a žena je željela 
pročitati nagomilanu literaturu. Televizijski prijenos joj je smetao i činio ju razdražljivom, te 
izazivao osjećaj nezadovoljstva. Po povratku iz lječilišta zdravlje se žene naglo pogoršalo, i 
nijedan stručnjak službene medicine nije mogao pronaći uzrok njezinog oboljenja. A uzrok je 
bio mržnja prema televizoru tijekom dvaju tjedana, napad neživog objekta na razini polja. 

 Druga pacijentica imala je bezbrojne probleme sa zdravljem i jako deformirane 
strukture polja. Analiziram uzroke. Žena je više od 20 godina osjećala odbojnost prema 
kalkulacijskoj tehnici, što je bilo njeno zaposlenje. 



 - Ali, aparatura je bila stara i stalno se kvarila. Zbog toga uopće nisam imala volju ići 
na posao - objašnjava ona. 

 A tko plaća za odbojnost? 

 Djevojka je loše raspoložena. Ona je sa zlobom ugasila opušak cigarete na poklopac 
automobila. Ona nikada neće pomisliti da je to razlog glavobolje: aktivirao se program mržnje 
prema određenom predmetu i on je odgovorio na isti način, jer na razini polja živi i neživi 
objekt reagiraju jednako. 

 Bilo koja emocija u odnosu na neživi predmet može izazvati deformaciju struktura 
polja čovjeka. Sjetimo se mame koja rukom tuče nogu stola o koju se lupilo dijete i uz to 
kaže: "Nemoj plakati: vidiš, i mi smo njoj napravili bolno". Takva pedagogija već stvara 
temelj nepravilnog odnosa prema svijetu i budućim problemima čovjeka. 

 Jako složeni odnos postojao je između mene i kompjutora na kojem sam pripremao 
tekst za tisak ove knjige. Jednom, kad sam došao raditi, primijetio sam da sa strojem nešto 
nije u redu: na displeju su se pokazala nekakva iskrivljenja slike. Odlučio sam napraviti 
korekciju polja stroja, i kad sam ušao u kontakt s poljem kompjutera osjetio sam fizičku 
nalagodu. Dijagnosticirao sam polje i uočio deformaciju struktura polja u području prsa. 
Takve deformacije su se obično pojavljivale ako sam nekoga uvrijedio. Čitatelju će biti teško 
prihvatiti ono što ću reći, međutim ja priopćavam samo činjenice. Za poboljšanje 
zdravstvenog stanja trebalo je pronaći tko se na mene uvrijedio i zbog čega. Nakon nekoliko 
minuta sam pronašao onoga tko se uvrijedio na mene. Bio je to kompjutor koji je "sjedio" u 
mom polju. Tri godine prije mog rođenja moj je otac osjećao mržnju prema čovjeku koji mu 
je nanio uvredu. Program uništavanja koji je unešen u polje mog oca prenio se na mene i 
realizirao se ne samo u obliku bolesti i trauma, već je i napadao bilo kojeg čovjeka s kojim 
sam kontaktirao, uključujući i moju djecu. Kompjutor je oštro reagirao na ovaj program: polje 
stroja zauzvrat je napalo mene i deformiralo moju opnu polja. Odstranio sam program iz svog 
polja i stroj se umirio. Odlučio sam provjeriti da li stroj može mijenjati odnos prema 
različitim ljudima. S čuđenjem sam se uvjerio da polje stroja različiti reagira na polje 
pojedinog operatera: stroj je vrlo negativno reagirao na operatere koji su imali negativnu 
karmu s velikim brojem programa uništavanja i samouništavanja. Jednog od operatera stroj 
naročito nije volio: baš on je, više od svih, nanosio štetu. Postala mi je jasna davno 
primijećena primjedba da prisutnost nekih ljudi loše utječe na tehniku: u njihovoj se 
prisutnosti sve trga i kvari. 

 Jednom mi se znanica požalila na bolove u bubrezima i zamolila me pronaći uzrok. 
Počeo sam proučavati strukture polja. Zakone nije kršila ona, već neživi objekt koji se nalazio 
u njezinom stanu. Na nacrtu stana sam pokazao mjesto gdje se nalazi taj predmet. Ispostavilo 
se da su tamo ikone. Dvije ikone bile su starinske, a ostale naslikane na kartonu i kupljene u 
crkvi. Pogledao sam odnos ikona prema vlasnici: da li one krše zakone prema njoj ? Dvije 
ikone s likom Isusa Krista i Sv.Nikole bile su nabijene mržnjom i uništavanjem. Zvuči 
bogohulno - lik Isusa Krista sadrži mržnju i programira uništavanje vlasnice ove ikone. Nakon 
detaljnog testiranja prve ikone, ispostavilo se da ikonopisac koji je nacrtao tu ikonu nije želio 
rođenje svog djeteta. Čovjek koji u svome polju ima takve programe, nema pravo biti 
ikonopisac. Ikonopisac koji je naslikao lik Sv.Nikole tijekom dužeg se vremena odricao 
božanskih osjećaja prema djeci i ocu, zato je u polje ikona pohranio emocije odricanja od 
Božanskog. Žena je shvatila zašto nije voljela dugo boraviti u ovoj sobi. 



 U prošlim vremenima slikanje ikona nije bilo dostupno svakom slikaru. Intuitivno su 
birali čovjeka s čistom karmom. Ali i to nije bilo dovoljno. Trebao je postojati mehanizam 
blokiranja karme od negativnog utjecaja. To se postizalo osobnom etikom, težnjom prema 
Božanskom, dugim postom i molitvama za odricanje od privrženosti zemaljskom. Samo su se 
u stanju ozarenosti ikone risale bojama koje su se razrijeđivale svetom vodom. Takve ikone 
su mogle liječiti. Samo nalaženje blizu njih harmoniziralo je strukture polja bolesnika, liječilo 
se ne samo tijelo, već prvenstveno duh. Takve ikone, koje su se nalazile u sobi, utjecale su na 
karakter, zdravlje i sudbinu ljudi, i to isključivo pozitivno. Ikonice koje je nacrtao čovjek u 
uobičajenom stanju, makar i posvećene u crkvi, mogu njihovim vlasnicima nanijeti štetu. 
Dapače, sve što je povezano s imenom Isusa Krista i svetaca  mi propuštamo u našu 
podsvijest bez prepreka. Izračunao sam djelovanje ikona koje su tiskane strojno. Ispostavilo 
se da ni one nisu savršene. Pozitivni utjecaj imaju samo prave ikone ili njihove fotografije. 

 Sjetio sam se jednog slučaja koji se dogodio meni. Donio sam u svoju radionicu 
radioprijemnik i primijetio da se kvaliteta tona naglo pogoršala. Pomislio sam da se 
radioprijemnik pokvario i odnio sam ga kući. Kod kuće on je opet dobro radio. Opet sam ga 
odnio u radionicu, i opet je prestao raditi, ali ovaj put na duže vrijeme. Zanimljivo: da li 
postoji materijalni razlog u ovoj čudnoj priči ? Testiranje je pokazalo da je na radioprijemnik 
negativno utjecao neživi objekt u radionici. Prema planu radionice, počeo sam tražiti, i 
ispostavilo se da je taj objekt ikona koja se nalazila metar od prijemnika. 

 Jednom su me zamolili dati dijagnozu dječaku iz jedne Baltičke zemlje. Snažna 
deformacija njegovog polja i bolest koja je počela izazvane su prekršajima njegovog oca dvije 
godine prije rođenja djeteta. Bila je napravljena neka blasfemija u vezi s predmetima kulta. 
Počeo sam ispitivati majku djeteta, da li se ona sjeća nekih događaja u vezi s ikonama ili 
crkvenim predmetima. Ona se sjetila da je dvije godine prije rođenja djeteta muž stavio ikonu 
u bar gdje su se nalazile boce s alkoholom. Energetski je to izgledalo kao blasfemija, mržnja 
prema neživom objektu i prema Božanskom. Budući da je takav postupak bio određen 
informacijsko-energetskom strukturom oca, sin koji ga je naslijedio morao je odrađivati svoju 
duhovnu nesavršenost. 

 Bilo koji neživi predmet, koliko god to izgledalo kao fantastika, svojim poljem osobno 
se odnosi prema bilo kojem drugom objektu, uključujući i čovjeka. Najjače se to očituje za 
kultne predmete. Time se može objasniti prijevremena smrt ljudi koji su zbog svoje struke 
prisiljeni kontaktirati s takvim predmetima, naprimjer arheolozi ili glumci. 

 Ali s druge pak strane, u današnje se vrijeme u svakoj Crkvi odvija žustra trgovina 
kršćanskom literaturom, svijećama, ikonama i drugim religioznim atributima. Zašto su 
sljedbenici kršćanstva zaboravili: "Ušao je Isus u Hram Božji i istjerao sve prodavače i kupce 
iz hrama...". Testiram što trgovina unosi u energetiku crkve. Crkva se pretvara iz "kuće 
molitve" u kuću trgovine. Današnji svećenici to sami ne osjećaju, ili ne mogu zbog nekih 
razloga spriječiti ovu pojavu, ali trgovina deformira energetiku Hramova. 

 Bioenergetska analiza pokazuje da za obnavljanje polja crkve sva trgovina mora biti 
prebačena na drugo mjesto. 

 U Kronštatu sam čuo zanimljivu priču. U gradu postoji napola srušena crkva i 
starosjedioci se sjećaju pokušaja miniranja te crkve. Nekoliko puta su postavljali eksploziv, 
već su se pojavile pukotine na susjednim kućama, a crkva je i dalje stajala, slabo reagirajući 
na rušenje. Rukovoditelj ovih radova bio je mlad i naočit časnik koji je nedugo nakon toga 



umro. Nije dugo živjela ni njegova žena, sina su odveli u internat. Prije nekoliko godina, u 30. 
godini života njihov je sin također umro u svom stanu, bez vidljivih razloga i ozbiljnih 
bolesti. Rod se prekinuo. Čudna podudarnost. Otac je također bio blizu tridesetih u vrijeme 
kada je pokušavao minirati crkvu. 

 Počeo sam analizirati što se dogodilo s obitelji, zašto su svi pomrli? U čemu je uzrok 
ovakvog redoslijeda događaja? Ispostavilo se sljedeće. Prvo je časnik rukovodio miniranjem i 
bio je samo izvršitelj, ali kad crkva nije podlegla rušenju miniranjem on je uložio napor i 
osobno unio svoje emocije i odnos prema ovom poslu. Dogodio se sudar s egregorom crkve, s 
programima ljubavi i jedinjenja, a oni se također spajaju i pružaju otpor agresivnim 
programima. Tako je svoj program uništavanja časnik dobio natrag. Budući da su žena i sin 
po polju s njim ujedinjeni, svi su umrli. 

 Jedan od američkih astronauta je nakon leta na Mjesec pričao o svom osjećaju da je 
sav Univerzum živo biće, uključujući i Zemlju, uz to i vrlo inteligentno. 

 Manja digresija. Išli smo gradom pored zanimljive zgrade na prospektu Litejni koja 
podsjeća na stalaktit. Gledajući u zgradu osjetio sam nešto nametljivo, disharmonično, nešto 
što asocira na rušenje. Izračunao sam kakvo je uzajamno djelovanje zgrade i čovjeka, kakav 
utjecaj na njega ima fasada. Rezultat je zanimljiv: parametri psihe i tijela su izraženo 
negativni, to jest gledanje u fasadu zgrade izaziva određene deformacije  fizičkih struktura 
čovjeka. 

 To još jednom svjedoči o tome da smo izgubili intuitivni osjet harmonije a da nismo 
dobili poimanje svijeta: zato gradimo zgrade koje nam nanose štetu čak i samom činjenicom 
svog postojanja. 

 Moja istraživanja govore o tome da su se od lipnja 1987. godine u informacijsko-
energetskim strukturama Zemlje dogodile snažne negativne promjene: započelo je spajanje i 
aktiviranje programa uništavanja i sada bilo koja negativna misao ili emocija, čak i 
najbezazlenija, biva pojačana negativnim programima informacijskog polja Zemlje. Na razini 
polja postoji dioba na dva tabora: oni koji teže prema ljubavi, dobru, i oni kod kojih se odvija 
ubrzani duhovni raspad, degradacija zbog zasićenosti struktura biopolja negativnim 
programima. 

G  L  A  V  A    V 

KULTURA, UMJETNOST I KARMIČKE STRUKTURE ČOVJEKA 

 Na čovjeka utječe sve što ga okružuje: prostor, predmeti za svakodnevnu uporabu, 
knjige, filmovi, predstave, jer sve ima informacijsko-energetska polja i uzajamno djeluje sa 
strukturama polja čovjeka. 

 Testiranje omogućuje određivanje stupnja i kvalitete ovog utjecaja. Ako su knjige i 
filmovi nositelji elemenata agresije, oni mogu izazvati deformaciju struktura polja čovjeka uz 
lako predvidljive posljedice. 

 Od kolovoza 1945. godine postoji povećanje podsvjesne agresije u informacijskim 
strukturama Zemlje. Strateški resursi duhovnosti su u današnje vrijeme gotovo svi iscrpljeni u 
potpunosti, a život svakodnevno dodaje nove porcije agresije. 



 Naročito je visoka razina agresije u masovnoj zapadnoj umjetnosti, koja se bazira na 
principu konkurencije i propagande nasilja. Kada je neprekidni protok videofilmova krenuo u 
našu zemlju i izmakao kontroli, čovjek više nije mogao kontrolirati proces utjecaja na 
podsvijest. 

 Čak i na prvi pogled bezazleni dječji crtani filmovi uglavnom u velikom broju sadrže 
programe nasilja, i što je još opasnije, oni su u bezazlenom i "ljupkom" pakiranju. Informacija 
koja izaziva pozitivne emocije prodire u podsvijest bez prepreka, ulazi duboko i čuva se vrlo 
dugo, jer podsvijest radi u autonomnom režimu, može primati informaciju samostalno i 
nekritički. 

 Za ocjenu utjecaja nekih sovjetskih i stranih filmova na čovjeka uzet ćemo osnovne 
parametre: razinu svjesne i nesvjesne agresije. Već smo govorili da značaj podsvjesne agresije 
bilo kojeg objekta mora biti negativan. Talentirana djela uvijek nose u sebi naboj humanizma 
i imaju jako nisku razinu podsvjesne agresije. Naprimjer, u poeziji A.S. Puškina izrazito su 
niske vrijednosti podsvjesne agresije. 

 Ali vratimo se na masovnu umjetnost. Testiram jako poznati crtani film "Tom i Jerry": 
svjesna agresija - nula, podsvjesna agresija plus osamdeset. Nadalje, dječja klasika "Snježana 
i sedam patuljaka": svjesna agresija - minus četrdeset, podsvjesna - plus šezdeset. Ovi filmovi 
uz vanjsku dobrotu unašaju u podsvijest i unutarnju okrutnost: nakon gledanja ovih filmova 
razina se podsvjesne agresije djeteta povećava nekoliko puta. Danas djeca, nažalost, već 
odgovaraju za prekršaje zakona, a to znači da počinje raspad ili duše, ili psihe, ili tijela. Kada 
ovaj raspad započne sa godinu-dvije starosti djeteta, to vodi ka degradaciji ličnosti djeteta, 
djeca praktički postaju nesposobna za život. 

 Čemu još više komplicirati i otežavati život djece destruktivnom umjetnošću? 

 Pogledat ćemo kakvi su filmovi još nedavno kod nas punili ekrane 
kinodvorana i TV prijemnika. Film "Pepeljuga" ima svjesnu agresiju minus pedeset, 
podsvjesnu minus dvadeset; "Kavkaska zarobljenica" - minus sto šestedeset svjesna, minus 
sto podsvjesna agresija; "Bijelo sunce pustinje": minus šesdeset i minus pedeset; "Solaris": 
nula i dvjesto deset; "Andrej Rubljov": plus dvadeset i minus dvjesto četrdeset. 

 Eto što smo doživjeli nazivati umjetnošću ! 

 Istražujući razinu podsvjesne agresije različitih socijalnih grupa ljudi, uključujući 
političke djelatnike, popularne pjevače i glumce estrade, još jednom sam se uvjerio u 
besprijekornost rada sustava samoregulacije polja, precizno izražen sustav reguliranja. 

 To je uvjetovano time da čovjek koji stoji na sceni vrlo jako utječe na podsvijest 
gledatelja ili slušatelja. Zato komuniciranje i rad s velikim auditorijem može obavljati samo 
čovjek koji ima minimalnu razinu podsvjesne agresije, čovjek koji je maksimalno ispunjen 
ljubavlju, u protivnom on može nanijeti veliku štetu njihovim duhovnim strukturama. Sve 
zvijezde naše estrade, kazališta i kinomotografije imaju jako nisku razinu podsvjesne agresije, 
izuzeci ne postoje. Čak neznatan porast agresije dovodi do "škartiranja" od strane života: 
čovjek može izgubiti sposobnosti, talent, neočekivano se razboljeti, napustiti scenu zbog 
nesretnog slučaja, jer se zbog volje sudbine ili "slučaja" njegova karijera počinje rušiti bez 
vidljivih razloga. 



 Zato najveća profesionalnost pjevača ili glumca mora nositi u sebi ne samo isključivo 
profesionalne kvalitete, već i biti popraćena unutarnjom dobrotom i ispunjenošću ljubavlju. 
Razvijati u sebi ove kvalitete i raditi na njima treba neprekidno. Na prvi pogled izgleda 
neobično, međutim ovakav mehanizam radi i u sferi politike. Političar koji ima visoku 
podsvjesnu agresiju nema perspektive. Volja i intelekt ovdje imaju sekundarnu vrijednost. 

 Vrlo je opasna podsvjesna agresija za mlade, naročito za trudnice, jer duh majke 
postaje tijelom djeteta: što je dublje agresija prodrla, to opasnije. Žena koja svjesno ne 
odbacuje poziciju nasilja, nanosi štetu svojoj psihi za svega dva posto, no ako ona za jednu ili 
dvije godine rodi dijete, njegova deformacija psihe može dostići osamdeset posto, jer misli 
majke formiraju tijelo djeteta. 

 Saznanja o tome u narodu su postojala oduvijek. U epohi Preporoda, trudnice su 
pozivali na izložbe, okruživali ih lijepim stvarima, muzikom i ljubavlju. U ruskim selima su 
znali: ono što vidi, misli i osjeća buduća majka, jako će utjecati na dijete, i pokušavali su 
sačuvati ženu od izlišnih tuđih pogleda. Sada zamislimo trudnicu iz naših dana, koju su 
ispsovali u repovima čekanja, koju su pritisnuli u sredstvu gradskog prijevoza i koja se 
"odmorila" uz još jedan zapadni videofilm. 

 Mi jako pojednostavljeno shvaćamo mehanizam karme, ne možemo uvijek uvidjeti 
cijeli proces samoregulacije polja, to kako je njegov rad ustvari besprijekoran i složen, i nije 
uvijek razumljiv. 

 Etika i higijena duhovnog života danas ne bi trebali biti parola, već rezultat dubokog 
razumijevanja svijeta i njegovih zakona. Složenost se sastoji u tome da treba naučiti spajati 
suprotne pojmove: idealizam i materijalizam, religiju i nauku, logiku i intuiciju, visoku 
duhovnost i praktičnost, uklopiti stalnu ljubav prema svijetu i ljudima u svakodnevne emocije. 

 Sada se je djelovanje ljudi jednih na druge pretvorilo u nekontrolirani proces, a 
umjetnosti u tome baš i ne pripada najzadnja uloga. 

 Počev od sredine prošloga stoljeća, od razvoja impresionizma i drugih vrsta umjetnosti 
koje su orijentirane na podsvjest, postaje sve teže zaštiti umjetnost od prodiranja agresije. 

 Većina radova zapadnih slikara ima nisku duhovnost i visoku razinu  podsvjesne 
agresije. Takve slike deformiraju strukture biopolja i u suštini štete ljudima. Na izložbama se 
mogu vidjeti i slike koje oduzimaju energiju čovjeku: čovjek sa takve izložbe odlazi umoran i 
slomljen, ne shvaćajući u čemu je problem. 

 Meni neočekivano otkriće bila je izložba ritualnih slika australskih slikara koja se 
održavala u proljeće. Testirao sam nekoliko radova, i bio iznenađen snagom njihovog 
pozitivnog utjecaja na osnovne, najvažnije parametre čovjeka: ispunjenost ljubavlju i spajanje 
sa Svemirom. Zaustavio sam se ispred jedne slike. Na njoj nema prikazivanja konkretnih 
predmeta, ona se sastoji od točkica, crtica i flekica. Dok sam se nalazio pored slike, osjetio 
sam međusobno djelovanje, prišao sam bliže i upao u informacijsko polje slike. Osjećaj je bio 
neobičan: odjednom se promijenila dimenzija, pojavio se osjećaj očaranosti i nerealnosti. Kod 
testiranja se ispostavilo da su parametri utjecaja slike prekrasni: vrlo snažna duhovnost, duša i 
ispunjenost ljubavlju, svjesna i podsvjesna agresija iznimno niske. 

 Ova slika, ne izazivajući nikakve svjesne asocijacije, energetski liječi čovjeka, daje 



mu informaciju, sudjeluje s čovjekom kao živo biće. Nakon upoznavanja s izložbom pokušao 
sam se liječiti slikama, i bio iznenađen snagom njihova utjecaja. Tada sam shvatio suštinu 
talismana, mangala, ikona. Imajući aktivnu strukturu polja, oni harmoniziraju ne samo duh, 
zdravlje i sudbinu, već i prostor oko sebe. Ikona koju je napisao duhovni čovjek ne samo što 
približava čovjeka Božanskom, već ga liječi i štiti. Moderne slike bi se trebale stvarati kao 
ikone, jer je glavni problem današnjeg svijeta odsutnost duhovnosti. Slijepo slijeđenje 
zapadnih tendencija u umjetnosti ekonomski raspad produbljuje i duhovnim raspadom. 
Ogroman duhovni potencijal koji je Rusija akumulirala desetljećima duševnih patnji izgleda 
da pada u vodu. Ako su prije, u energetskom smislu, slike sličile drveću sa snažnim sustavom 
korijena i gustom krošnjom, danas ih se može uspoređivati s jadnim drvećem koje raste u 
močvari. Ostalo je samo deblo, to jest tehnička izvedba. 

 Današnji svijet živi uglavnom zato da ispuni potrebe ega: ovi su osjećaji sićušni kao 
vrh sante leda, a ono što se ne vidi - ispunjenost ljubavlju, Svemirom i duhovnošću, to je 
odbačeno jer ne daje trenutačni efekt. Nacrtao sam nekoliko slika koje su orijentirane na 
podsvijest, i shvatio da je moguće postojanje principijelno drugačijeg slikarstva, koje može 
stotinu puta snažnije djelovati na duhovni svijet čovjeka. Sukladno tome, zahtjevi su prema 
slikaru, prema njegovom unutarnjem svijetu, etici i savršenstvu  stotinu puta veći. Pokušaji 
nekih slikara da stvore slikarstvo koje liječi nisu imali smisla, jer su oni pod liječenjem 
podrazumijevali fizičko liječenje. Naše tijelo prejako ovisi o stanju našeg duha, zato liječiti 
mogu samo one slike koje su napunjene duhovnošću i ljubavlju. 

 Analizirajući puteve duhovnog razvoja i obnove, proveo sam testiranje nekih zemalja 
zbog određivanja mogućnosti njihovog duhovnog razvoja, testirao sam uzajamno djelovanje 
pojmova "kultura" i "civilizacija". Sama riječ "kultura" potječe od riječi "kult". Kultne 
tvorevine - kult, jest orijentacija na nešto što objedinjuje sve, nešto nadmaterijalno. Odnosno, 
kultura se stvara kao rezultat težnje prema jedinstvu, prema Božanskom, kao višem simbolu 
jedinstva. Tek nakon formiranog jedinstva moguće je razjedinjavanje, materijalizacija ili ono 
što mi nazivamo civilizacijom. Kultura određuje neprekidnu duhovnu obnovu naroda, a 
civilizacija je usmjerena na fizičku obnovu. Kultura stvara civilizaciju, ali na određenoj etapi 
civilizacija počinje negirati i uništavati kulturu. 

 Da bi proces ostao neprekinut neophodno je akumuliranje duhovnih vrijednosti, u 
društvu moraju postojati strukture koje odbacuju samo fizičko i materijalno blagostanje i koje 
pripremaju potencijal za novi rast kulture. Danas postoji jako malo mogućnosti za duhovnu 
obnovu i baš zato je ovo vrlo aktuelno. 

 Zanimljivi su parametri samih pojmova "kultura" i "civilizacija" s gledišta energetike. 
Tako se "kultura" karakterizira sljedećim parametrima: svjesna agresija - plus deset, 
podsvjesna - minus dvjesto deset. Pojam "civilizacija": svjesna - minus pedeset, podsvjesna - 
plus pedeset. Ove vrijednosti energetski potvrđuju da je kultura usmjerena na stvaranje, a 
civilizacija nosi elemente destrukcije. 

 Testirao sam parametre nekih zemalja, u cilju određivanja njihovog potencijala u 
razvoju kulture i civilizacije, ocjenjivao sam samo parametre agresije. Njemačka: svjesna - 
minus pedeset, podsvjesna - plus pedeset; SAD: svjesna - nula, podsvjesna - plus dvjesto; 
Japan: svjesna - minus četrdeset, podsvjesna - minus deset; Rusija: svjesna - plus sto 
osamdeset, podsvjesna - plus dvjesto deset. Analizirajući navedene brojke, može se reći da je 
Njemačka zemlja koja idealno odgovara pojmu civilizacije. Amerika je zemlja najjače 
civilizacije, ali za daljnji razvoj bit će potreban naporan rad na smanjenju razine podsvjesne 



agresije. Japan usklađuje i kulturu i civilizaciju, te zadržava potencijal za budućnost; u Rusiji 
zasada nema civilizacije, ali postoji unutarnja kultura, postoji ogroman potencijal za razvoj. 
Postalo mi je razumljivo proročanstvo mnogih proroka koji tvrde da spas dolazi iz Rusije. 

G  L  A  V  A   V I 

ŠTO JE ĐAVOLIZAM ? 

 Tragično neprihvaćanje činjenice od strane čovjeka da je istina nestalna i vremenski 
promjenjiva supstanca očituje se u svemu. Pojam istine koji je postojao prije, recimo, pet 
tisuća godina i ovaj današnji, apsolutno su različiti. Promjena svijeta ostvaruje se različitom 
brzinom i zahtijeva neprekidno osmišljavanje. Nerazumijevanje zakona svijeta i kršenje ovih 
zakona izaziva deformaciju i raspad struktura polja, stvara snažne negativne programe koji 
autonomno žive u informacijskim strukturama polja čovjeka. 

 Postojanje pojma đavolizma u različitim religijama danas se može proučiti i energetski 
analizirati pomoću ekstrasenzornog testiranja. 

 Mi već znamo da misli čovjeka stvaraju informacijski sustav u kojem postoji veliki 
broj autonomnih programa, kako pozitivnih tako i negativnih. Programi destrukcije i zla 
postoje u informacijskom polju kao nezavisan organizam koji je potčinjen određenim 
zakonima. 

 Na koji način sam se upoznao s programima uništavanja i počeo s njima raditi ? 
Istraživanje i analiza struktura polja pokazuju da u informacijskom polju i čovjeka i 
čovječanstva postoji veliki masiv snažnih autonomnih programa samouništavanja koji su 
stvoreni ljudima tijekom mnogo godina. Ovi programi rade kao bolest i malo ovise o svijesti 
čovjeka, mogu se samostalno premještati iz jednog polja u drugo, čak dobivati podršku iz 
centralnog bloka programa čovječanstva. Ovi su programi neutralni dok se ne stvore uvjeti za 
njihovo aktiviranje. Čim čovjek aktivira negativne emocije ili se tijekom bolesti stvori potreba 
za odstranjivanjem ovih programa, oni se počnu brzo aktivirati, a događa se to na vrlo 
specifičan način: sve započinje na razini finih informacijskih struktura. Čovjek nema organa 
koji bi kontrolirali ove procese, zato njihovo odvijanje teče neprimjetno. To se može nazvati 
bolešću ili "virusom", ali "virus" destrukcije se počinje aktivno ponašati i uključuje programe 
uništavanja čovjeka. Kada organizam napravi prekršaj viših zakona, odmiče se od 
evolucijskog puta razvoja, njegova se energetska struktura deformira, nastaje proboj zaštite i 
on postaje lak plijen "virusa" koji izvršava funkciju sustava za kaznu. Kazna izgleda veoma 
individualno. Dolazi do širenja infekcije ili "virusa", i preko njih do formiranja novih 
struktura. 

Čovječanstvo koje počinje odstupati od pravilnog puta, (a pravilan put je jedinjenje s 
Univerzumom) kažnjava se aktiviranjem negativnih programa koji se šire na višim duhovnim 
strukturama i uništava ga. Budući da su tijelo i duh jedinstveni informacijsko-energetski 
sustav, na početku infekcija na razini duhovnih struktura uništava dušu čovjeka, nakon toga 
zadire u uništavanje tijela. Programi samouništavanja mogu se ujedinjiti i postojati u obliku 
autonomnih struktura, i budući da desecima godina postoje u zajedničkom polju čovječanstva, 
pokušavaju prodrijeti u psihu i u dušu, te ih čovjek aktivira na razini ponašanja. Programi se 
ponašaju kao tipični virus koji prodire u jednu stanicu, zatim se razmnožava, a može uništiti 
cijeli organizam. Informacijski virus na razini polja i na duhovnoj razini čovječanstva - to je 
đavol o kojem se govori u Bibliji. Ako čovjek ne kreće putem duhovnog razvoja, počinje se 



odricati od zakona razvoja Univerzuma, neizbježno postaje plijen takvog "virusa" koji stalno 
čeka na naše greške. Na koji način djeluje "virus" i kako se počinje razvijati - to sam ispitao 
na sebi. Moram priznati da je ovo proučavanje bilo prilično opasno jer su se moje greške 
mogle završiti tragično i za mene i za grupu koja je sa mnom radila. Počelo je s time da sam, 
analizirajući različite bolesti i njihovu strukturu polja, primijetio da aktiviranje negativnih 
programa praktički kod svih pacijenata počinje od 1987. godine. Ako je prije kršenje zakona 
bilo određeno nekim određenim oblikom deformacije struktura, to se je nakon 1987. godine 
dimenzija deformacija znatno povećala, kazne za različite prekršaje postale su jače. Što znači 
jaka kazna ? Ako čovjek radi nešto negativno u odnosu prema sebi ili prema drugom čovjeku, 
ovaj se postupak deset puta povećava i aktivira se u njegom polju. Naglo je porasla sila 
utjecaja svih negativnih misli, misli koje su usmjerene na zlo i agresiju. Budući da je misao 
informacijska jedinica, to se i dobre i loše misli ujedinjavaju u strukture, a zatim u 
informacijske sustave. Zadnjih šest godina u informacijskom polju čovječanstva odvija se 
aktiviranje struktura koje su usmjerene i na preživljavanje i na destrukciju. Uz to, jako 
zanimljivo se ponašaju strukture koje su usmjerene na destrukciju. One prije svega teže 
rušenju primarnih duhovnih struktura koje blokiraju fizički raspad organizma. Ako je čovjek 
etički pismen i teži očuvanju svoje duhovnosti, utjecaj se usmjerava na raspad fizičkog tijela. 
Zato teške bolesti nisu uvijek zlo, jer štite od destrukcije duhovnih struktura. Druga je stvar 
kada je bolest ponekad rezultat uništavanja duhovnih struktura , iza kojeg slijedi fizički 
raspad. Evo prvog slučaja koji je u mom teškom iskustvu pokazao što znači program 
uništavanja. 

 Analizirao sam zašto je dobar i blag mladi čovjek odjednom ispoljio snažnu agresiju u 
odnosu na svog prijatelja. Analiza uzroka je pokazala da je njegovo ponašanje po mnogo 
čemu određeno ocem. Program uništavanja je bio u polju oca, otac ga je aktivirao a sin izvršio 
na razini ponašanja. Uzeo sam taj slučaj i završio posao, a nakon sat vremena, dok sam hodao 
gradom, odjednom sam osjetio nerazumljivi napad. Imao sam osjećaj da je netko uzeo štap i 
miješa mozak u mojoj glavi, sve mi se zaljuljalo pred očima i pojavila se snažna slabost. 
Fizički osjećaj - kao da me "vrte" u stroju za pranje rublja. Svakim trenutkom stanje se 
pogoršavalo. Zatim sam osjetio da ne mogu hodati, bio sam prisiljen sjesti na klupu i 
odspavati petnaestak minuta. Kad sam se probudio moje stanje i dalje nije bilo dobro, hodao 
sam kao po gustoj masnoći. Bilo je naporno hodati, imao sam osjećaj realne težine na leđima, 
kao da nešto na meni visi. Ovo je stanje izazvano energetskim napadom oca mladog čovjeka 
na mene. Za vrijeme dijagnostike ušao sam u kontakt s njegovim poljem i on je počeo napad 
na mene, i to prilično profesionalno, premda on sam to nije ni slutio. No naboj za uništavanje 
koji je bio pohranjen u njegovoj podsvijesti aktivno je djelovao. Autonomni program 
uništavanja koji je postojao u polju oca mladog čovjeka mogao je raditi i protiv njega i protiv 
drugih ljudi, a uz to je djelovao na realnoj fizičkoj razini. Izlaz je bio samo jedan: trebalo je 
utjecati na ovu agresivnu strukturu. Budući da se strukture uništavanja napajaju kršenjima 
zakona u odnosu na ljude, nanošenjem štete i uništavanjem ljubavi, analizirao sam sve 
prekršaje zakona koje je napravio otac i njegovi preci, izvršio sam korekciju, i tek su nakon 
toga napadi prestali. Uvjerio sam se da je prilikom kontakta s negativnim programom moguća 
snažna agresija ne samo na informacijskoj razini, već i na energetskoj. 

 Što je zlo? 

 To je naša nesavršenost. Isti postupak u različitim uvjetima može imati različito 
značenje. U čemu je razlika? S gledišta rada karmičkog mehanizma, zlo je rušenje a dobro je 
stvaranje. Ali razvoj novoga uvijek se odvija kroz rušenje prethodnih struktura, stvaranje je 
obvezno povezano s rušenjem, ali se prilikom stvaranja rušenje mora kontrolirati. Zlo je, tako, 



nekontrolirano dobro. 

 Ako u temelju rušenja leži duhovno načelo, onda rušenje stvara, no ako se duhovno 
iscrpljuje, rušenje postaje nekontrolirano. 

 Zato civilizacije koje su se istrošile duhovno, uništavaju sebe i sve oko sebe. 

 Gledam TV prijenos i čujem frazu: "Još nikada zlo nije bilo tako seksi" - to je reklama 
za još jedan američki film. Što to znači ? Informacija koja se dobiva prvom čakrom ničim se 
ne kontrolira i ne zaustavlja. Ako se agresija spušta do prve čakre, sustav samoregulacije 
blokira ju neplodnošću žene, smrću ili bolešću njezine djece. Ovaj mehanizam radi postupno, 
ponekad se razvlači na nekoliko generacija. U današnje je vrijeme brzina svih procesa, ritam 
života i snaga međusobnog djelovanja ljudi u takvom porastu da aktiviranje sustava 
samoregulacije ponekad kasni, i u čovjeku se sakuplja agresija u nasljednim informacijskim 
strukturama. 

 U umjetnosti cijeloga svijeta, a posebno u Americi, prisutno je sve jače širenje 
agresije. Naročito je zadnjih godina primjetna tendencija zbližavanja nasilja i seksa. Što se 
događa s čovjekom prilikom gledanja filmova koji propagiraju nasilje? Njegova se 
podsvjesna agresija premješta u prvu čakru i nije podložna upravljanju. 

 Nedavno sam imao priliku napraviti zanimljivu dijagnostiku. Radilo se o psu koji je 
imao jako visoku razinu agresije. Vlasniku je netko savjetovao dati psu drogu, nakon čega u 
ponašanju psa više nije bilo tragova agresije, i duže je vrijeme to bila dobra i mirna životinja. 

 Za nekoliko mjeseci kuja se okotila i... pojela svoju mladunčad. Vlasnik je bio 
prisiljen ustrijeliti je. 

 Analiziram situaciju. Kuja je imala u području glave snažan centar agresije koji se 
formirao zbog visoke svjesne agresije njezine vlasnice. 

 Nakon uzimanja droge centar agresije se premjestio u prvu čakru, zato se štenad 
oštenila s jako visokom agresijom koja se brzo širila u njihovo polje. Lanac širenja agresije 
bio je prekinut, ali je izvor ostao. 

 Liječim jednog, drugog, trećeg čovjeka, i osjećam snažno aktiviranje negativnih 
programa. To svjedoči o tome da u polju čovječanstva postoji osnovno agresivno okružje koje 
se napaja kršenjem viših zakona od strane ljudi. Odlučio sam pogledati da li samo 
čovječanstvo kao organizam krši zakone ? Čim sam pokušao izaći na ovu razinu dobio sam 
vrlo snažan napad. Počeo sam tražiti tko vrši napad. U uobičajenim situacijama pronalazim 
čovjeka, daljinski istražujem njegove strukture polja, radim korekciju i skidam napade. U 
ovom slučaju sam shvatio da nema konkretnog čovjeka: ušao sam neposredno u zajednički 
program agresije. Kod pokušaja da iznađem eventualnu pomoć, s gledišta čovječanstva, 
pojavio se snažan otpor: otpočeo je napad centralnog negativnog programa.  

To je ono što ja zovem đavlom. Testirao sam parametre tog programa: svjesna agresija - 
minus dvjesto deset, podsvjesna - plus dvjesto deset. To znači da svijest ne može fiksirati ovaj 
program: on je potpuno neprimjetan, ali je maksimalno agresivan na podsvjesnoj razini. Već 
odavno sam uočio da bolest pruža otpor. Šamani su u takvim slučajevima govorili: "Treba 
istjerati zlog duha". S pozicije energetike, zao duh jest program uništavanja. Čovjek koji krši 



više zakone aktivira u svom polju programe uništavanja i to se događa na različitim razinama, 
uključujući i fizičku. Šaman ima podsvjesnu informaciju o tome i ispravlja strukturu polja 
čovjeka, ali znanje o pravilnom ponašanju on nije morao davati. Kada su iscjelitelji i vračevi 
govorili čovjeku da su se zbog njegovog nepravilnog ponašanja u njega uselili zli duhovi, oni 
su time naglašavali čvrstu povezanost između zdravlja čovjeka i pridržavanja zakona etike. 

 Kada ja počinjem raditi na finim razinama i ulazim u bolest, ona se ponaša kao živo 
biće, počne se aktivno suprotstavljati i napadati. Ja se štitim, odvija se "dvoboj" između 
bolesti i iscjelitelja. Vjerojatno iscjelitelji na višoj razini to osjećaju. Bolest nije samo gruda 
blata koja se može primiti i baciti, ona je živi organizam koji može biti jako agresivan. Ako 
iscjelitelj nije pronašao uzrok i počeo je nepravilno liječiti, on bolesnika ili neće izliječiti ili će 
njegovu bolest preuzeti na sebe - i sam će dobiti negativnu naznaku ili program rušenja koji je 
izazvao bolest u pacijenta. Bolest čovječanstva na duhovnom planu - đavolizam, ponaša se, 
moram priznati, dovitljivije od bolesti fizičke razine. Na fizičkoj razini programi su tromiji, 
na finoj razini su brzi, agresivni i ponašaju se vrlo domišljato, sve do unašanja programa 
samouništavanja u podsvijest čovjeka. Čovjek koji se pokušava boriti s negativnim 
programom, dobiva od tog istog programa naboj uništavanja koji radi na rušenju njega kao 
informacijskog sustava. Kada je moja grupa pokušala energetski raditi s ovim programom 
osjetio se snažan napad. Imali smo osjećaj da su na nas odozgo spustili nešto tečno i meko, ali 
dovoljno jako da iz  naših tijela na korektan način sve izvade. 

 Otpor negativnih programa može se očitovati na različite načine. Ovaj slučaj je 
potvrdio koliko snažna, opasna i neočekivana mogu biti takva očitovanja. Razgovarao sam s 
novinarom jednog časopisa o bioenergetici. Dodirnuli smo temu đavolizma. Skeptičnost u 
mom mišljenju po tom pitanju već je bila poljuljana. Crkva danas smatra da se veliki broj 
nemotiviranih ubojstava može objasniti time da se đavol useljava u čovjeka. U prijevodu na 
jezik bioenergetike, to znači da danas zbog stalnog aktiviranja ideja nasilja u ljudima 
sazrijevaju i djeluju akumulirani negativni programi, te potiči izvršenje nekih nemotiviranih 
postupaka. Počeo sam izlagati novinaru o tom mehanizmu i izrekao nekoliko suvišnih fraza... 
Stvar je u tome da se etike treba pridržavati u svemu, u korištenju informacije također. Dok 
sam govorio, izrekoh nekoliko rečenica koje bi, s mog gledišta, mogle nanijeti štetu 
nepripremljenim čitateljima, jer su teške za spoznaju. Kad sam to shvatio, predložio sam 
izbrisati dvominutnu snimku. Vratili smo magnetofonsku traku unatrag i počeli brisati. Bilo je 
izbrisano sve, osim te ključne rečenice. Brišemo još jednom - opet ostaje ta ista rečenica koju 
smo htjeli odstraniti. Štoviše, rečenica "plovi", premješta se po traci. Uglavnom, izbrisali smo 
oko deset minuta snimke, ali tu frazu nismo uspjeli udaljiti. Dojam je bio vrlo neobičan - s 
takvom pojavom sam se susreo po prvi puta. Konačno, počeo sam djelovati na ovu rečenicu 
energetski i uspio sam je izbrisati. Analizirao sam situaciju i shvatio da se u mom polju nalazi 
program uništavanja: on se uporno suprotstavljao, pružao je otpor uništenju na fizičkoj razini. 
To podsjeća na mistiku, ali ovo je činjenica koja se meni dogodila. Drugim riječima, opasnost 
onoga što se zove đavolizam nalazi se u čovjeku, a ne izvan njega. 

  U polju svakog čovjeka, čak i jako dobrog, jako susretljivog i jako etičnog, može 
postojati program uništavanja. Teško ga je pronaći uobičajenim metodama, on se razvija, i 
kao i virus, obuhvaća fine strukture, dušu, unakazuje ju i deformira. U suštini, sada je 
započela realizacija programa uništavanja čovječanstva. Energovolumen duha i duše čovjeka 
je veoma velik. Izvršivši nedoličan postupak, čovjek se može fizički izvrsno osjećati. Bolesti 
mogu početi tek za nekoliko godina, ali duhovni raspad prije svega osuđuje na bolesti djecu i 
unuke. Čovjek koji je izvršio nedoličan postupak to ne osjeća i ne razumije: jednom aktiviran, 
program uništavanja autonomno se razvija u strukturi polja. 



 Naša je podsvijest u današnje vrijeme nevjerojatno agresivna: shvatio sam to relativno 
nedavno, i počeo tražiti uzroke. Ispostavilo se da ako se je prije agresija napajala okrutnošću 
na razini postupaka, danas nju pothranjuju neprimjetne, na prvi pogled nebitne pojedinosti 
našeg života, kao naprimjer kuća s disharmonijskom arhitekturom, igrani film tipa "Tom i 
Jerry" koji ima visoku podsvjesnu agresiju, jastučić za igle u obliku čovjeka u koji  
svakodnevno ubadaju igle. To sve spada u elemente agresije, to je realizacija programa 
uništavanja čovječanstva. Profesionalna kvaliteta, intelekt i sposobnosti nisu relevantne 
vrijednosti  čovjeka. 

 Težnja prema usavršavanju isključivo profesionalnih vrijednosti, bez težnje prema 
duhovnom razvoju, može dovesti do "škartiranja" sudbine. Pokušaji usavršavanja sposobnosti 
bez razumijevanja zakona stvaranja svijeta i razvoja etike, naročito su samoubojstveni u 
bioenergetici. Ova tendencija dovodi do toga da  naša djeca imaju sve više energetskih 
mogućnosti a sve manje snage za njihovo pravilno korištenje. Snaga izmiče kontroli, a 
jednostavna odluka "sutra ću biti dobar" neće obuzdati tu snagu. Poznajem jednog mladog 
čovjeka kojega je sudbina prisilila osjetiti što daje snaga bez etike. 

 Jednom sam se s grupom ekstrasensa bavio daljinskom dijagnostikom pomoraca koji 
su bili na plovidbi. Za vrijeme pauze prišao mi je muškarac i zamolio da pomognem 
njegovom sinu. Pristao sam. U sobu je ušao mladić, otprilike dvadeset godina, s indiferentnim 
izrazom na licu i ugašenim pogledom. Mladi čovjek je nekoliko puta bio podvrgnut liječenju 
inzulinskim šokom, ali stanje je i dalje bilo teško, a što je najvažnije, nerazumljivo za 
liječnike. Zamolio sam ga da mi ispriča o sebi. 

 - U djetinjstvu sam primijetio kod sebe mogućnosti proricanja nekih događaja i trudio 
se vježbati i razvijati te mogućnosti. Za vrijeme odsluženja vojnog roka, moje sposobnosti 
djelovanja jako su porasle, mogao sam čitati misli ljudi, utjecati na njihovu volju. 

 - Dok sam bio na straži, - priča mladi čovjek, - vidio sam ljude koji su pokušavali 
preskočiti preko ograde na zabranjenom mjestu, i ako sam u mislima to naredio, čovjek je 
padao s ograde. Ili, sjećam se, ispred mene ide muškarac s punom vrećicom praznog suđa. U 
mislima mu naređujem: "Padni"! - i on odmah padne i razbije sve svoje suđe. Također sam 
primjetio da ljudi i ne stignu postaviti pitanje, a ja već počnem na njega odgovarati. Čak sam 
mogao pogledati u oblak i "raspršiti" ga. 

 Pregledao sam parametre agresije mladića - bili su maksimalni. Praktički je sva 
njegova energetska konstrukcija bila usmjerena na rušenje. 

 Mladi čovjek u međuvremenu priča dalje: 

 - S vremenom sam počeo primijećivati da su moje sposobnosti uvijek usmjerene na 
nanošenje štete, na uništavanje. Savjetovali su mi otići u crkvu da se pomolim. Za vrijeme 
krštenja, dok sam prolazio kroz oltar, unutar mene kao da je nešto puklo, osjetio sam 
nezamislivu tugu i mučninu. Nekoliko dana bio sam u užasnom stanju, zatim sam otišao kod 
svećenika koji me je krstio i kojem sam rekao da umirem. Svećenik mi je savjetovao staviti 
Bibliju preko noći ispod glave. Ujutro je postalo još gore, kao da je moja glava stisnuta 
prešom. Kada sam prema savjetu svećenika počeo čitati molitve, u sobi su se otvarali prozori i 
vrata, vani je počinjala padati kiša. Nakon nekoliko mjeseci ovog mučenja dospio sam u 
psihijatrijsku bolnicu. 



 - Može li se pomoći mom sinu? - pitao je otac mladog čovjeka. 

 Izašao sam s ocem u susjednu sobu i objasnio da je razlog oboljenja sina u njima, u 
roditeljima. 

 - Može li Vaša žena doći? 

 - Naravno, za dva dana bit će ovdje. 

 Sada razgovaram s umornom i izmučenom ženom, majkom mladog čovjeka. 

 -Problemi sina u mnogome su određeni vašom nepravilnom orijentacijom, 
iskrivljenim pogledom na svijet. Vašeg sina bi se moglo nazvati crnim magom. Po očevoj je 
liniji on dobio ogromne energetske sposobnosti, a od vas - mržnju prema ljudima. Zašto ste 
jako mrzili muža za vrijeme trudnoće? 

 - On je jako okrutan čovjek i uvijek me je pokušavao tlačiti. On ima jake hipnotičke 
sposobnosti, u obitelji je poznato da je njegov djed bio vrač. 

 - Bavljenje bilo čime na razini polja mora se strogo kontrolirati etikom. Ako toga 
nema, porast sposobnosti zatvara orijentaciju čovjeka: upravo to se dogodilo vašem sinu. 
Automobil povećava brzinu a vozač polako tone u san. Kakav se rezultat može očekivati od 
takve vožnje, osim nesreće ? Sposobnosti i unutarnji egoizam koje je on dobio od oca 
učvršćeni su vašim uvredama i mržnjom. Kod vašeg sina je došlo do prekodiranja polja, on se 
pretvorio u stroj za uništavanje. Ako je prije odmazda ponekad stizala takvog čovjeka tek u 
narednom životu, danas se ovaj proces skratio na nekoliko godina. 

 Prije nekoliko godina, dok sam liječio rukama i nisam vidio uzroke bolesti, pokušao 
sam izliječiti tromjesečnu djevojčicu koja je imala infekciju i koju nije bilo moguće suzbiti 
nikakvim antibioticima. Zapalio sam za njezino zdravlje svijeću u crkvi, i nekoliko minuta 
nakon toga (tako sam poslije izračunao) djevojčica je pala u komu: odvezli su je na 
reanimaciju. To je također bio slučaj negativnog kodiranja energetike djeteta. Majka 
djevojčice je rekla da kad se je jako znala uvrijediti na nekog čovjeka, to je često izazivalo 
smrt tog čovjeka. 

 - Koncentracija na mržnji i uvredama dovela je do prekodiranja polja djevojčice, i 
kada se je mehanizam ubojstva sudario s energetikom crkve, djevojčica je zamalo umrla. 
Analogna je situacija s vašim sinom - objašnjavam majci mladića. Vrlo pažljivo 
proanalizirajte sav svoj život. Sjetite se svih slučajeva uvreda i mržnje koje ste osjetili, 
naročito u vrijeme trudnoće. Obratite se u mislima Bogu i zamolite za sve to oprost, a zatim 
oprostite svima onima koji su nanijeli uvredu vama. Također zamolite u mislima oprost za sve 
koje ste mogli uvrijediti u svom životu. Vaš muž također treba sve to napraviti. 

 - Nakon dva dana roditelji mladog čovjeka su ispričali da se sinu poboljšava 
raspoloženje, a oni su dobili nadu u ozdravljenje. 

 Još jednom sam se uvjerio da razina duhovnosti uvijek mora biti iznad razine 
mogućnosti čovjeka. 

 Danas ljudi imaju jako mutnu predodžbu o tome što je podsvijest, a prodiranje u ovo 



vrlo složeno i opasno područje odvija se ne na etičkoj razini, već na jako primitivnoj - na 
razini šou-programa ekstrasensa "svjetske klase". Podsvijest je jako ozbiljno i opasno 
područje, to je područje povišene etike, jer smo na razini polja jedinstveni i bilo koje kršenje 
automatski se okreće protiv prekršitelja. Nepažnja prema pitanjima etike opasna je po tome 
što se ljudi koji danas aktivno teže prema spoznaji mogu uključiti u programe 
samouništavanja. 

 Testirao sam djelovanje vračeva. Kako oni rade ? Ispostavilo se da ako vrač želi 
nanijeti štetu svojoj žrtvi, on je mora lišiti zaštite. Najbolja zaštita čovjeka je jedinstvo s 
Univerzumom, jer kada smo dio Univerzuma, mi smo neranjivi. Lišiti nekoga zaštite moguće 
je ako se prekine ova veza: to je moguće ako se koriste prekršaji koje je napravio dati čovjek. 
Kako se to događa ? Recimo da ja imam karmičke prekršaje: moj otac ili majka nekoga su 
mrzili ili vrijeđali, to jest odricali su se od Univerzuma, od ljubavi. Te sićušne točkice 
prekršaja u mojoj informacijskoj strukturi polja dobile su podstrijek, pojačavale su se, i ako 
prije one praktički nisu utjecale na moje postupke, sada, kad su dobile pojačanje, počele su 
aktivno formirati moje ponašanje. Ja počinjem kršiti zakone, odvija se još jače odvajanje, 
veza sa Svemirom se smanjuje - i tu se već može govoriti o daljnjoj obradi moje osobe. 
Programi uništavanja ponašaju se iznimno domišljato, omogućuju vrlo snažno aktiviranje 
negativnih programa koji se nalaze u polju čovjeka. Ako čovjek teži ka jedinstvu, ljubavi i 
pridržavanju viših zakona, kod njega počinje duhovni rast i harmonizacija struktura polja. To 
i jest njegova zaštita, njegov imunitet i zdravlje, sretna budućnost njegovih potomaka i 
rođaka. Ako je čovjek agresivan, egoističan i zao, on podržava program uništavanja koji je 
već začet negdje u njegovom polju. To dovodi do još jače destrukcije njegovih duhovnih 
kvaliteta i do njegovog preobražaja. Kako crkva kaže: ako čovjek ne ide Bogu, ide đavlu. 
Budući da se bilo koji naš postupak fiksira u informacijskom polju i utječe na naše ponašanje 
i sudbinu, sve što je usmjereno protiv zakona ljubavi i jedinstva otkida nas od Univerzuma, 
provocira razvoj i pojačavanje programa uništavanja. Zato čak i slučajni postupak može imati 
utjecaj na našu sudbinu. Sav smisao etike je u tome da se ne sakupi negativna karma koja će 
se, kad nastupi određeni trenutak, naglo aktivirati i početi destruktivno djelovati na nas i na 
našu djecu. 

Na prijemu su kod mene roditelji jednoipogodišnjeg djeteta. Težak slučaj: zaustavljen 
je razvoj djeteta. Tražim uzrok. U osnovi bolesti leži ubojstvo ljubavi. Roditelji su međusobno 
ubijali ljubav nekoliko godina prije rođenja djeteta. Ovakvo uništavanje duhovnih struktura, 
vrlo snažno i precizno usmjereno, formiralo je program koji je sada autonoman unutar polja 
djeteta. Strukture polja djeteta su tako jako deformirane, da je njegov zadatak u životu 
uništavanje sličnih sebi, a organizam to blokira teškom bolešću. Ako će medicina naučiti 
liječiti tijelo, moći će otkloniti bolest na fizičkoj razini: možemo očekivati potpuno izumiranje 
čovječanstva, jer će broj ljudi koji živi u cilju uništavanja drugih biti naglo povećan. I nije 
stvar u tome da se treba odreći liječenja, već u tome da se treba liječiti ispravno, jer izgleda da 
će se ispuniti proročanstvo Nostradamusa :"Krajem ovog stoljeća će se pojaviti ljudi-đavoli, 
čiji će smisao života biti uništavanje drugih ljudi". 

 U Petersburgu je broj djece koja pate od mentalnih i psihičkih oboljenja u zadnje 
vrijeme u naglom porastu, to jest sustav blokiranja sada funkcionira kroz raspad psihe i tijela. 
A medicina će, pretpostavljam, uskoro svladati fizičke probleme, ne shvaćajući stvarne 
uzroke bolesti i ne sluteći kakvu će zlu silu pustiti na slobodu. Najgore je to da čak i 
komuniciranje na razini polja s takvim djetetom može biti opasno. Počeo sam liječiti dijete i 
osjetio sam napad na sebe. Jednoipogodišnje dijete koje leži u majčinom naručju napada me 
svojom podsvješću. Vidio sam strukture skošenja polja djeteta u svom polju, program 



uništavanja se aktivno širio. Prvo sam osjetio fizičku slabost, zatim je ona nestala, no počele 
su se deformirati fine duhovne strukture. Pokušavajući liječiti dijete dobio sam program 
uništavanja koji je počeo uništavati moju strukturu polja. Znači, može se govoriti o tome da 
ekstrasensi koji liječe i ne vide što i kako liječe, koji ne vladaju dijagnostikom struktura polja, 
mogu dobiti programe uništavanja, i na kraju, ako ne posjeduju iznimnu duhovnost i 
neprekidnu duhovnu težnju, mogu brzo degradirati. Nažalost, ovaj proces je danas prisutan. 

 Virus uništavanja duha prisiljava čovjeka da se usavršava, on praktički ima ulogu 
sanitarne službe koja uništava za život nesposobni organizam. Kada ja vidim duhovni raspad, 
visoku agresiju u strukturama polja djece, shvaćam ulogu krštenja u crkvi s pozicija 
energetike. Krštenje je uvijek djelovalo na strukture polja čovjeka, jer su energetika crkve i 
interijer usmjereni na najbitniji parametar: na duhovnost. Zato, ako su u crkvu donijeli dijete s 
negativnim kodiranjem polja i snažnom deformacijom struktura, utjecaj na duhovnost je 
izazivao izravnavanje deformacije finih struktura. Ponekad se to događalo na račun 
pogoršanja fizičkog stanja, nakon krštenja se je dijete moglo teško razboljeti, ali na kraju je to 
liječilo njegove duhovne strukture, njegovu sudbinu, njegovu budućnost i budućnost njegove 
djece. 

G  L  A  V  A    V I I  

ZAKLJUČAK 

To, da duhovni život počiva na trima kitovima, bilo je poznato našim precima. Prvi kit je 
deset biblijskih zapovijedi; drugi kit je sedam smrtnih grijehova, a treći kit su tri vrline. 

 Ako o prvom kitu mi danas i imamo nekakvu predodžbu, to sedam smrtnih grijehova 
malo tko može odmah nabrojiti. U prvoj poslanici Jonjanima oni su navedeni sljedećim 
redoslijedom: zavist, škrtost, blud, prejedanje, oholost, malodušnost i gnjev. Analizirao sam 
energetski značaj ovih poroka u današnje vrijeme i dobio sam slijedeći niz: oholost, 
prejedanje, gnjev, škrtost, malodušnost, zavist, blud. 

 Svijet se jako promijenio u dvije tisuće godina, i do danas je čovječanstvo znatno 
proširilo popis grijehova, a neki od njih su teži od gore navedenih. Razmotrimo najosnovnije, 
najdestruktivnije od onih koji su bili poznati našim dalekim precima. 

 1. Najveći grijeh danas je prekid trudnoće u petom  mjesecu. 

 Tijekom svoga razvoja u utrobi, dijete u različitim mjesecima trudnoće prolazi put 
razvoja Univerzuma i komunicira s različitim esencijama: s drugim svijetovima, s Božanskim, 
a najtjesnije jedinstvo prisutno je u petom mjesecu trudnoće. 

 Stanje žene za vrijeme trudnoće određuje puno toga o sudbini budućeg čovjeka, zato 
ponašanje majke mora biti potčinjeno u prvom redu interesima djeteta, a to podrazumijeva 
cijeli niz zahtjeva: 

 - formiranje duha; duhovnost djeteta se razvija do šestog mjeseca, zato se žena mora u 
ovom periodu orijentirati na božanske osjećaje: ljubav, dobrotu, smirenje, milosrđe. Hrana 
mora biti isključivo mliječno-biljna, koja ne ometa razvoj duha djeteta, a prva dva mjeseca 
mora biti svedena na minimum. Nakon šest mjeseci se može jesti meso i ribu; slatkiše tek 
nakon sedmog mjeseca. 



 - najodgovorniji je peti mjesec, kada su dijete i Bog jedinstvena cjelina; 

 - za vrijeme trudnoće žena mora biti mirna i strpljiva, ne smije biti podložna uvredama 
i drugim negativnim emocijama; mora staloženo prihvaćati sadašnjost i ne smije dopustiti 
sažaljivanje radi prošlosti ili požurivati budućnost. 

 Toksikoza, koja često stvara probleme ženama, jest rezultat nepravilnog mišljenja i 
gledanja na svijet. Jako se velike energetske deformacije stvaraju kod odricanja nekog od 
rođaka budućeg dijeteta i pri negativnom odnosu prema ženi. To su samo najosnovniji 
zahtjevi, nepridržavanje kojih može nanijeti veliku štetu zdravlju i sudbini djeteta. 

 2. Jako velike deformacije izazivaju misli i postupci koji su usmjereni na ubojstvo 
božanskih osjećaja u sebi ili u drugom čovjeku, izdaja ljubavi zbog materijalnog blagostanja. 

 3. Na trećem mjestu danas se nalazi sažaljiv odnos prema prošlosti, sadašnjosti ili 
budućnosti, želja da se ubrzaju ili uspore događaji, tj. svi prekršaji koji su usmjereni protiv 
vremena. 

 4. O prekršajima koji su povezani s osjećajima mržnje i uvrede, grubih odnosa prema 
ljudima, u knjizi se puno govorilo. Ovi prekršaji nalaze se na četvrtom mjestu. 

 Morao sam telefonirati u Belgiju. Okrenuo sam brojeve međunarodne telefonske 
centrale i čujem razdraženi glas: 

 - Danas Belgiju ne spajamo - zatim se u slušalici čuo signal prekida, bez ikakvih 
objašnjenja. 

 Još jednom sam okrenuo broj telefonske centrale. Ovaj puta mi je mirni i ljubazni glas 
pristojno objasnio da se danas ne mogu primati narudžbe. Najskoriji termin za naručivanje 
poziva je sutra u pet sati ujutro. Zahvalio sam se. Gledam polje prve telefonistice. Nakon 
našeg razgovora ono je sve isprekidano i deformirano: vrlo brzo ona može doživjeti različite 
neprijatnosti i bolesti, jer je moje polje izbalansirano i njezina grubost joj se vratila natrag i 
deformirala strukturu njezinog polja. 

 A koliko takvih "samozlostavljanja" mi napravimo svaki dan ... 

 5. Prilično jake deformacije polja se stvaraju kod ogovaranja živih i neživih objekata. 

 Glavno pravilo duhovne higijene jest ispunjenost ljubavlju, jer ljubav je viša 
manifestacija jedinstva i harmonije svijeta. 

 Uvjet za punovrijedno postojanje čovjeka jest stalni duhovni rast, u osnovi kojega se 
mora nalaziti ljubav prema Univerzumu, prema cjelini i prijelaz sa cjeline na njezin dijelić, 
ljubav prema roditeljima, djeci, prema sebi. Ovaj proces mora biti neprekidan, takav koji 
pulsira od cjeline prema dijelu i obrnuto. Tada on će odgovarati harmoniji svijeta i donositi 
čovjeku radost života i zdravlje. 

 Ostalo je da se sjetimo trećeg kita, vrline, u kojoj "prebivaju ove tri: Vjera, Nada i 
Ljubav; ali Ljubav najviše od njih". 



 Gore navedene greške su općenite. Postoji još jedna skupina vrlo važnih upozorenja za 
one koje ova metoda dijagnostike karme privlači u praktičke svrhe. 

 Još jednom upozoravam sve entuzijaste: metoda je teška i iznimno opasna. Može se 
naučiti i tehnika ponderomotornog pisanja, ali je teškoća metode u tome da tehničko 
korištenje bez visoke duhovnosti i bez neprekidne analize stvorenih situacija i opreza može 
izazvati nepredviđene posljedice. Najbitnije je to da metoda nije opasna samo za loše 
pripremljenog iscjelitelja, već je ona još opasnija za bolesnika. Postoji niz osobitosti i uvjeta, i 
nepoštivanje istih može nanijeti čovjeku štetu. 

 Negativni i nepravilni energetski utjecaj na živu prirodu je opasan zbog brze povratne 
reakcije: na neživu prirodu sporije i neprimjetnije, ali s još destruktivnijim posljedicama. Kao 
primjer, navest ću sjećanja mladog čovjeka koji se upoznao s metodom i odlučio: 

 - " Želim i ja !"... Počeo sam dijagnosticirati prema "metodi Lazareva". Sve se činilo 
laganim i bezazlenim. Nisam bio u tome loš, hrabro sam letio unutar svoje karme, "ispravljajo 
nedostatke" i "riješavao sam se poroka". Dopadalo mi se. Promijenio se moj odnos prema 
različitim osjetima, analizirao sam i najmanju glavobolju ili bockanje u leđima. Nepoznata 
sila me je tjerala naprijed, aktivirao sam se potpuno. Odlučio sam jednim udarcem maknuti 
sve grijehe, i počeo pratiti ponašanje svojih predaka po godinama. Postavio sam sebi cilj 
zabilježiti sve njihove postupke koji imaju utjecaj na mene i stvaraju moju karmu. Izgleda da 
je to urodilo plodom, ali neočekivano su u ovaj proces bila uvučena moja žena i djeca. Kada 
sam dobivao različite udare za svoje greške, sa mnom su zajedno stradali i oni. Najviše je 
dobivao mlađi sin kojega jako volim. Nisam mogao shvatiti zašto oni odgovaraju za moje 
grijehe počinjene u ovom trenutku. Radio sam sve što sam znao. Čistio sam karmu, 
dijagnosticirao, opet čistio. Sinu je postalo lakše, ali sam počeo dobivati udare od žene. To je 
bio novi problem i ja sam se bacio na njegovo rješavanje. U tom trenutku Lazarev me je 
upozorio da u neiskusnim rukama metoda može loše djelovati na okolinu. Nisam se mogao 
sjetiti ništa bolje, već sam se uvrijedio na njega. Rezultat je bio potresan: nestalo je pola mog 
polja, po uzdužnoj plohi simetrije lijeva polovica polja je nestala. Osjećaj baš i nije bio 
prijatan, a isto se dogodilo s mlađim sinom. Uplašio sam se. Bio sam zabrinut za ženu i djecu, 
pa i za sebe, na kraju krajeva. Shvatio sam da se može vrlo lako umrijeti, uz to zajedno s 
rodbinom i bliskima. Lazarev me je izvukao iz te situacije. Tu sam se trebao zaustaviti, ali 
častoljublje me je tjeralo dalje: "Stići i prestići" - ta, u djetinjstvu naučena parola, ovladala je 
mnome. Počeo sam raditi s neživom prirodom, pokušao sam pregledavati neispravnosti na 
pločama za tisak, kvarove u automobilima, i tako dalje. Svaki put iza toga slijedio je raspad 
polja. Za čovjeka koji nije upoznat s energetikom, objasnit ću da u takvom stanju za tri-četiri 
mjeseca slijedi infarkt, kao minimum onoga što se može dogoditi. Eto, tako se odvijala moja 
praksa po "metodi Lazareva". Radio sam praktički svaki dan, ali prekršaji Božanskih zakona 
od strane mojih predaka meni su se činili neiscrpnima, a ja sam želio naprijed. Odjednom su 
se počeli pojavljivati poremećaji u dijagnostici. Dijapazon fizičkih osjeta postao je proširen: 
od osjećaja stezanja glave kao stolarskom stegom u području sljepoočice i "čavala" koji se 
pojavljuju na bilo kojem mjestu, do s ničim usporedivog osjećaja da iznad tjemena nema 
polja. Najteže je bilo gledati patnje djece uz spoznaju da im nijedna "hitna" neće pomoći, a 
tome sam krivac ja. Ne daj vam Bože proživjeti sve ovo ako se počnete baviti 
ekstrasenzornom dijagnostikom karme". 

 Na tome mislim da možemo staviti točku na uspomene. 

 Suština metode nije u tehničkom iskustvu, već u razvoju svjetonazora i etike, a 



potrošački odnos prema metodi je najopasniji i nije dopustiv. Ritam Univerzuma se ne smije 
poremetiti. Svaki čovjek koji teži prema Božanskom, ispunjen je višom energijom, i kad se 
vraća na Zemlju može ju realizirati kao materijalno blagostanje. Ali ako duhovni zakoni nisu 
duboko proživljeni, ako nisu postali svjetonazor i način života, a čovjek odmah pokušava 
realizirati materijalno, onda se ne događa "rađanje djeteta", već "prekid trudnoće". Povećani 
pragmatizam prijeti vratiti se duhovnoj i fizičkoj neplodnosti. Ovo prije svega naglašavam 
prilikom obučavanja ovoj metodi 

 U početku se i meni samome proces obuke činio nešto jednostavnijim. Nažalost, 
metodu mogu svladati samo pojedinci, ako je uopće nekoga moguće obučiti. 

 Navest ću jedan primjer poteškoće koja se može pojaviti u bilo kojem trenutku. 
Dijagnosticiram ženu i vidim njezine bitne prekršaje u pretprošlom utjelovljenju. Opisujem 
karakter prekršaja, i najednom osjetim da ne mogu dobiti preciznu informaciju. Analiziram 
situaciju i vidim da je stupanj obrade informacije kod mene pao na nulu. To znači da u mojoj 
karmi postoje slični prekršaji i moja podsvijest deformira informaciju. Treba napraviti 
korekciju svog polja prije nastavka dijagnosticiranja. 

 Mene spašava to što mogu stalno kontrolirati situaciju i svoj poraz često pretvarati u 
pobjedu; u ovom slučaju to je bio povod da još jednom očistim svoju karmu. 

 Ja stalno kontroliram kvalitetu dobivene informacije, što je potreba koju mnogi 
iscjelitelji jednostavno ne naslućuju. Kako mi je odgovorio jedan mladi ekstrasens: 

 - Ja uvijek pitam da li mogu raditi. 

 - I tko vam odgovara? 

 - Vjerojatno Božansko - bio je nesiguran odgovor. 

 - A vi možete biti u to sigurni? 

 Mladi se čovjek zbunio. 

 - Da li znate  kada dobivate čistu informaciju, a kada iskrivljenu ? - Odgovora nije 
bilo. - Na vašoj razini mnogi pokušavaju raditi i ne sluteći do čega to može dovesti. 
Mehanizam je vrlo jednostavan. Da bi se dobila čista informacija čovjek mora biti otvoren 
prema Božanskom. Ako je karma zaprljana, ako u jednoj ruci držite vikendicu a u drugoj 
automobil, nećete puno postići. 

 Liječiti i dobivati čistu informaciju moguće je samo u stanju zatvorene karme. 

 Što je karma? 

 To je mehanizam odmazde za zemaljske stvari: zato se karma može zatvoriti 
oslobađenjem duše i tijela. Iscjelitelji i mediji moraju prolaziti kroz periode gladovanja i 
strogog posta, isključiti ovisnost o materijalnom blagostanju. Istinski iscjelitelji oduvijek su 
bili sveci i proroci. 

 Karma današnjeg čovječanstva je toliko zaprljana da ju je sada puno teže zatvoriti 



nego prije. 

 Budući da se u metodi karmičke dijagnostike dijalektički spajaju podsvijest i svijest te 
vjera i znanje, kod primjene ove metode treba neprekidno misliti, misliti, misliti... 

 Zaštićenost autora navedenih sjećanja prilikom pokušaja rada mojim metodom i 
izbalansiranost njegovih struktura polja pomogli su mu da se održi, ali je njegova ocjena 
tipična za jednostrano mišljenje. Bit ću sretan ako čovjek koji je pročitao knjigu shvati u 
kakvoj je mjeri iskrivljeno naše poimanje svijeta i što treba promijeniti u svom životu da se ne 
dodaju novi problemi. Najvažnije je danas  da se barem zaustavimo "na kraju". Čovjek može 
blokirati svoju karmu pravilnom prehranom i ponašanjem, to je prvo što treba napraviti. Jer 
zlo koje susrećemo svakodnevno nalazi se u nama samima. 

 U kineskoj filozofiji naišao sam jednom na izreku da se svaki čovjek mora osjećati 
kao spasitelj svijeta. 

 U sovjetskom udžbeniku iz psihijatrije analogna se tvrdnja tumačila kao jedna od 
naznaka paranoje. 

 Danas kad vidim energetsko uzajamno djelovanje polja, sa sigurnošću mogu tvrditi da 
svaki čovjek koji teži prema Božanskom aktivno radi na spašavanju svijeta, i on jest spasitelj 
svijeta. 

 Već smo govorili da su procesi koji se odvijaju u Univerzumu dvojaki. Težnja prema 
Bogu, prema izvornoj točci iz koje se rodio Univerzum, mora se odvijati putem pojačanja 
duhovnosti i povećanja jedinstva na razini polja, no ovaj proces nije moguć bez pojačanja 
materijalne diferencijacije. 

 Obilježja razvoja materijalnoga svijeta su masa, prostor i vrijeme: zato se razvoj 
materijalnog svijeta mora očitovati u povećanju mase, povećanju prostora i povećanju 
vremena. Budući da je vrijeme povezano s trajanjem, osnovni procesi na materijalnoj razini 
moraju se u Univerzumu svoditi na širenje Univerzuma: sada se to i događa. 

 Znači uvjet za razvoj i očuvanje bilo kojeg procesa ili objekta jest fizičko dijeljenje, uz 
istovremeno povećanje jedinstva polja. 

 Diferencijacija na fizičkoj razini, to jest povećanje potreba i veza tijela i okoline bez 
duhovne pretpostavke, osuđena je na samouništavanje. Diferencijacija tijela jest razvoj i 
zadovoljavanje njegovih potreba, a ako to nije uvjetovano duhovnim učvršćivanjem i 
razvojem, ono vodi prema raspadu i uništavanju. Tako moderna civilizacija jest utjelovljenje 
duhovnih traženja koja je čovječanstvo prošlo u prethodnim tisućljećima, i određuje odnos 
materijalnog i duhovnog u svijetu. 

 Ako se ovaj princip prenese na osobni slučaj - traženje puteva i metoda liječenja na 
suvremenoj razini - tu se mogućnosti duhovnog utjecaja moraju spojiti s dostignućima 
medicine. Treba imati na umu da moderna medicina nikada ne bi postojala da u njezinoj 
osnovi nisu založeni mileniji traženja u području duha i duhovnog djelovanja na čovjeka, a 
dostignuća medicine su realizacija ovih traženja. Zadnjih desetljeća medicina je prišla onoj 
granici gdje je iscrpljen duhovni potencijal, i gdje se za daljnji razvoj treba vratiti izvorima, 
kao bludni sin: spoznati da bez razumjevanja i traženja uzroka bolesti daljnji razvoj nije 



moguć. 

 Danas treba govoriti ne o suprotstavljanju duhovnog utjecaja tradicionalnoj medicini 
već o njihovom spajanju, uz očuvanje svih dostignuća i jednog i drugog. Bolest je sredstvo 
razvoja duha, ali naša nesavršenost ne dozvoljava spoznati duh do kraja i utjecati na bolest 
samo duhovnim metodom, zato ono što nije podložno našem sadašnjem nesavršenom duhu 
mora napraviti medicina. Težnja medicine prema ranoj dijagnostici i preventivi bolesti prvi je 
korak ka duhovnosti, jer većina bolesti započinje neposredno na informacijskoj razini. U 
svijetu je zabilježeno sve više činjenica gdje je duhovni utjecaj bio radikalniji od 
medicinskog. 

 Čovječanstvo se sporo ali nepokolebljivo vraća svom Ocu, duhu, duhovnosti i kulturi, 
jer je to jedinstvena šansa za spas.  

                                                                                     KRAJ 
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